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I z s m r t i v z k l i j e 

ž i v l j e n j e 

v dneh občinskega praznovanja je župan Janez Nagode oh pr isotnost i staršev 
obeh žrtev, državnega poslanca Slavka Brenčita, predstavnikov Društva 
veteranov in drugih občanov, 22. septembra, odkr i l na Cesarskem vrhu 
spominsko ploščo Miros lavu Mol jku. rojenemu 1971, i/ Rovtarsklh Zihrs, in 
An ionu Zakl ju, ro jenemu iz Dolnjega Logatca, Žrtvama domov inske 
vojne i/ leta 1991. 
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P r e m a k n i č a s ! 

28. oktobra prehajamo na 
srednjeevropski ias. 
Ob 3.00 uri ponoči bomo ure 
premaknili na 2.00. 
In ti tako noi podaljšali za 
eno uro. Dobro jo izkoristite. 

S v e t o v n i 

d a n 

u č i t e l j e v 

5. o k t o b e r je d a n , k i g a je m e d 
n a r o d n a o rgan i za c i j a U N E S C O 
p o i m e n o v a l a S v e t o v n i d a n uči
tel jev. Le tos prvič so se p r a 
z n o v a n j u pridružili učitelji logaš
k i h o s n o v n i h šol. Ugo tov i l i s o , d a 
se m e d seboj ne p o z n a j o naj 
bol je in d a si srečanj želijo. 5. 
o k t o b r a so se zbra l i v O Š 8 
ta l cev in s k u p a j preživeli pr i j e tno 
in ko r i s t no družabno srečanje. 
Uživali s o o b s p r e m l j a n j u z a b a v 
n e g a k u l t u r n e g a p r o g r a m a in 
m e d druženjem in s p o z n a v a 
n j e m i zmen ja l i m a r s i k a t e r o i z k u 
šnjo. Str in ja l i s o se , d a m o r a j o 
takšna srečanja pos ta t i t rad i 
c i o n a l n a , saj k r ep i j o zaves t pr i 
p a d n o s t i t a k o p o m e m b n e m u 
p o k l i c u , ko t je p rav učiteljski. 
N a D a n učiteljev številni učitel
j s k i s i nd ika t i in o rgan i zac i j e p o 
v s e m sve tu p r ip rav i jo različne 
a k t i v n o s t i in p r a z n o v a n j a , d a bi 
ok rep i l i zaves t s a m i h učiteljev in 
širše j a vnos t i o p o m e m b n o s t i 
de l a , k i g a oprav l j a jo . Letošnje 
g e s l o Izobraževalne internac io-
n. i l f je b i lo U s p o s o b l j e n i učitelji 
in učiteljice za k a k o v o s t n o izo-
bi.i/.ev.mje d o k. iterei jo je k l jub 
s i l o v i t e m u tehnološkemu n a 
p r e d k u mogoče prit i p r e d v s e m z 
us t r ezno u s p o s o b l j e n i m i , v i s o k o 
m o t i v i r a n i m i in o d g o v o r n i m i uči
telj i . Dolžnost držav je , d a z a 
go tov i j o k a k o v o s t n o j a v n o izo 
braževanje, s e m pa n e d v o m n o 
s p a d a tud i us t rezen družbeni 
s ta tus učiteljev in učiteljic, v z g o 
j i tel jev in vzgoj i te l j ic . 

B.L. 

K a m e n p o s t a v l j e n 

21. septembra sta župan občine Logatec, Janez Nagode, in direktor Primorja, d.o.o. iz 
Ajdovščine, Dušan Crnigoj, zacementirala temeljni kamen večnamenske športne 
dvorane, dvorana pa je prejela tudi blagoslov dolnjelogaškega župnika. V krajšem 
govoru sta tako župan (Občina Logatec je investitor projekta) kot direktor izvajalca 
del, Crnigoj, izrazila veselje nad gradnjo dvorane, ki bo vsekakor pridobitev za Logatec. 
Sicer dela na gradbišču potekajo po načrtih, pritličje je praktično že postavljeno in, kot 
je bila optimistična Marjetka Treven z Občine, bi ob mili zimi konec letošnjega leta 
dvorana že lahko bila pokrita s streho, /pet/ 
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Oktober 

Z deževnim septembrom se je poletje za marsikoga kar 

prehitro končalo in le upamo lahko, da bo jesen lepša in 

da nam bo oktorber naklonil vsaj nekaj dni babjega 

poletja. Čeprav nekateri napovedujejo (Vrejzgodnji sneg. 

Kakor že bo vreme, pa po 11. septembru, tako vsaj 

razmišljajo Američani, nič več ne bo tako, kot je bilo. Po 

septembrskem terorističnem napadu, ko se je zrušil 

simbolNew Yorka. stolpnici WTCja, so mnogi prepričani, 

da se je čas začel vrteti drugače. A če se v prvem tednu po 

tragičnem dogodku nismo znali pogovarjati o ničemer 

drugem, se življenje "vrača na stare tire". V Sloveniji ga 

vsak mesec bolj zaznamujejo volitve, ki bodo prihodnje 

leto. V Logatcu pa stvari vozijo po ustaljenih tirih. 

Na tapeti je (spet) večnamenska športna dvorana, pa ne 

toliko zaradi temeljnega kamna, ki sta ga logaški župan 

in direktor Primorja zacementirala prejšnji mesec, Bolj 

zanimivo je vprašanje, ali lahko občinska uslužbenka 

nadzira gradnjo tako velikega projekta, pri katerem je 

praktično od začetka tudi sama sodelovala, in ali je drugo 

podjetje, ki izvaja del nadzora, delo res dobilo zaradi tako 

dobre ponudbe ali pa morda zato. ker v njem dela 

sorodnik ravno te uslužbenke. 

Konec oktobra naj bi bilo tudi konec del na Cankarjevi 

ulici, katere obnovo smo tako težko pričakovali. A tisti 

neinformirani pa tudi tisti malo bolj informirani v to 

močno dvomijo. Najemniki trgovskih in poslovnih 

lokalov na ulici pa verjetno robantijo, ker nekdo, ki bi 

lahko, ne uredi ograjenega koridorja ob steni hiš-morda 

se bi tako potencialnihe stranke le odločile zakoračiti na 

razkopano ulico. Tako najemniki kot mi vsi pa vsekakor 

(čeprav iz nekoliko drugačnih razlogov) komaj čakamo, 

da ugledamo olepšano podobo centra. Ki bo morda 

privabila še kakšnega "tujega'obiskovalca. 

Morebitnim obiskovalcem so letos prav lepo možnost 

ponudili logaški skavtje: obnovili so Gozdno učno pot v 

Kališah in jo konec septembra tudi uradno odprli, 

medtem koje na novo ustanovljeno Turistično društvo 

Lanski vrh organiziralo, tipično notranjsko, polhanje. 

Septembra pa so bila jioleg občinskih podeljena tudi 

priznanja za najlepše urejeno hišo. trgovinu vas ... 

Nagrajenci so si ogledali še gledališko predstavo in bili 

pćvabljeni na okusno večerja 

Vi pa, dragi bralci, se (še) lahko jiorabite na kakšno 

trgatev in potem ves oktober pokušate, kako bo iz sladkega 

mošta nastajalo vince 

Petra TrCck 

P r e n o v l j e n o p o č i v a l i š č e L o m 

4. .septembra so tudi uradno odprli prenovljeno postajališče ob avtocesti 
Lom II, ki sicer obratuje že vse od druge polovice julija. Prenovili so 
bencinski servis, na katerem so uredili trgovino i/, verige Hip llop, ter 
postavili restavracijo Na jasi. 
Trgovina bencinskega servisa Hip llop (Hipoma se ustavim in Hop. že 
nakupim) na Lomu je že 57. po vrsti, odkar so julija lani odprli prvo 
verigo trgovin. Po besedah članice Petrolove uprave, Marice Lah, s takšno 
vrsto trgovin na Petrolu v ospredje postavljaljo družino, torej 
gospodinjsko uporabo, in ne več voznika in njegovega konjička. 
Restavracijo Na jasi pa poznamo že z druge strani avtoceste, le da je nova 
z restavracijo, trgovino, teraso in bifejem zasnovana kot nekakšen vaški 
trg. Dostop so prilagodili invalidom, načrtujejo pa tudi postavitev 
otroškega igrišča, /pet/ 

S p o r e n n a d z o r o b č i n s k e 

u s l u ž b e n k e ? 

N a z a d n j i r e d n i se j i Občinskega sveta je s v e t n i k Jane/. S m o l e sprožil vprašanje p r i m e r n o s t i 
n a d z o r a g r a d n j e večnamenske športne d v o r a n e , k i ga z a i n ves t i t o r j a , Občino Logatec , 

o p r a v l j a občinska uslužbenka M a r j e t k a T r e v e n , k i je s o d e l o v a l a t u d i p r i s a m i h p r o j e k t i h 
z a d v o r a n o i n p r i r a z p i s u z a i z va j a l c a n a d z o r n i h d e l , p o v e z a n a p a na j b i b i l a t u d i s 

p o d j e t j e m U n i n g , d .o .o . z U n c a , k i t u d i i z v a j a d e l n a d z o r a . 

M a r j e t k a T r e v e n : "Da lahko 
opravljam gradbeni nadzor je 
razvidno iz brošure Inženirske 
zbornice. Sicer sem nadzor za 
Občino opravljala že prej: pri 
obnovi OŠ 8 talcev, gradnji vrtca v 
Gor. Logatcu, v obrtni coni." Ne 
zdi se ji sporno, da nadzira gra
dnjo, in tudi županu J a n e z u 
Nagode tu ne. čeprav je sama 
skrbela za projekt, dokumenta
cijo, gradbena dovoljena. Nadzor 
izgradnje večnamenske športne 
dvorane so na Občini zaupali trem 
nadzornikom: Trevnovi za grad
beni del, podjetju Uning, d.o.o., za 
strojne instalacije ter podjetju 
Elprom iz Idrije za elektro insta
lacije. Vsi trije so že sodelovali pri 
večih projektih, ki jih je investirala 
logaška občina. Ob govoricah, da 
naj bi firma Uning d.o.o., bila 
izbrana zato, ker v njej dela soro
dnik Trevnove. le-ta (tako tudi 
župan) pravi, da je podjetje bilo 
izbrano le na osnovi najboljše 
ponudbe. 

Marjetka Treven zanika spornost opra
vljanja nadzora. Zanika tudi, da bi de
lala za podjetje Uning, d.o.o., čeprav 
priznava, da v njem dela njen bližnji 
sorodnik. M o r d a se je vprašanje po
rodilo zato, ker na tabli ni jasno izpisana 
funkcija, ki jo opravlja eden in drugi. 
/Foto: P. T./ 

Župan J a n e z Nago
de: "Vprašanje smo pri
čakovali in tudi osebo, 
ki ga je postavila. Prvič 
je bila ta oseba, gospod 
Smole, proti temu, da se 
dvorana dela na tej lo
kaciji. Drugič pa je g. 
Smole človek, ki mu je 
bilo odvzeto vse, kar je 
še pred dvema letoma 
imel v občini; se pravi, 
ni več JP Stavbna 
zemljišča, kjer je bil v. d. 
direktorja in tudi zade
va okrog financiranja 
športa se je spremenila: 
Športna zveza, katere 
predsednik je, ne dobiva 
iz občinskega proraču
na nobene dotacije več. 
In on bo pač "bombardi
ral" na vsaki seji." 

Petra Trček 

vpra Z A V A S 

K d o z a v a j a o b č a n e ? 
K d o je o d g o v o r e n z a tO, d a 

je de l ceste Kalce-Grčarevec, 
k i so jo p r e p l a s t i l i m a j a le
tos, p r e d e n je s k o z i Logatec 
v o z i l a t r u m a ko lesa r j ev n a 
( i i r u d I ta l ia , " naguban " , ' 
nas sprašuje b r a l e c J . K., k i 
m e n i , d a je sedaj ces ta d o s t i 
slabša, ko t je b i l a p red p re 
p l a s t i t v i j o /. a s f a l t o m . Že ve
čkrat so se n a nas obračal i 
b r a l c i Logaških nov i c s po 
d o b n i m vprašanjem, z a l o 
s m o se odločil i s t va r ra/.is 
k a l i . 

Ce želite, da najdemo odgovor 
tudi na vaša vprašanja, nam 
pišite. Naš naslov: Logaške 
novice, za rubriko Vprašali smo 
za vas, (levica i, Logatec. fax.: 
7S0 % 64, e-mail: novice® 
mali.si 

Logaški župan J a n i / Nagode 
je ob raznih priložnostih dejal, da 
so iz občinskega urada kmalu po 
preplastilvi cestišča urgirali na 
izvajalca del. Cestno podjetje 
Ljubljana, in jih opozorili na na 
stalo težavo, kar pa so zanikali 

tako na Cestnem podjetju (Stanko 
Petrič: "Župan občine Logatec. Janez 
Nagode, ni pri meni. kakor tudi ne 
pri direktorju Cestnega podjetja 
Alojzu Kramljaku, univ. dipl. iur., 
reklamiral izvedbe preplastitve.") 
kot tudi na DHSC: "S strani lokalnih 
oblasti oz. občanov nismo prejeli 
nobenih pisnih pritožb." Naročnik in 
Investitor preplastitve dela ceste 
Kake Grčarevec |e bila D i r e k c i j a 
RS z a ceste Iz neuradnih virov 
smo Izvedeli, da naj bi preplastltev 
betonskih plošč z asfaltom ne bila 
najboljša rešitev, da pa so se na DHSC 
kljub takšnim opozorilom odločili za 
takšen pristop. "Menimo, da je bila 
Izbira ukrepa glede na prometno 
obremenitev povsem korektna, saj 
sanirano vozišče (razen na zadnjem 
delu desnega voznega pasu v dolžini 
200 m, kjer so se takoj pojavile 
grbine) omogoča varno in udobno 
vožnjo. 
V primeru, da bi bil ukrep nepri 
mereii. bi se nepravilnosti pojavile 
tudi na drugih delih sanirane 
površine," odgovarjajo na očitke na 
D i r e k c i j i KS /a ces le 
Nepravilnosti na delu vozišča je takoj 
pO zaključku del opazil tudi nadzorni 
inspektor, strokovnjaki za pripravo 
in vgradnjo aslalta pa menijo, da 

vgrajena asfaltna zmes v 
določenih parametrih odstopa od 
dovoljenih toleranc in ocenjujejo, 
da so neravnine posledica večih 
med seboj povezanih neugodnih 
okoliščin. 
Na Cestnem podjetju menijo, da so 
dela opravili korektno. S t a n k o 
Petrič, v o d j a s e k t o r j a Z a h o d 
n a C e s t n e m pod je t ju l . jubl ja 
n a , d.d "Cestno podjetje Ljublja 
na. d.d. je za naročnika DRSC 
opravilo po njegovih tehnoloških 
zahtevali preplastitev vozišča v 
debelini 5 cm s predhodnim rezka 
njem neravnin vozišča. Cestno 
podjetje je dela opravilo natančno, 
tako kol |e bilo zahtevano, kar |e 
bilo tudi nadzorovano s sirani 
nadzora DRSC, in sicer DDC-ja. Ali 
je tehnologija pravilna, lahko 
poda mnenje za to pristojna 
služba, ki se ukvarja s to 
delavnostjo " 

ker na DRSC menijo, tla je za 
nastalo napako odgovoren Izvaja 
lec, so nam sporočili, da so s 
Cestnini podjetjem že dogovorjeni 
za sanacijo spornega dela vozišča, 
rok za izrezkanjc in ponovno 
preplastltev pa je 5. oktober, 
Slroške sanacije, ki v celoti 
bremenijo izvajalca del, ocenju 
jejo na okoli 1,4 mio sil. Na DRSC 
še opozarja|o, da je izbran sana 
cijski ukrep kratkoročni, z dobo 
trajnosti S let torej naj bi nova 
plast asfalta vzdržala vsaj toliko 

Petra Trček 

I <y«,i'/«'l 
n o v i c « 

J a v n i a l i 

p r o r a č u n s k i 

s k l a d 
N a z a d n j i r e d n i se j i Občin
s k e g a sveta , 4 . s e p t e m b r a , 
so s v e t n i k i največ b e s e d n a 
m e n i l i p r e o b l i k o v a n j u Sta
n o v a n j s k e g a s k l a d a Občine 
Logatec ; n a m i z e so d o b i l i 
p r e d l o g O d l o k a o proračun
s k e m s t a n o v a n j s k e m s k l a 
d u , k i na j b i ga s p r e j e l i v 
p r v e m b r a n j u . Občinska 
u p r a v a je s v e t n i k o m p r e 
d l a g a l a dve možnosti : u s t a 
nov i t e v proračunskega s k l 
a d a k o t evidenčnega raču
n a v proračunu občine aH 
p a j a vnega s k l a d a i n se p r i 
t e m z a v z e m a l a z a p r v i p r e 
d l o g . S ve tn i k J a n e z S m o l e , 
LDS, je b i l bo l j skeptičen, 
saj m e n i , d a b i us t anov i t e v 
proračunskega s k l a d a p o 
m e n i l a nada l j e v an j e p r o 
cesa k o n c e n t r i r a n j a moči v 
r o k a h ( v s a k o k r a t n e g a ) žu
p a n a . 

Po Zakonu o javnih skladih, ki je 
pričel veljati lansko leto, je pre
oblikovanje stanovanjskih skla
dov obvezno. Odločitev, ali se 
bodo oblikovali kot javni skladi 
po tem zakonu ali pa kot pro
računski skladi po Zakonu o 
javnih financah, je prepuščena 
vsaki občini posebej. Po besedah 
A l e n k e G o r z a J e reb , direkto
rice občinske uprave, je prora
čunski sklad oblika, primernejša 
za manjše občine, saj naj bi tako z 
bistveno manjšimi stroški dosegli 
enak učinek. Oblikovanje javne
ga sklada je namreč povezano z 
visokimi stroški, medtem ko bi bil 
proračunski sklad evidenčni 
račun v okviru proračuna, s 
katerim bi upravljal pristojni 
župan občine (ali od njega poo
blaščena oseba), ki lahko ime
nuje še tričlansko komisijo za 
stanovanjsko področje, Jane/. 

S m o l e , I.DS, je opozarjal, da bi 
to lahko pomenilo koncentri
ranje moči v rokah (vsakokra
tnega) župana in menil, da bi bil 
lahko javni stanovanjski sklad 
precej bolj tržno naravnan. 
Župan J a n e / Nagode je 
pojasnil, da je sani ali nekdo iz 
občinske uprave že do sedaj 
izvajal sklepe Upravnega odbora 
in podpisoval pogodbe Matjaž 
Ke te , SDS, pa je opozoril na 
dejstvo, da bi komisija, ki jo 
imenuje župan, morala biti 
sestavljana tudi iz predstavnikov 
Občinskega sveta, saj bi v 
nasprotnem primeru ne bi bilo 
smiselno odločali o tem. ali bo 
stanovanjski sklad javni ah 
proračunski. Svetniki so se z njim 
strinjali in sprejeli popravek 
predloga Odloka o proračun 
skem skladu, da lahko župan 
imenuje petčlansko komisijo, v 
kateri bodo tudi občinski 
svetniki, sprejeli pa so tudi 
Smoletov predlog, da občinska 
uprava pripravi prerez, stroškov 
za eno ali drugo možnost, /'pet/' 

M l L o g a t e c , d . d . 

vabi k sodelovanju 
• m l a d « i n a m b i c i o z n e i Ki |lh veseli delo z lesom razrez hlodovine In skladiščenje lesa oz delo pri obdelavi 

lesa v proi/vodn|i stolov in stavtirmija pohištva, le leija tudi \i umetnih mas, 
ll v SVOJO delovno k v a l i f i c i r a n e i n p o l k v a l i f i c i r a n e d e l a v c e m i z a r s k e 

s t r o k e 
• !' t u d i š t u d e n t o m p r e k o š t u d e n t s k e g a s e r v i s a 

KLI LOGATEC 
Podrobnejše I n f o r m a c i j e n u d i naša k a d r o v s k a s l u / b a po te l . : 7S SK (>S(i a l i 75 58 <>S7. 

V a b i m o v a s n a 1 9 . r e v i j o o b r t n i š k i h 

p e v s k i h z b o r o v S l o v e n i j e , 

v s o b o t o , 2 0 . o k t o b r a , 

o b 1 8 . u r i v d v o r a n i O S A . M . 

S l o m š k a n a V r h n i k i . 

P r e p e v a l o b o I l z b o r o v i : v s e S l o v e n i j e . 

O O Z L o g a t e c 
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U r e j a n j e p r o s t o r a p o l o g a š k o 
Načrtovanje i n u re j an j e p r o s t o r a je v v s a k i občini z e l o p o m e m b n a s tva r : t a k o z a občane, k i želijo g r a d i t i ; t a k o z a Občino, k i 

u r e j a p r a v i l a i g r e z urbanist ičnimi načrt i ; p a t u d i z a p o s a m e z n i k e , k i so o d k r i l i , d a se d a z n a k u p o m zemljišč i n n j i h o v o 
kasnejšo p r o d a j o d o b r o zaslužiti. D o k u m e n t , k i je v logaški občini o s n o v a z a v s a k o dolgoročno p l a n i r a n j e , je Dolgoročni 
p l a n r a z v o j a občine Logatec o d 1 9 8 6 d o 2 0 0 0 . Zadn je s p r e m e m b e so van j v n e s l i l e ta 1 9 9 6 . P o št ir ih l e t i h se je n a b r a l o k a r 

prece j želja i n zah tev p o d o p o l n i t v a h i n p l a n je l a n i doživel p o n o v n o j a vno r a z g r n i t e v i n o b r a v n a v o : n a Občini so 
r e g i s t r i r a l i s k o r a j 2 0 0 s p r e m e m b , k i so t r e n u t n o n a p reve r j an ju p r i s o g l a s o d a j a l c i h . D o p o l n i t v e naj b i b i l e po t r j ene d o 

k o n c a tega le ta , n e k a t e r i v Loga tcu p a o p o z a r j a j o , d a d o r a z g r n i t v e p l a n a n i prišlo le n a željo občanov, pač p a i m a j o svoje 
i n t e r e se p o d o p o l n i t v a h t u d i n a občinskem u r a d u . 

Brez sprememb plana občinski 
svetniki namreč ne morejo obra
vnavati in sprejeti zazidalnih na
črtov v Grapočniku in na Kalcah. 
Za kaj gre? 
Konec leta 1996 so na Urbani
stičnem inštitutu RS pripravili 
drug prostorsko ureditveni doku
ment. PUP za naselje Logatec, ki bi 
moral nastati na osnovi Dolgoro
čnega plana. Pa od njega odstopa, 
vsaj kar zadeva del zemljišč v 
Grapočniku. ki niso opredeljena 
kot zazidljiva; v tem delu načrta je 
celo narisan velik vprašaj, torej je 
odstopanje nekdo opazil. Župan 
J a n e z Nagode priznava, da je do 
neskladja prišlo, a ne ve, kako, saj 
je PUP bil pripravljen že pred 
njegovim prihodom (v času žu-
panovanja S t an i s l a va Brenči-
ča. sedanjega poslanca). 
Na Občini so, po županovih bese
dah, skušali poiskati izdelovalce 
teh papirjev, a jim jih ni uspelo 
odkriti. Morda bi lahko začeli kar 
v logaški občini, saj sta načrt 
PUP-a prevzela dva predstavnika 
prevzemnika, torej Občine Loga
tec ... 

Logaški p o d j e t n i k je že 
p r e d p e t i m i le t i k u p i l ze 
mlj išče, za jeto v ZN G r a p o 
čnik, ko t z a z i d l j i v o , p a še 
d a n e s ne m o r e g r a d i t i , saj 
z a z i d a l n i načrt še n i Spre
j e t K o l i k o s reds tev je z a 
r a d i tega i z g u b i l , ne z a n i 
m a n i k o g a r ; s a m p a r a 
/ m i s i j a o t e m , d a b i šel v 
tožbo. 

N e s k l a d n i d o k u m e n t i 

Na osnovi tega PUP-a so torej 
občinski svetniki dali izdelati 
Zazidalni načrt (ZN) Grapočnik. 
čeprav so se, tako Smole, zavedali, 
da je V nasprotju z Dolgoročnim 
planom Tako torej sedaj ZN ne 
morejo sprejeti, dokler v Plan ne 
bodo vnesene spremembe. Janez. 
Smole je na Občinskem svetu ze v 
preteklosti opozarjal in spraševal, 
kaj se dogaja in zakaj se ZN 
Grapočnik ne obravnava; vanj je 
občina namreč vložila precej 
denarja (topografski posnetki 
terena, izdelava načrta), ravno 
tako tudi podjetja In zasebniki, ki 
imajo na tem območju zemljiš« a, 
sedaj pa so te naložbe "zamr
znjene". Skoda je še toliko večja, 
ker je Logatec kot poselitveno 
območje zaradi bližine Ljubljane 
zelo zanimiv, tudi za domačine. 
Smole celo meni. da bi bilo bolje, 
če bi ZN Grapočnik sprejeli v dveh 
fazah; najprej v tistem delu, v 
katerem je skladen z Dolgoročnim 
planom, župan Nagode pa meni, 
da In iako stenski Lih previsoki, 
Zaradi dolgovlačenja pri spreje 
manju Zazidalnega načrta (o/.iro 
ma zaradi vključevanja zemljišč, 
ki v Dolgoročnem planu niso bila 
zajeta kot zazdiljiva) so se pojavile 
govorice, da gre za interese ljudi, 
ki so blizu logaškega žu|>ana. 

Najbolj sporni del PUP-a za naselje Dolnji Logatec, na osnovi katerega je narejen tudi Zazidalni načrt 
Grapočnik, je del, označen z vprašajem. Nekatera zemljišča v PUP-u namreč niso skladna z 
Dolgoročnim planom Občine Logatec, čeprav bi PUP moral biti narejen prav na osnovi le-tega. 

Župan: "Veliko je besed okoli tega. 
Zazidalni načrt pač ni skladen s 
PUP-om in planom in zato ne more v 
obravnavo: razen če bo nekdo (in to 
ne bo občinski urad) dal sredstva, da 
ga najprej izvedemo le delno." 
Očitno bomo torej morali počakati, 
da država da potrebna soglasja k 
spremembam in dopolnitvam Dolgo 
ročnega plana. Zupan meni. da bi se 
to lahko zgodilo že letos, čeprav 
pričakuje nekaj zapletov, predvsem 
na Ministrstvu za kmetijstvo. 
Vsekakor pa bodo na Občini takoj po 
sprejetju Plana dali v obravnavo zazi 
dalna načrta Grapočnik m Kake. 

Z u p a n Občine Logatec, Ja
ne/. Nagode : " Ljudje go 
v o r i j o i n k o m e n t i r a j o r a 
z n e s t v a r i . Tudi , d a s e m 
p o k u p i l s k o r a j vsa / c i n l j i 
šea n a K a l c a h . A je z e m l j i 
šče, k i je p o l o v i c a mo jega , 
p o l o v i c a pa o d /ene , ve l i 
k o 7 0 0 m . " 

N o v i p r e b i v a l c i , n o v i 

p r o b l e m i ? 

S povečano stanovanjsko gradnjo bo 
v Logatcu naraslo število prebival 
OBV, Zazidalni nacrt Grapočnik, rc 
cimo. vključuje okoh 140 zazidalnih 
enot, kar pomeni od 500 do 800 
novih prebivalcev. V logaški občini 
se že sedaj srecil|emo s prostorsko 
stisko: premajhne šole (s strahom 
čakamo na uvedbo devetletnega 

osnovnega šolstva), ni prostora v 
vrtcih, širitve je potreben tudi 
Zdravstveni dom... S strani Občine in 
Občinskega sveta o teh težavah ni 
dosti slišati: le redki so, ki opozarjajo 
na te dobrine človeške civilizacije, ki 
bi jih občina morala zagotoviti 
svojim prebivalcem. Župan sicer 
pravi, da je v spremembah in 
dopolnitvah Dolgoročnega načrta 
rezerviran tudi prostor, na katerem 
bi bilo sicer možno postaviti šolo In 
vrtec, a občina o tem, vsaj zaenkrat, 
še ne razmišlja: bilo bi tudi nerealno, 
glede na to, da so takšni projekti zelo 
dragi, sredstev pa ni ne v občini ne v 
državi. Zanimivo je le to, da je župan 
kot rezervirano lokacijo za izgradnjo 
vrtca ali šole navedel prostor med 
Dolnjim m Gornjim Logatcem, pod 
Sekirico, v Dolgoročnem planu pa o 
takšni rezervaciji ni ne duha ne 
sluha. 

Verjetno bo preteklo še nekaj vode, 
preden bodo spremembe in 
dopolnitve Dolgoročnega plana 
Sprejete In se nekaj, preden bodo 
svetniki na mize dobili zazidalne 
načrte. Kdaj se bo lahko v 
Grapočniku In na Kalcah pričelo 
graditi, pa je tudi vprašanje, na 
katerega bi radi čim prej odgovor 

Po mnenju občinskega svetni
ka Janeza Smoleta naj bi bila 
Občina v Dolgoročni plan 
prisiljena vnesti spremembe, 
saj bi s tem legalizirala drug 
dokument, ki ureja prostor, 
namreč prostorsko ureditve
ne pogoje, ki so bili sprejeti 
leta in s tem tudi Zazidalni 
načrt Grapočnik, ki je nastal 
na osnovi PUP-a. 

IUIID: Anton Mali 

predvsem tisti, ki so veliko vložili v 
nakup zemljišč. 

/V/m Trček 

m a l i 
C e v i c a 4 , 1 3 7 0 L o g a t e c 

T e l e f o n : 01 7 5 0 9 6 6 0 
mah d.o.o., založniško in trgovsko podjetje 

v i z i t k e , 
d o p i s i , 
r a č u n i , 
p r o s p e k t i , 
k n j i g e . . . 

P o d d r o b n o g l e d o m 

P l i n v g o p o d i n j s t v u ? 

O k t o b e r je mesec požarne v a r n o s t i . Letošnje akc i j e po te 
ka j o p o d g e s l o m : Za v a r n o u p o r a b o p l i n a v g o s p o d i n j s t v u . 
K a k o so osveščeni n a t e m področju i n k a k o r avna jo s 
p l i n o m , s m o povprašal i t u d i logaške občane. 

Do ro t e j a Zgonec : 
"Jeklenke nikoli ne zamenjam sama, saj 
imam silen strah, da bi naredila kaj narobe. 
Jeklenko zaprem le v primeru, če smo dalj 
časa odsotni od doma, pri dnevni uporabi 
pa ne. A bi jo morala? (podam ji nekaj 
temeljnih napotkov, ki mi jih je posre
dovala predsednica GZ Logatec - op. avt.) A 
res?! No, od zdaj naprej jo bom pa vsak dan 
zapirala, da se le izognem nesreči." 

I van T ra j anov : 
"S plinom ravnam zelo previdno, neza
upljivo. Če opazim, da je kaj narobe, takoj 
pokličem strokovnjaka. V primeru, da nas 
dalj časa ni doma, jeklenko vedno zaprem. V 
stanovanje vedno vstopiva najprej jaz in 
žena, potem šele otrok, če bi morda zavo
hala uhajanje plina. Ne zaupam jeklenkam, 
če bi imel možnost, bi imel jeklenko stran 
od hiše. vendar pa tudi to ni rešitev." 

A n a R u p n i k : 
"V hiši imam vedno samo eno jeklenko, saj 
mislim, da ni najbolj varno, če je še kakšna 
kje v hiši. Imam jo v kuhinji, v posebni 
omari. Nikoli je ne zamenjam sama, vedno 
prosim sina ali zeta. jima pač bolj zaupam, 
da bosta vse opravila pravilno. Jeklenke 
vsak dan sicer ne zapiram, če pa kam grem 
za dalj časa, jo vedno zaprem. Tako je bolj 
varno." 

J ože P i v k : 
"Doslej na srečo nismo imeli v gospo
dinjstvu nobene nesreče. Če bi jo imeli, bi 
verjetno jeklenko od takrat naprej redno 
zapirali, tako pa je ne. V hiši imamo vedno 
tri jeklenke - eno uporabljamo, dve pa sta za 
rezervo, toda največkrat se zgodi, da sta tudi 
ostali dve prazni. Nesreče se ne bojim; če je 
napeljava v redu, potem je strah odveč." 

A n k a Nagode : 
"Plin uporabljamo pri kuhanju. Jeklenke 
dnevno ne zapiramo, saj imamo varnostni 
ventil. Če smo dalj časa odsotni, pa jo 
zapremo. Jeklenke nikoli ne menjam sama, 
temveč to stori mož. Imamo jo v kuhinji, 
rezervno pa v drvarnici, izven hiše, saj se mi 
zdi, da je tako bolj varno. Do nesreče v 
gospodinjstvu zaenkrat še ni prišlo, upam, 
da bo pri tem tudi ostalo." 

Tako občani. G a s i l c i p a nas s v a r i j o , d a m o r a m o b i t i p r i 
u p o r a b i p l i n a še v e l i k o bo l j p a z l j i v i . P l i n s k e n a p r a v e i n 
p l i n s k e nape l j ave m o r a j o n e n e h n o n a d z i r a t i s t r o k o v n e 
osebe . P rever ja t i m o r a m o namreč tesnos t , i z r a b l j e n o s t 
p l i n s k i h nap rav i n prikl jučkov. Z a r a d i n e p r e v i d n e g a i n 
n e s t r o k o v n e g a r a v n a n j a z n j i m i so se d o g o d i l e že s i l ov i t e 
e k s p l o z i j e , p r i s o t n e so d o b e s e d n o b u t n i l e o b z i d , porušile 
p r o s t o r e i n z g r a d b e i n p o d n j i m večkrat p o k o p a l e l j u d i . 
Zato v p r i m e r u , če z a v o h a m o p l i n , ne prižigajmo vžigalic a l i 
vžigalnika, temveč t ako j prezračimo p r o s t o r . In ka j 
m o r a m o upoštevati p r i u p o r a b i b u t a n p l i n a ? P r o s t o r m o r a 
b i t i v e d n o prezračen; p l i n s k i h j e k l e n k ne pos t a v l j a jmo v 
k l e tne p r o s t o r e ; p r e d e n pr ik l juč imo p l i n , u g o t o v i m o , a l i so 
t e sn i l a v r e d u ; k o p r e n e h a m o k u h a t i , t a ko j z a p r i m o ven t i l e 
... P l i n s k a j e k l e n k a t u d i ne s m e b i t i p r e b l i z u ogn j a , 
o d m a k n j e n a m o r a b i t i n a j m a n j 1,5 m e t r a o d v s a k e g a v i r a 
top lo te . Če ta r a z d a l j a n i mogoča, pos tav i te m e d j e k l e n k o 
i n p l i n s k i štedilnik nego r l j i v z a s l o n . Pr iporočl j ivo je t u d i , 
d a o m a r i c o , k j e r s to j i p l i n s k a j e k l e n k a , obložimo z 
no t r an j e s t r a n i z n e g o r l j i v i m m a t e r i a l o m . 
P r e ven t i v a je v s e k a k o r boljša ko t k u r a t i v a . 

Janja Peterlin Nagode, Foto: F.Bogataj 



6 . z b o r v l a g a t e l j e v K a T V L o g a t e c 

" K r š i t e v p r a v i l n i k a . " " K r š i t e v p r a v i c . " 

K a r p r e m a j h n a j e b i l a v i d e t i s e j n a d v o r a n a v N a r o d n e m d o m u , k o s o j o 4 . o k t o b r a d o z a d n j e g a ko t i čka n a p o l n i l i v l a g a t e l j i logaškega k a b e l s k o - d i s t r i b u c i j s k e g a s i s t e m a , z b r a n i n a 
težko p r i č a k o v a n e m Z b o r u v l a g a t e l j e v , š e s t em p o v r s t i , o d k a r j e b i l 2 8 . m a r c a 1 9 9 4 u s t a n o v l j e n . G l e d e n a udeležbo n a p r e j šn j i h z b o r i h , j e n a t e g a p r i š lo r a z m e r o m a v e l i k o l j u d i , 

k i s o t a k o p o k a z a l i , d a j i m n i v s e e n o , k akšno u s o d a čaka K a T V - o d 1 6 4 8 s o v l a g a t e l j e v s e j i h j e v N a r o d n e m d o m u z b r a l o 5 3 . V s i p a so p r i š l i z a r a d i 4 . t o čke d n e v n e g a r e d a : 
s p r e j e m s k l e p a o u s t a n o v i t v i Z a v o d a K a T V L o g a t e c . K a b e l s k o d i s t r i b u c i j k i s i s t e m se namreč p o v e l j a v n i z a k o n o d a j i m o r a o b l i k o v a t i k o t p r a v n a o s e b a : n a j s i b o t o v o b l i k i 

z a v o d a , z a d r u g e a l i k a k š n i d r u g i . U p r a v n i o d b o r K a T V j e k o t na jp r imerne j šo i z b r a l z a v o d i n n a j b i n a l e tošn jem Z b o r u z b r a n i m v l a g a t e l j e m p r e d l a g a l , n a j s p r e j m e A k t o 
u s a t n o v i t v i Z a v o d a K a T V L o g a t e c . A o t e m n a Z b o r u n i s o r a z p r a v l j a l i , s a j s e j e z a p l e t l o že p r i p r v e m g l a s o v a n j u , k o na j b i s p r e j e l i z a p i s n i k 5 . Z b o r a v l a g a t e l j e v . . . 

Ze takoj na začetku se je pojavilo tudi 
vprašanje, kako je Upravni odbor skoraj t r i 
leta, kar je preteklo od zadnjega Zbora 
vlagateljev, sprejemal in izvajal finančne 
plane in plane investicij, k i bi j ih moral 
potrditi ravno Zbor. Z odgovorom Franca 
Godine, predsednika Upravnega odbora 
KaTV Logatec, da so plane sprejemali na UO 
in ves čas računali na to, da bodo Zbor lahko 
sklicali čimprej - vsaj po medklicih "Kršitev 
pravilnika!" sodeč - vsi prisotni niso bili 
zadovoljni. Nezadovoljstvo dela vlagateljev 
pa se je morda še najbolj pokazalo ob 
glasovanju o zapisniku zadnjega Zbora: 27, 
torej eden več kot polovica dejansko 
prisotnih, je bilo za potrditev; težava pa je 
bila v tem, daje veliko vlagateljev prišlo na 
Zbor s pooblastili t istih, ki se ga niso mogli 
udeležiti, predstavniki UO pa so se sklicevali 
na 9. člen pravilnika KaTV, po katerem 
lahko glasujejo le neposredno prisotni. 

P o o b l a s t i l a n e v e l j a j o 

Sporni 9. člen je tako, na zahtevo Upravnega 
odbora raztolmačila logaška odvetnica, 
medtem koje ljubljanski notar, pri katerem 
se je pozanimal eden izmed vlagateljev, 
razložil, da je glasovanje s pooblastili 
dovoljeno, če ni izrecno prepovedano. Vnela 
se je vroča razprava o tem, kako glasovati: 
nobena stran ni hotela popustiti, saj naj bi v 
nadaljevanju seje glasovali o zelo pomembni 
stvari: o obliki pravnega statusa KaTV. 
Stvar ni pomembna le načelno, da gre 
predvsem za finančno plat delovanja KaTV 
lahko pove podatek, da letno z naročninami 
zberejo nekaj več kot 22 mio sit. Po burnem 
dokazovanju ene in druge strani, ali 
vlagatelji smejo ali ne glasovati s pooblastili, 
so se predstavniki UO odločili, da Zbor 
vlagateljev prekinejo, ga ponovno skličejo v 
roku enega meseca in pol, do takrat pa od 
vlagateh'ev, ki ne bi mogli priti zberejo 
pooblastila, s katerimi bo možno glasovati. 

J e Z a v o d n a j p r i m e r n e j š a 

o b l i k a ? 

Upravni odbor zagovarja obliko Zavoda kot 
najbolj primerno, na samem zboru pa je bilo 
že od vsega začetka jasno, da se velik del 
vlagateljev s tem ne strinja. Mitja Maček: "V 
nobenem primeru ta oblika ne odgovarja. Pr 
ustanovitvi zadruge je morda res več težav, 
aje oblika zavoda nepoštena do večine ljudi -
98 odstotkov jih ne ve, za kaj gre. Se pravi: 
ne bodo prišli na Zbor, se ne bodo vpisali v 
zavod, kar pomeni, da bodo zgubili 

Zvone Hodnik, vlagatelj: "Ko seje kabel 
ska ustanovila, smo s podpisom pogodbe 
vsi postali u8tanoviteyi, soinvestitorji. 
Zdaj pa se pojavi zavod, ki bo lastništvo 
zelo razvodenil. Istočasno se mi zdi zelo 
perverzno, da niso omogočili mehani 
zrna, po katerem bi vsak soinvestitor 
avtomatsko postal član zavoda." 

Franc Godina, predsednik UO KaTV Lo
gatec, na vprašanje, zakaj so od zadnjega 
Zbora krajanov pretekla skoraj t r i leta: 
"Težave so bile s pregledi računov, gla
vni vzrok pa je ta, da smo veliko 
razmišljali, katera oblika preoblikovanja 
bi bila najboljša. Ogromno časa nam je 
vzelo tudi pridobivanje vseh dovoljenj, ki 
j ih zakonodaja zahteva od kabelskih 
operaterjev." 

glasovalno pravico - to pa je bistvo vsega." 
Marjan Gregorič meni, da sama formalna 
oblika ni toliko pomembna, "prepričan pa 
sem, da danes zavodska, neprofitna oblika 
ni jamstvo za kvaliteto dela". Kot specialist 
korporacijskega prava meni, da bo KaTV 
uspešna, če bo institucija, ki jo bo vodila, 
imela interes v dobičku. 
Kakšna oblika pravnega statusa KaTV 
Logatec je tista prava, se bodo vlagateyt 
odločali v roku enega meseca in pol. Do 
takrat pa bo tako ena kot drug stran skušala 
zbrati čimveč somišljenikov, vsaj njihovih 
pooblastil. Če so sklicatelji 6. Zbora 
vlagateljev tokrat seji namenili malo 
dvorano v Narodnem domu, pa bodo morda 
ob sklicu ponovnega zbora morali 
razmišljati o malce večjem prostoru. 

Petra Trček 

L e m a l o o d k l o p l j e n i h 

n a r o č n i k o v 

K a r nekaj je Logatčanov, k i naročnine na kabelsko 
televizijo ne plačujejo, pa vseeno lahko spremljajo 
kabelske programe. Na KaTV imajo neplačnike, kot 
prav i Franc Godina, predsednik UO KaTV Logatec, 
razvrščene v več rangov. Takšnih, k i ne plačujejo 
položnic, recimo leto dni al i več, je 50. Do sedaj so 
kabel odklopili le kakšnim peti, šestim, prav i 
Godina: "Izklapljamo počasi, ljudi večkrat 
opominjamo. Sicer nismo socialna ustanova, a bi 
bilo krivično, da bi prišli k nekomu, k i j e v 
priključitev vložil 800 dem, in rekl i , sedaj pa 
ukinjamo." 
Občan, k i iz razumlj iv ih razlogov želi ostati 
neimenovan, je povedal, da položnic že od vsega 
začetka ne plačuje. Do sedaj je dobil nekaj 
opominov, enkrat so mu poskusi l i kabel celo 
odklopiti. Zadnji opominje prejel pred kratk im. 
K a r nekaj je takšnih neplačnikov, t ist i pa, k i 
naročnino plačujejo redno, so se pričeli spraševati, 
čemu jo plačujejo, /pet/ 

K d o b i o d l o č a l ? 

Če bi na 6. Zboru vlagateljev izglasovali Akt o 
ustanovitv i Zavoda KaTV Logatec, bi pr isotni 
postali ustanovitelj i Zavoda z glasovalno pravico 
na nadaljnih Skupščinah. Franc Godina, 
predsednik UO KaTV Logatec je povedal, da bi 
lahko rok, v katerem vlagatelji postanejo 
ustanovitelj i , lahko tudi podaljšali za kakšen 
mesec. 
V pogovoru za Logaške novice 22. juni ja letos pa je 
Franc Godina dejal, da naj v obliki zavoda naziv 
ustanovitelja (ki ima pravico odločanja) ne bi bil 
težava. Na Skupščinah bi pravico odločanja imeli 
ustanovitelj i , je dejal, ampak "da ne bi bilo 
problema, da nekdo ni ustanovitelj, se bi lahko 
(kdorkoli ) na naslednjih skupščinah vpisal kot 
ustnovitel j" . Se pravi , da bi lahko kdorkol i 
kadarkol i postal ustanovitelj Zavoda in s tem 
pridobil pravico do odločanja, /pet/ 

Marjan Gregorič, vlagatelj: "Menim, da bi tako pomembna točka, kot je 
ustanavljanje zavoda, morala biti na začetku dnevnega reda, ne pa 
predzadnja. Menim tudi, daje bilo gradivo slabo pripravljeno: priložiti bi 
morali (najmanj) finančni načrt o poslovanju Zavoda in dolgoročni 
program razvoja, oz. smernice." 

Mitja Maček, vlagatelj: "Ce bodo pri vsej stvari ostali le ljudje, ki so se 
danes zavzemali za obliko zavoda, če bodo v večini, bodo lahko potem, po 
domače povedano, delali, kar jim bo "pasalo"." 

F r a n c G o d i n a : "Prepričan sem bil, daje mnenje 
odvetnice pravno takšno, kot sem povedal. S 
pooblastili se tu ne da glasovat, ker Je to zapisano v 
členu pravil: glasuje lahko le tisti, ki je prisoten. 
Zame pa prisotnot ne pomeni duševne prisotnosti ali 
s pooblastili, temveč Je to lahko le fizična 
prisotnost." 

Razlagi upravnega odbora je oporekal tudi M a r j a n Gregorič , sicer pravnik, Bpeclalist za korporacijsko pravo: "Če 
je nekdo odsoten, lahko vedno nekoga pooblasti; pravila družbe oz. ustanovo pa določajo, kakšne obliko pooblastila 
mora pooblastite!) predložiti. Če to nI mogoče in se to prepreči, se mu onemogoči osnovna pravica do odločanja v tej 
ustanovi. Gre za bistvene pravice, lahko bi rekel osnovne človekove pravice v Instituciji, katere član Je. Po mojem 
mnenju Je kršitev leten, če ne moreš glasovati s pooblastili. Jasno Je: če nI Izrecno določena oblika pooblastila, Je tisto, 
iz katerega se vidi, kdo pooblašča In koga, pravno veljavno." 
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M e d m e s t o m i n v a s j o 
K r a j e v n a s k u p n o s t N a k l o je e n a največjih v naši občini . D o l n j i Logatec je središče občine, čeprav l jud je obžalujejo, d a ,vsaj p o v i d e z u , tega ne kaže. Želijo s i , d a b i b i l b o l j u r e j e n . K r a j se š i r i , 
še p o s e b n o v z a d n j i h l e t i h - t a m , k j e r so p r e d m a n j k o t 50- imi l e t i naši starši i n s t a r i starši g r a b i l i s e n o , p o b i r a l i l i s t je z a s te l jo a l i o b d e l o v a l i n j i vo , danes v z n i k a j o p r i k u p n e hišice. Logatec 
i m a u g o d n o lego b l i z u L jub l j ane , p o u d a r j a m o ves čas, i n očitno je r e s n e k a j n a t e m . Čeprav se m n o g i bo j i j o , d a b o s p r i s e l j e v a n j e m "Ljubljančanov" k r a j i z g u b i l svo jo dušo i n p o s t a l s p a l n o 

nase l j e . T a k o so k r a j a n i s a m i i n t u d i vods t vo K S že večkrat p o u d a r i l i , d a se občina k a r preveč mačehovsko obnaša d o n j i h : želeli b i , d a b i b i l a vsaj i n f r a s t r u k t u r a t a k o u r e j e n a , k o t se z a k r a j 
s 5 5 0 0 p r e b i v a l c i s p o d o b i . M a r t i n j c i p a s i m o r d a še na jbo l j želijo, d a b i občina čimprej u r e d i l a v a r e n p r e h o d z a pešce n a pr ik l jučku z a av tocesto . Vse večjemu številu p r e b i v a l s t v a ne s l e d i 

n i t i v e l i k o s t v r tcev , šol, z d r a v s t v e n e g a d o m a , n i t i t r g o v i n i n s to r i t ev , p a r k i r n i h p r o s t o r o v . . . " U p a m , d a b o m o v neka j l e t i h cen te r logaške občine u r e d i l i i n m u d a l i p o d o b o m a j h n e g a 
podeželskega m e s t e c a , " s i želi p r e d s e d n i k K S N a k l o , B e r t o M e n a r d . L jud je upa jo z n j i m . N e k o l i k o bo l j optimistični so z a d n j e čase, n e k a j se le p r e m i k a : (baje) k m a l u bo z a o s n o v n o šolo 

z r a s l a večnamenska športna d v o r a n a , r a v n o v t eh d n e h ure ja jo cen te r D o l n j e g a Loga t ca ( i n občine, k a k o r so p o u d a r i l i k r a j a n i ) C a n k a r j e v o cesto ... 

Marinka Švigelj s Cankarjeve. 
Življenje v središču kraja ima 
svoje dobre in svoje slabe 
strani, še posebno, če imaš kme
tijo. A je vseeno lepo. Marija in 
Jože Švigelj imata šest otrok; le 
najmlajši, Matic, je še doma. 
O b mojem prihodu je ravno ure
jal okolico hiše. Da je priden, 
ga je pohvalila mama, dela v 
KLI-ju, doma v delavnici rad 
obdeluje les, pa še na kmetiji 
pomaga. 

Na kmetijo v središču Logatca, na 
Cankarjevo ulico se je pred45-imi leti 
priženila M a r i n k a Švigelj. Prej 
navajena na odprt prostor domačije 
Tomaževcevih na Brodu, kjer je bila 
rojena, se ji je med ostale kmetije 
stisnjena Balantinova /dela utesnju
joča: kot bi prišla v "zapor", pravi in 
se nasmehne. Dola pa je čez glavo na 
vsaki kmetiji. Poleg tega, da vodi 
gospodinjstvo, ima Marinka Šviglej 
"čez" ludi .štalo - 20 glav živine imajo. 
Sveta, ki ga je treba obdelati, na več 
koncih Logatca, je tudi precej. S 
kmetijo danes ni prav lahko, tu 
vemo. Se manj pa kmetovati v 
središču kraja. Včasih je bilo tu vse 
polno kmetij, danes so edini na vasi, 
ki še živijo od kmetijstva. "Ne sodimo 
več sem noter," razmišlja Marinka 
Švigelj. Sedaj, ko je Cankarjeva 
popolnoma razkopana, je še težje, a 
moramo potrpeti, pravi. Skrbi jo, 
kako bo, ko bo ulica enosmerna. In 
kako, ko ho bolj urejena, kot je bila: 
že do sedaj bi lahko imela metlo ves 
Čas v rokah, da bi pospravila zemljo 
m ostalo, kar pade s traktorja. 
Takšna je. Balantinova Marinka, 
vedno prijazna, vedno v delu. In 
ski 

da bodo prireditve in športne 
aktivnosti v njej pritegnile več 
mladih, da ne bodo brezciljno tavali 
naokoli. Le gradbeniki bi lahko vsaj 
ob nedeljah ljudem privoščili malce 
miru. Četudi sem in tja slišimo, kako 
grozno da je življenje na Tovarniški, 
so stanovalci ljudje kot povsod. 
Resda tudi med njimi včasih pride do 
trenj. "Ljudje se dostikrat skregajo 
zaradi parkirnih mest in ni redko, ko 
najdejo avto poškodovan, ker so 
"napačno" parkirali. Še sreča, da 
nimam avta," pravi gospa Marija. 
V hiši blizu druge logaške blokovske 
soseske, Pavšičeve, pa živi mladenič 
pri 25-ih. V i d Sark . Končal je študij 
designa na Akademiji za likovno 
umetnost, a trenutno prevaja znan
stveno fantastiko. "Hočem, da je 
moje delo kreativno, drugače mi je 

kar potrebujemo, če le nismo preveč 
zahtevni. Morda je kraj nekoliko trd 
oreh le za "aktiviste in navdušence", 
ki bi radi kaj storili, organizirali ... 
Vidov naj spomin na dogajanje v 
Logatcu je vsekakor čas, ko je s 
prijatelljem izdal literarni zbornik 
Osrčenje, ko je bil aktiven v skupini 
MODL. Potem, pravi, je zmanjkalo 
energije, da bi kot pobudnik deloval 
v javnem življenju. (In meni, da je to 
predvsem za mlade, še entuziaste.) 

D r ž a v a z a s e 

Še vedno entuziastka, ki "vse zrihta" 
pa je C i l k a M ihevc Gregorič. 
Anzelcova Cila z Martinj hriba. 
Verjetno ni veliko Logatčanov. ki je 
ne bi poznali. Polna energije. 

C,e h o č e š , n i d o l g č a s 

"Saj nisem nič posebnega, v Logatcu 
je veliko ljudi, ki naredijo več kol jaz, 
le poznamo jih ne," je bila skromna 
tudi M a r i j a k lančar, ki živi v 
stanovanju na Tovarniški ulici. Pred 
dveml leti upokojena, že dolgo 
pomaga ljudem po svojih močeh. V 
Karilasu. birmanskih skupinah, v 
Domu Marije in Marte, kuha 
skavtom, včasih popazi na sosedove 
otroke ... Dolgčas ji [trav gotovo ni. 
Življenje v blokovski soseski ji je všeč, 
Želi si le. da hi bila okolna bolj 

urejena, še posebno pogreša zeleni
ce Odkar pa delajo večnamensko 
športno dvorano prebivalce na To 
varnlškl moti hrup strojev, a so kljub 
temu Zadovoljni, da bo Logatec kon
čno dobil dvorano; gospa Marija upa, 

Marija Klančar s Tovarniške ulice: "Presrečna sem, če lahko 
pomagam drugim." Ve, kako dobro je, če si ljudje pomagamo eden 
drugemu. Pred leti so sosedje pomagali njej: ko je bila mama 
priklenjena na posteljo, ona pa je hodila v službo in vzgajala tri 
otroke; ko je prišel trenutek, ko so zboleli vsi po vrsti. Takrat se je 
pokazalo, da ljudje v blokih le niso tako odtujeni in tako njim kot tudi 
prijateljem in sodelavcem bo vedno hvaležna. Takrat se je odločila, 
da bo potem, ko bo upokojena, sama poiskala pomoči potrebne. 
Čeprav, roko na srce, je Marija Klančar nesebično pomagala ljudem 
že pred tem. 

vseeno, kaj počnem. Design mi je 
sicer všeč, ni pa mi designerska 
scena," mi je razložil. Da je bilo 
ozračje najinega pogovora bolj 
ustvarjalno, sva se dobila v enem 
logaških bifejev. Vid rad živi v 
Logatcu, ne hi šel drugam: tu ima 
gozd takoj za hišo (no ja, bloki so še 
vmes), tu ima večino prijateljev -
pogovorom z n|inii posveti veliko 
časa. morda ravno toliko kot sam 
sebi. Pravi, da imamo v Logatcu vse, 

neposredna, zgovorna, namazana z 
vsemi žavbami ... Vedno zraven, ko 
se kaj gradi, ko se ženijo, ko se je 
treba potegniti za Martinj hrib. Že 
kot mladenka je skupaj z ostalimi 
izvedla "horuk akcijo" včasih so bile 
bolj moderne in Martinjci so dobili 
avtobusno postajališče ter javno 
razsvetljavo, ki je zaradi skokovitega 
širjenja naselja prepotrebna širitve. 
Morda ravno zaradi tega, ker so 
ljudje tod vedno skupaj držali, 

SLIK0PLESKARSIV0 
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Pleskanje oken, vrat, sten,radiatorjev, napušeev 
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Vid Sark s Tomšičeve. Ustvarja 
zase, pravi: riše, igra flavto. V 
bendu Stopinje igra bas kitaro -
nastopajo po Sloveniji, igrali so 
že v Nemčiji, Avstriji, na N izo 
zemskem. Pred leti je s prija
teljem Grego Prezljem izdal 
zbornik proze, poezije in ese
jev: rezultat literarnega društva, 
ki je zamrlo "zaradi neude
ležbe". Gradivo za 2. številko 
še čaka za objavo. 

pravijo, da je Martinj hrib država 
zase. "Mislim, da je naša mladina še 
najbolj enotna v Logatcu, naše 
naselje pa zelo lepo. Hiše se kar 
kosajo med seboj, katera bo lepša," ni 
mogla prehvaliti "svojega" naselja. 
Res so država zase. Letos že drugič so 
odšli na dvodnevni kolesarski izlet, 
za katerga obljubljajo, da bo postal 
tradicionalen, organizirali pa bodo 
še kakšnega krajšega, za starejše 
kolesarje. Skupaj so bili tudi že v 
Gardalandu - organizator je bila, kdo 
drug, (alka. Neveste spodobno 
oddajo: postavljanje mlajčkov in 
šranganje sta tradicija, ki jo živijo 
tudi mladi. Bili bi popolnoma 
zadovoljni, če bi le bile urejene tudi 
stvari, ki niso odvisne le od njih 
samih: kakšen semafor na dveh 
križiščih na priključku, kanalizacija, 
plinovod... 

Cilka Mihevc Gregorič z Martinj hriba. Martinjci si želijo, da bi 
občina uredila Notranjsko cesto, ki teče skozi naselje; kakšno 
kolesarsko stezo s pešpotjo. Cesta je namreč glavna povezava s 
cerkniškim koncem in precej prometna. Ker se naselje širi, je več tudi 
otrok. " N a postajališču na koncu Martinj hriba, kjer se vsak dan zbere 
od 20 do 3 0 otrok, bi morali narediti plato in postaviti streho," se je za 
sostanovalce spet enkrat potegnila Cilka. 

Krajevna skupnost Naklo. Čevica, staro poselitveno jedro; Brod, 
Mandrge, Martinj hrib, Pavšičeva, Tovarniška, Jačka, Rovtarska ... 
Središče je Cankarjeva ulica, ki jo ravnokar urejajo, in trg pred 
cerkvijo sv Nikolaja z župniščem in Domom Marije in Marte, ki je 
polepšan že kar lep čas. In kar dve obrtni coni imajo v tej KS: tisto za 
KLI-jem so ljudje že sprejeli, na tisto v Zapolju se šele navajajo. 

Berto Menard, predsednik Sve
ta KS Naklo. 

Takšne težave pa poznajo tudi drugje 
po KS Naklo. Na Mandrgah, recimo, 
si želijo bolje osvetljene ulice, 
kanalizacijo in še marsikaj. 
Rovtarska cesta naj hi kmalu dobila 
pločnik in razsvetljavo ... Na Brodu 
pa ravno tako kot na Martinj hribu 
znajo stopili skupaj; letos so 
prebarvali ograjo na mostu in uredili 
okolico. Saj je lepo tudi v krajevni 
skupnosti Naklo, čepra\ je še veliko 
stvari m kotičkov, ki jih je treba 
urediti. 

Tekst in Joto: Petra Trček 
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Č i g a v m o r a b i t i i n t e r e s ? 
S l o v e n c i se r a d i p o h v a l i m o z nešteto možnostmi , k i j i h naša dežela p o n u j a domač im i n 
t u j i m o b i s k o v a l c e m : zdravil išča, h r i b i , r e k e s k r a t k a n e o k r n j e n a n a r a v a , k i b i j o r a d i 

čimbolje iztrži l i . K a j p a v naši občini? Z n a m o o b i s k o v a l c e m , n a žalost so še v e d n o b o l j a l i 
m a n j nakl jučni , p o n u d i t i " t i s t o p r a v o " , j i h z n a m o p r i t e g n i t i i n k o n e c k o n c e v t u d i 

z a d o v o l j i t i ? A l i p a je m o r d a trošenje davkoplačevalskega d e n a r j a le me t an j e s l a m e v veter? 
V Logaških n o v i c a h s m o , t a k o a l i drugače, že večkrat p i s a l i o logaškem t u r i z m u . N o v e m b r a 

l a n i s m o ce l o o b l j u b i l i , d a b o m o ob l e tu o s o r e j spet p o g l e d a l i , k a k o se v Loga t cu g r e m o 
t u r i z e m . 

S i l v i a Il ič, na Občini Logatec 
zadolžena za področje turizma in 
malega gospodarstva, meni, da je 
turizem v naši občini razvit; pred
vsem prehodni, čeprav se seveda 
ne moremo primerjati s kraji kot 
sta Portorož ali Bled. Stacionarni 
turizem pa je še v povojih. V lo
gaški občini je trenutno sedem 
podjetnikov in zasebnikov, ki 
oddajajo sobe in pet, ki Občini 
odvajajo turistično takso. Iličevo 
veseli, da je interes posameznikov 
za dodaten zaslužek pri oddajanju 
sob vse večji, saj meni, da bi za 
razvoj turizma v Logatecu morali 
"izboljšati splošno turistično po
nudbo in razpolagati s čimvečimi 
prenočišči". Ponudba se po njenih 
besedah izboljšuje (21 lokalnih 
vodnikov, npr.), a ljudje, ki 
ljubiteljsko delujejo preko turi
stičnih društev, velikokrat nimajo 
dovolj časa. "Bolj zainteresirani bi 
morali biti tisti, ki od turizma 
živijo. Želela bi malo več sode
lovanja," pravi lličeva, medtem ko 
se ponudniki gostinsko-turisti-
čnih uslug ne strinjajo popolnoma 
(vsaj vsi ne) in opozarjajo, da bo 
morala tudi Občina pokazati 
nekoliko več pripravljenosti na 
sodelovanje. 

Kritike občanov pa letijo tudi na 
razvoj turizma v občini. V občin
skem proračunu z a t u r i z e m 
n a m e n j a j o 5 m i o sit ; za po
dročje turizma je zadolžena in 
plačana lličeva, naj bi bil ludi 
logaški podžupan zadnjih 
nekaj mesecev pa Iličevi pri delu 
pomaga tudi d e k l e , z a p o s l e n o 
p r e k j a v n i h d e l Sredstev, 
namenjenih (tudi) razvoju turi
zma, torej ni tako malo. Pa se 
namenjajo za prave stvari!'' 

Turistično taksa v občini Logatec znaša 
140 sit na noč; za otroke od 7. do 14. 
leta statosti 70 sit. V prvih šestih mesecih 
letošnjega leta je bilo zabeleženih 1068 
nočitev (v 12 mesecih Ionskega leto 
1658) in v občinsko blagajno se je 
nakapljalo okrog 160 tisoč Sil; v letu 
2000 185.150 SIT. Tako zbran denar se 
mora nameniti za turizem, kako pa, ni 
točno določeno. 

K a j p a t u r i s t i č n a d u š t v a ? 

Če so lani po dveh letih mirovanja 
k življenju obudili Turistično 
društvo Logatec, je izkupiček 
letošnjega leta novo Turistično 
društvo Lanski vrh, ki združuje 
vasi ob robu Planinskega polja: 
Laze, Jakovico in (irčarevec. 
Predsednica društva ]c S i l v i a Ilič 

Logaški drevored je ena najbolj markontnih znamenitosti naše občine. 

Začetek, bi lahko rekli, je obetaven, a 
bo treba storiti še kaj več, da bo 
društvo opravičilo svoj obstoj. In 
kakor je videti na začetku, se 
nameravajo truditi po svojih močeh. 
Je že tako, da društva združujejo ljudi 
na prostovoljni bazi, danes pa vemo, 
do kani lahko pridemo z volunta
rizmom. V llotedršici, moramo 
priznati, jim zelo uspeva, zakaj jim 
ne hi tudi v l.a/.ah. 
V TD Logatec pa so, po začetni 
evforiji, nekoliko Stopili na realna 
tla. Od vseh mogočih idej in ljudi, ki 
so bili na "tapeti" prejšnje leto, jih je 
ostalo zelo malo: predvsem ljudi, ki 
hi v dobro društva morali žrtvovati 
kakšno urico svojega prostega časa 
In morda kakšen tolar. Leto je 
predsednica N e v c n k a Malavašic 
spoznala, ko je le manjše število 
"članov" poravnalo svoje obveznosti 
s plačilom članarine. Kljub osipu 
ljudi, pripravljenih na sodelovanje, 
so v Logatcu uspeli izpeljati nekaj 
projektov; malone vse, kar so si 
zadali ob koncu prejšnjega leta. Že 
takoj na začetku leta pa se je s 
prenehanjem zaposlitve delavke 

preko javnih del v Kajžici, ki je 
opravljala tudi naloge za TI), 
prenehalo tudi "uradno" sodelo 
vanje društva s lloceni, d.o.o., 
čeprav napis Turistične informa
cije še kar visi na hišici in zavaja 
morebitne turiste. Le to moti tudi 
predsednico društva, ki obljublja, 
da bodo napis kmalu sneli. 
Zelo aktivni so bili tudi člani 
Kullurno-turističnega društva llo-
tedršica; zadnji projekt, ki so ga 
izpeljali, je septembrsko Srečanje 
pod kozolcem. Predsednica KTD 
Jožefa Nagode meni, da so letos 
nekoliko premalo naredili na 
promociji, kar bodo imeli čas 
popraviti v zimskih mesecih. 
Želijo M več povezovanja z dru 
giml kraji, pa tudi s turističnimi 
društvi v naši občini. Zadovoljni so 
s krožno potjo po llotedršici, ce 
prav si želijo ponudbo še razširiti: 
"Vse se da prodat!". 

Da bi le tudi drugod po naši prelepi 
občini razmišljali In delovali tako. 

pet 

N a j b o l j š i t u r i s t i č n i s p o m i n e k 

logotec se lahko pohvali, da je bil v preteklosti med pivimi krogi v Sloveniji, ki |e začel načttno tazvijati turizem. Pted vojno so ga namreč 
uvrščali med pomembnejše slovenske in takratne jugoslovanske klimntsko-zdraviliške kraje. Danes je turistična podobu logutai ptecei bolj 
skromna in kljub prizadevanjem posameznikov, ostaja turizem v naši občini slabše tazvita gospodarska panoga. 
Kot ponoven poskus oživitve turistične ponudbe Logatca je bil na pobudo Občine Logatec v sodelovanju s (mističnim dtuštvom razpisan natečaj 
za najboljši turistični spominek, katetegu zmagovalka je po mnenju strokovne žirije postala ura z logaškimi motivi avtotico Manje Nagode. A 
glede na skromen odziv (v razpisanem roku sta na natečaj prispela le dva izdelka) je žal potrebno priznati, da z izjemo posameznikov, kljub 
nenehnemu tamaniti nad slabo turistično ponudbo, posebnega interesa za oživljanje nekdo j tradicionalno uspešne turistične delavnosti v nuši 
občini ni čutiti. Pri tem se poraja vprašanje, kako pritegniti občane, da bodo aktivno soustvarjali podobo svo|ega kra|o. lasno je namreč, da bo 
nezainteresironost krajanov, ki smo ji priča, izničila tudi trud posameznih svetlih izjem, s čimer bo logaška občina šo naprej ostainla M robu 
lokalnega, nacionalnega in mednarodnega turizma. /M. /./ 

H r u p o k o l i š o l e 
Za O s n o v n o šolo 8 ta lcev Logatec so g r a d b i n c i že p o l e t i 
pr ičel i pos t a v l j a t i n o v o večnamensko športno d v o r a n o . 
O g r o m n o gradbišče i n h r u p s t ro jev v p l i v a t u d i n a d e l o 

učencev i n de l avcev šole. V e n e m m e s e c u so se, p o b e s e d a h 
r avna te l j i c e o s n o v n e šole, n a s t a l en h r u p počasi že 

n a v a d i l i . 

Več kot toliko tudi učencev hrup ne moti, čeprav večkrat s pogledi skozi 
okno zmotijo koncentracijo pouka, meni r a v n a t e l j i c a M e t k a 
R u p n i k , ki je kot največji problem izpostavila pouk športne vzgoje, ki 
se kljub lepemu vremenu odvija samo v telovadnici. "Velik problem je 
tudi, da se je obremenitev šolskega dvorišča zelo povečala in da dobimo 
ob ponedeljkih zjutraj zelo umazano, nastlano dvorišče in da se naredi 
kar nekaj škode." Z veliko potrpljenja in dobre volje pa bodo, tako 
Rupnikova, vse prestali, saj jim bo nova športna dvorana prinesla veliko 
kvalitetnih sprememb: pouk športne vzgoje na predmetni stopnji bo 
potekal v novi dvorani, učenci razredne stopnje pa bodo dobili 
primerne prostore - zdajšnjo veliko telovadnico. 
Na šoli pričakujejo, da bo dvorana zgrajena po napovedih, do 
septembra 2002. V novem šolskem letu bi pouk športne vzgoje tako že 
potekal v novi dvorani, pričakujejo pa tudi, da bodo sočasno z dvorano 
zgrajena zunanja igrišča. 

Karmen Osredkar 

N a i z l e t d o 

P u c o v e g a 

b r e z n a 

Ljubiteljem narave tudi okolica Logatca 
nudi veliko užitkov. Marsikatero zname
nitost ali zanimivost pa med izletom spre
gledamo, ker je očem skrita. Poznavalci 
LKT prav gotovo vedo za lepo in mirno 
dolino Pikelco, skozi katero vodi pot na 
Medvedje Brdo. Prav v bližini te poti pa je 
skrito Pucovo brezno, ki je vredno ogleda. 
Kako ga najdemo? Na razpotju, kjer LKT 
zavije desno na Medvedje Brdo, se nahaja 
domačija pti Pucovih. Pri domačiji zavijete 
levo po obronku travnika in po petdesetih 
metrih boste prišli do vboda v brezno, ki 
so ga delavci doma Medved očistili in 
delno zavarovali. Tu potok Pikelščica po-
nira pod naravnim mostom v poševni rov 
in pada v več stopnjah v osrednji del jame. 
Pucovo brezno ni rozsežno, vendar pa je 
slikovit naraven pojav, zato ga le poiščite. 
Dolino Pikelco boste našli s pomočjo 
izletniške karte Vrhnika - Logatec. Nekaj 
previdnosti pa pri ogledu brezna ne bo 
odveč, predvsem če imate s seboj otroke. 

K R A T K O - KRAJŠE - K R A T K O 

N a z a d n j i se j i Obč inskega s v e t a so logaški s v e t n i k i končno le s p r e j e l i P l a n i n 
f i n a n č n i n a č r t JP K o m u n a l n o p o d j e t j e L o g a t e c z a l e t o 2 0 0 1 , p o t e m , k o j i m je 
d i r e k t o r p o d j e t j a I go r Pe tek obrazloži l d o p o l n j e n o g r a d i v o . T a k o n a j b i n a K P i z 
n a s l o v a v o d a r i n e le tos z b r a l i 4 4 m i o s i t , iz n a s l o v a š tevn ine o k r o g 7,5 m i o s i t , i z 
n a s l o v a pr ik l jučne moč i p a 18 m i o s i t . S r e d s t v a , z b r a n a z a r a d i n o v e p o s t a v k e 
pr ik l jučna moč, b o d o p o r a b i l i z a vzdrževanje h išn ih pr ik l jučkov ( c ca 3,5 m i o sit ) i n 
z a a m o r t i z a c i j o i n f r a s t r u k t u r n i h v o d o v o d n i h o b j e k t o v ( c ca 14 ,5 m i o s i t ) , k i jo b o d o 
n a m e n i l i i n v e s t i c i j a m v s r e d s t v a v u p r a v l j a n j u . 
Po sk ra j šanem p o s t o p k u n a sej i Obč inskega s v e t a je u l i c a M a l i m o s t ( n a M a r t i n j 
h r i b u ) poda l j šana z a hišne števi lke o d 19 d o 3 8 . 
Obč insk i s v e t n i k i so t u d i s p r e j e l i O d l o k o p o k o p a l i š k i i n p o g r e b n i d e j a v n o s t i t e r 
u r e j a n j u pokopa l i š č n a o b m o č j u obč ine L o g a t e c v p r v i o b r a v n a v i . Prejšnji o d l o k iz 
l e t a 1984 je n a m r e č z a s t a r e l , n a področju u r e j a n j a p o g r e b n i h d e j a v n o s t i i n 
pokopal išč se je o d t a k r a t s p r e m e n i l o m a r s i k a j , k o t se je t u d i p r i i z v a j a n j u s u m i h 
p o g r e b n i h svečanost i . S v e t n i k i so v p r v i o b r a v n a v i O d l o k a p o d a l i n e k a j p r e d l o g o v , 
k i b o d o upoš tevan i v končn i v e r z i j i . 
Zak l jučno poroči lo o l i k v i d a c i j i JP S t a v b n a zeml j i šča L o g a t e c , d . o . o . , k i g a je n a t o 
s p r e j e l Obč insk i svet , je p r e d s t a v i l l i k v i d a c i j s k i u p r a v i t e l j I v a n P o v a l e j . P remoženje 
JP S t a v b n a zemljišča b o p r e n e s e n o n a Obč ino Logatec : - režijski o b r a t s t a v b n a 
zemlj išča. V p o d j e t j u so i z v e d l i a k t i v n o s t i , do ločene z z a k o n o m : m e d d r u g i m s t a b i l i 
d v e d e l a v k i p r e r a z p o r e j e n i n a d r u g o d e l o v n o m e s t o , uspešno so i z v e d l i i z t e r j a v o 
t e r j a t v ( t i s to , k i je b i l a p o p o g o d b i v e z a n a n a plač i lo p r e k o k o m p e n z a c i j e , so p r e n e s l i 
n a Obč ino ) te r p o r a v n a l i v se d o l g o v e j a v n e g a p o d j e t j a , izhajajoči iz p o g o d b e n i h 
o b v e z n s t i ( " o d p r t e " so o s t a l e o b v e z n o s t i , k i i z h a j a j o iz tožbenih z a h t e v k o v d o S k l a d a 
s t a v b n i h zemljišč ko t p r e d h o d n i k a p r a v n e o s e b e ) . 
V s e m o b č a n o m v z a s e l k u Z a p l a n a ( O g r a j e ) , k i i m a j o t a m s t a l n o prebiva l išče ( n a 
d a n 4. 9. 2 0 0 1 ) , so logaški s v e t n i k i p r i z n a l i p r a v i c o d o s o f i n a n c i r a n j a i z g r a d n j e 
p r i m a r n e g a v o d o v o d a : Obč ina L o g a t e c na j b i p r i s p e v a l a v s a k e m u p o 2 0 0 0 D F. M v 
t o l a r s k i p r o t i v r e d n o s t i . V o d o v o d g r a d i KP V r h n i k a , t ist i k r a j a n i , k i so k g r a d n j i 
p r i m a r n e g a v o d o v o d a že p r i s t o p i l i , p a so p r i s p e v a l i p o 5 0 0 0 D I M v t o l a r s k i 
p r o t i v r e d n o s t i . 
F r a n c N a g o d e , p r e d s e d n i k U O S t a n o v a n j s k e g a s k l a d a , je k o l e g o m s v e t n i k o m 
p o j a s n i l , d a je v l as t i obč ine t r e n u t n o 5 6 n e p r o f i t n i h s t a n o v a n j , kakšnih 10 
n a j e m n i k o v p a s t a n a r i n s p l o h ne plačuje . Iz s r e d s t e v , z b r a n i h iz s t a n a r i n , je s k l a d 
s k r b e l z a o b n o v o i n vzdrževanje s t a n o v a n j , z a n a k u p n o v i h p a s r e d s t e v n i b i l o . In 
t u d i i n t e r e s e n t o v z a n a j e m n e p r o f i t n i h s t a n o v a n j n i b i l o ; r a z l o g na j bi b i l e v i s o k e 
n a j e m n i n e , ki d o s e g a j o 8 5 . 0 0 0 sit n a mesec /. v s e m i stroški (za t r i s o b n o s t a n o v a n j e ) . 

d . o . o . 

Velika Ligojna 20, 1360 Vrhnika, tel./fax: 01 755 30 20 
GSM: 041 637 734, 031 637 734 

Nudimo vam: 

G R A D B E N E S T O R I T V E 
l I R I ' . D I i l i V O K O I K i : 

Jlakovanje dvorišč z materialom po vaši želji, postavitev robnikov, opornih zidov,... 

I Z D E L A V A K A N A L I Z A C I J E , V O D O V O D A , 

T E M E I J E V , A D A P T A C I J E O B J E K T O V , 

U T R J E V A N J E T E R E N A , I Z K O P I , P R E V O Z I . 

V O D E N J E P O S L O V N I H K N J I G 



P o d o b a M l e k a r n e K r e p k o b o U č n a v s l o g i j e 

V o s n o v n i šol i v L a z a h so se 8. s e p t e m b r a n a s e s t a n k u , n a k a t e r e m so se 
p o g o v a r j a l i o r e k o n s t r u k c i j i s tavbe M l e k a r n e K r e p k o , z b r a l i p r e d s t a v n i k i 
Sveta K S i n v s i z a i n t e r e s i r a n i v L a z a h i n J a k o v i c i , l a s t n i k m l e k a r n e B r a n k o 

Kelečevič i n a r h i t e k t L o v r e n c E r k e r , k i je p r i p r a v i l možne rešitve z a 
d o g r a d i t e v i n s t e m l e g a l i z a c i j o o b j e k t a m l e k a r n e . 

Ko je sredi Laz iz zadružnega 
kozolca in kasneje male mle
karne začela rasti Mlekarna 
Krepko, so se krajanom Laz 
in Jakovice namreč pričeli 
nizati pomisleki. Ne glede na 
to. da je v njej zaposlenih 
sedemnajst delavcev, od tega 
trije iz Laz in Jakovice, je bilo 
kar precej negodovanj nad 
zgradbo, ki tako po obliki kot 
velikosti izstopa iz okolice. 
Vsi. ki sodelujejo pri projektu 
CRPOV, pa so bili zaskrbljeni 
nad spreminjanjem podobe 
vaškega jedra še zlasti takrat, 
ko je prišlo do ideje, da naj bi 
poslopje mlekarne pokrival 
velik rastlinjak. Leta 1999 je 
mnenje k rekonstrukciji pro
jekta podala tudi KS Laze-
Jakovica, to pa ni bilo v prid 
prvotno načrtovani zamisli 

projekta. Razmere so se s 
septembrskim sestankom kon
čno le začele urejati. 
Brez pozitivnega stališča Sveta 
KS namreč lastniku mlekarne 
ne more biti izdano lokacijsko 
dovoljenje za legalizacijo dolo
čenih delov objekta, rekonstru
kcijo znotraj projekta in dogra
ditev manjšega prizidka. Na 
sestanku sta bili predstavljeni 
dve inačici rekonstrukcije 
mlekarniške zgradbe, ki vizu
alno ne bi izstopali iz celostne 
podobe vasi. Tudi dejstvo, da se 
je projekta lotil arhitekt iz 
domačih logov, ki ve, kaj je 
pisano na dušo vasi, kot je Laze, 
je botrovalo temu. da so 
prisotni predstavniki KS podali 
pozitivno mnenje k eni od 
variant, ki prinaša na obstoječo 
zgradbo za te kraje primerno 

streho, ki bo pripomogla tudi 
k navideznemu znižanju 
zgradbe. Hkrati pa rekon
strukcija vključuje tudi prizi
dek, ki se bo sodeč po načrtih 
solidno vključeval v zunanjo 
podobo objekta, delno ogra-
ditev in ozelenitev okolice 
zgradbe. 
Na kar nekaj vprašanj sta 
morala odgovoriti lastnik 
mlekarne in arhitekt, da so 
se krajani, predstavniki Sve
ta KS in mlekarniški sosedje 
soglasno odločili podpreti 
projekt, tudi z motom, da 
delajo prav ne le zase, temveč 
tudi za podobo kraja. Streha 
na mlekarni, ki bo zgradbo 
vizualno polepšala, naj bi 
bila namreč postavljena že 
letos. 

Vanda Lavrič 

K l j u b s u š i b i 

r a d i č i s t o v o d o 

Kot že n e k a j k r a t d o s l e j , k o je po l e t i n a s t o p i l a 
suša, je b i l a v o d a i z zajet ja z a vas i Laze i n j a k o v i c a 
(PodgOrf l ) (ud i v letošnjem avgustu o b a r v a n a 
r j avo , Če p a je d l j e časa s ta l a v p o s o d i , se je na d n u 
n a b r a l a nič ka j privlačna r java u s e d l i n a . 
U p o r a b n i k i vode n i s o b i l i na jbo l j prepričani n i t i v 
to, d a i z d a t n o s t v o d n e g a v i r a zadošča, čeprav je 
v o d a s i c e r t e k l a . 

Po besedah direktorja Komunalnega podjetja Logatec, 
Igor ja Pe tka , Strokovni nadzor zdravstvene ustreznosti 
pitne vode na tem področju redno (petkrat letno) Izvaja 
Center higiene in zdravstvene ekologije Zavoda za 
zdravstveno varstvo iz Ljubljane. Nazadnje je bil vzorec vode 
vzet 19. julija letos In rezultati analize niso pokazali 
nikakršnih odstopanj od nornialc tudi glede motnosti vode 
ne, Z vse hujšo sušo pa so se razmere poslabšale: vzrok 
kalnosti gre iskali zlasti V nosilcu podlaluu <• (\odonosniku 
kraškega značaja), skratka v materialu, kjer se voda nahaja. 
Zaradi zmanjšanja vodnih vinu črpališča občasno prihaja 
do anorganskega onesnaženja s finimi, drobnimi delci, ki 
vodo rjavo motno obarvajo. 
Tovrstnemu onesnaženju vode se je sicer mogoče izogniti 
na več načinov, denimo s precojanjem vode skozi fina sita -
katerih tehnična dovršenost pa je zaenkrat še Vprašljiva, Na 
logaški komunali razmišljajo tudi tem. kratkoročno pa ne 
morejo storiti kaj posebnega. Praksa celo kaže, da se 
podobne vrtine s časom same "unesejo" in težave z 
motnostjo vode se omilijo oziroma lahko izginejo takorekoč 
same od sebe. 

1 ,111,1,1 i.airič 

m o c 

13.septembra so se zbrali 
predstavniki šole in dru
štev iz KS Laze-Jakovica 
ter starši učencev, da bi se 
dogovorili glede sodelova
nja in uporabe prostorov 
na šoli v Lazah. S se
stankom so predvsem že
leli doseči, da bi nanekem 
skupnem nivoju reševali 
težave in organizirali pri
reditve, kar bi bilo v dobro 
vse krajevne skupnosti. 
Ker je večina sredstev ob
činskega proračuna na
menjena gradnji večna
menske športne dvorane, 
so finance največja te
žava, s katero se srečujejo 
tudi v POŠ Laze: letos 
bodo poskrbeli le za 
osvetlitev okolice šole in 
odstranili cisterno v bli
žini šole. Starši pa so 
opozorili na prepotrebno 
sanacijo sanitarij v spod
njih prostorih šole: pred
sednik KS je obljubil, da 
bo tudi za to poskrbljeno. 
Težave s finančnimi sred
stvi imajo tudi pri pro
jektu CRPOV, ki ga ravno 
zaradi pomanjkanja de
narja še niso izpeljali. 
Vanda Lavrič je pred
stavila novoustanovljeno 
Turistično društvo Lanski 
vrh, Nataša Prestor pa 
delovanje KŠD in ob tem 
poudarila, da bodo zani
mivi projekti izpeljani, če 
bosta KS in šola bolj 
sodelovala z društvom. 
Udeleženci sestanka so 
sklenili, da šola poskrbi za 
program treh prireditev 
(Miklavževanje, priredi
tev ob kulturnem pra
zniku in Pomladni dan), 
društva in krajani pa za 
družabno srečanje. Šola 
bo poskušala tudi ure
sničiti željo staršev, da bi 
otroci tudi v Lazah lahko 
obiskovali malo glasbeno 
šolo. /Karmen Osredkar/ 

191 pravilnih r e š i t e v 

* N a s b e r e j o t u d i p o 

s l u ž b e n i d o l ž n o s t i ! 

Knjižnico v Rovtah so i i septembra do zadnjega kotička 
napolnili osnovnošolci, ki so prišli na žrebanje nagrad leto
šnjega Slovenskega knjižnega kviza, katerega so od pomladi 
reševali tudi učenci vseh ireh logaških osnovnih šol. 
Kviz je bil letos posvečen pisatelju in časnikarju Josipu 
Jurčiču ni Dolenjski. Glavno nagrado je dobil K l e m e n 
Ce l a r c s Petkovca. ki se je .-L oktobra udeležil zaključne 
prireditve kviza na Ljubljanskem gradu, nagrade, ki so jih 
prispevali sponzorji iz logaške občine, pa je prejelo še 38 
otrok. 
Kviz je rešilo 191 logaških učencev (vse rešitve so bile 
pravilne), od tega kar 161 iz OŠ Rovle, zato je bila zaključna 
priredite) \ "njlho\ i" knjižnici. 
Namen Slovenskega knjižnega kviza |e bil. da bi se otroci pri 
reševanju zabavali, se kaj malega naučili, vzljubili 
Dolenjsko, knjige iu knjižnico ali se celo navdušili nad 
novinarstvom, pet 

N i č v e č t e ž a v z v o d o 

V K S T ra te s o p o načrt ih d o o k t o b r a z g r a d i l i t r i četrtine p r i m a r n e g a v o d a 
v o d o v o d a , n a k a t e r e g a se b o d o , na jver je tne je še le tos , l a h k o pri lkjučil i p r v i 

u p o r a b n i k i . De l v o d o v o d a so o b šir itvi l o k a l n e ceste n a r e d i l i že l a n i , p o p l a n u 
p a na j b i i nves t i c i j o zaključi l i p r i h o d n j e le to - m a n j k a še d e l v o d o v o d a o d 

z a d n j i h hiš v R o v t a r s k i h Žibršah p a d o hiš v " H u d e m k o n c u " , k i se nag iba jo 
n a r o v t a r s k o s t r a n . 

Septembra so na Medvedjem Brdu pričeli obnavljati cestišče, ki so ga poškodovali 
med polaganjem vodovodnih cevi. /Foto: P.T./ 

Za priklop na primarni vod je zainteresiranih 55 krajanov, večinoma tistih, ki gravitirajo na 
cesto. Na KS Trate pa so se sestali z uporabniki, katerih hišni priključek bi bil daljši od 200 m 
(kar nekaj jih je dolgih od 350 do 1000 m) in se dogovorili, da se s prošnjo za finančno pomoč 
obrnejo na Občinski svet. Kakšnih 20 krajanov pa je izrazilo željo, da se na primarni vod 
priključijo že letos, zato so se na Občini odločili, da naredijo delni tehnični pregled, vodovod 
izročijo v upravljanje KP Logatec in s tem dajo zeleno luč za priklop hišnih priključkov. 
Ko bo vodovod zgrajen, bo večini prebivalcev Medvedjega Brda in Rovtarskih Žibrš tekla voda 
po ceveh: nekateri od njih (na Veharšah) so se pred dvema letoma priključili na zavraški 
vodovod. Vrtini za oba vodovoda sta pri Gasilskem domu na Medvedjem Brdu: zavraška je le 
nekoliko nižje. Če bi se zgodilo, da bi zaradi te vrtine presahnila medvejska oziroma bi se 
zmanjšal pretok, je upravljalec zavraškega vodovoda dolžan zagotoviti zadostno količino vode, 
tudi s povezavo obeh vodovodov. Z izgradnjo vodovoda je torej krajanom Trat voda 
zagotovljena, česar se bodo veselili še posebno ob sušnih obdobjih, v katerih so do sedaj morali 
vodo neprestano dovažati s cisternami. 

Petra Trček 

S r e č a n j a p o d k o z o l c i 

K u l t u r n o turistično društvo Hotedršica je 1 5 . s e p t e m b r a o r g a n i z i r a l o 
Srečanje p o d k o z o l c e m , i n s i c e r p o d Erjavčevim v Hotedršici . Srečanje so s 

k r a t k i m k u l t u r n i m p r o g r a m o m p o p e s t r i l i osnovnošolci, r e c i t a to r j i i n Moški 
p e v s k i z b o r Hotedršica, udeležil p a se ga je t u d i S l a v k o Mežek, k o o r d i n a t o r 

p r o j e k t a S l o v e n s k i k o z o l e c , k i p o t e k a v o k v i r u us t anove Po t i k u l t u r n e 
dediščine S l oven i j a . Sode l avc i p r o j e k t a se n a takšnih srečanjih s p o z n a j o z 

l a s t n i k i k o z o l c e v ter j i h na to p r eds t a v i j o p r e b i v a l c e m S loven i j e . 

V llotedršici je S l a v k o Mežek v nekaj besedah razložil namen Srečanj pod kozolcem, 
poudaril pomen ohranitve kozolca ter pohvalil vaščane Hotedršice, da se, glede na število 
ohranjenih kozolcev, zavedajo te kulturne dediščine. Makete slovenskih kozolcev potujejo na 
razstave širom po svetu, med njimi tudi miniatura Erjavčevega kozolca. Takih razstav je bilo do 
sedaj že triindevetdeset. 
Na srečanju je Mežek častni znak Ohranimo slovenski kozolec podaril štirim lastnikom 
kozolcev: I vanu i n Z la t i Petrovčič, Ivanu i n A n i c i V i d m a r , J a n e z u i n M a r i j i Ze lene 
ter K a r o l u in A m a l i j i Istenič 
V logaški občini je prav gotovo še ogromno kozolcev, ki si zaslužijo tak znak. Škoda le, menijo 
lastniki, da za vzdrževanje le-teh država ne nameni tudi nekaj sredstev. Danes je z uvedbo 
cenejših vrst tehnologije kozolec le še spomin na nekdanje čase in dragocen pomnik ter etnična 
posebnost Nikjer po svetu ni kozolcev toliko, nikjer niso tako raznoliki, nikjer tako mojstrsko 
izdelani in prav nikjer ne bogatijo kulturne podobe krajine tako kot ravno pri nas v Sloveniji. 
Ob prizadevanjih projekta Slovenski kozolec pa je zanimanje za načrtno ohranjanje in 
predstavljanje zanimivih kozolcev celo naraslo. 

Stanislav Nagode, Foto: F. Bogataj 
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Leto 1973 
Prva številka Logaških novic v letu 1973 je informirala delavce KLl-ja o 
kadrovskih spremembah v vodstvu podjetja, ki so se zgodile v 
decembru 1972. Veljati so pričeli novi predpisi proti nelikvidnosti 
podjetij, služba varnosti pri delu je analitično poročala o delovnih 
nezgodah in njihovih vzrokih, pripravljali so se na ustanovitev 
TOZD-ov. Ustavne spremembe jugoslovanske ustave, katere so takrat 
pripravljali, so prinašale tudi znameniti "delegatski sistem" v delu 
občinskih skupščin. 
V Logatcu so priključili novo RTP, v Žibršah je bila po projektu bratov 
Gorišek zgrajena 80-metrska skakalnica, Logaški oktet pa je koncertiral 
tudi v krajih izven občine. V drugi polovici leta je v KLI prišel nov 
direktor, ing. Dušan Dobnik, KLI pa je v tem letu praznoval svojo 
20-letnico. 
Logatec je postal enotno naselje in občinska skupščina je z odlokom 
poimenovala ceste, ulice in poti v njem. 

J a n u a r j a 1 9 7 3 so v 1. številki Logaških novic, v članku V novi vasi je 
posvetilo, zapisali: 
"Ob novem letu je del Nove vasi na Poštnem vrtu in okoli Zdravstvenega 
doma obsijala svetloba izredno čednih javnih luči. Res lepo, so dejali vsi, 
ki so tod pričakovali vsaj nekaj skromne svetlobe že četrt stoletja." 

Jože Selšek 

"Hočem, torej zmorem" 
T o je b i l m o t o otroških šolskih p a r l a m e n t o v v p r e t e k l e m 
šo lskem l e tu . N a p a r l a m e n t i h so r a z p r a v l j a l i o težavah, s 
k a t e r i m i se srečujejo v šoli i n i z v e n n je . N a žalost p a so 
s k l e p i še z m e r a j b o l j ugotov i t ve i n želje o t r o k i n m l a d i h , 
k o t p a s k l e p i , k i g o v o r i j o o k o n k r e t n i h p o b u d a h i n a k c i j a h 
t e r n j i h o v e m i z v a j a n j u . 

Otroški parlament temelji na 13- členu Konvencije ZN o otrokovih 
pravicah, ki pravi, da ima otrok pravico do prostega izražanja krstnega 
mnenja. Tega se spominjamo še zlasti vsak prvi teden v oktobru, ki je 
posvečen otrokom. Otroški parlament je oblika vzgoje otrok za 
demokracijo, ki poteka v obliki pogovorov in razprav o aktualnih 
vprašanjih, ki zadevajo otroke. Odvijajo se na ravni šole, občine oz. 
regije in na državnem nivoju. 
V tem šolskem letu bo tema 12. otroškega parlamenta "Moj prosti čas". 
Tokrat bo občinski otroški parlament na OŠ Rovte. Po izobraževanju za 
mentorje v Ankaranu bodo mentorji oblikovali načrt dela za to delo. 
Čaka jih precej dela, saj kot so ugotovili, je treba več delati na 
komunikaciji. Otroci imajo danes precej težav z utemeljevanjem, 
argumentiranjem, sklepanjem. Če bomo razvijali te spretnosti, bodo 
otroci lažje oblikovali zamisli in ideje za rešitve težav, s katerimi se 
srečujejo. 

Karmen Osredkar 

Tre t j e ž i v l j e n j s k o 

o b d o b j e 
O b d o b j e p o u p o k o j i t v i n i le čas, k o s i človek končno 

o d d a h n e o d n a p o r n i h d e l o v n i h let i n s a m o počiva. Za 
m a r s i k o g a je to o b d o b j e l a h k o z e l o s t r e s n o , saj ne ve več, 
ka j b i počel, k o v življenju p r e d n j i m z a z i j a p r a z n i n a , k i je 
ne / n a z a p o l n i t i . Za vse t is te , k i i m a j o r a d i nove i z z i v e , pa 

je o b d o b j e po u p o k o j i t v i l a h k o tud i čas, k o p o n o v n o 
o d k r i j e j o sebe in nove razsežnosti svo jega življenja. To je 
o b d o b j e p r i s t n e g a človekovega o d k r i v a n j a in us t va r j an j a 

a l i ko t p r a v i švicarski p s i h o l o g C.G. J i m g : " k u l t u r n o 
o b d o b j e " človekovega življenja. 

Prav zaradi vedno večjega števila ljudi, ki želijo ludi v starejših letih širiti 
svoje znanje, je zaživela univerza za tretje življenjsko obdobje. Prvi 
začetki segajo v leto 1984. Tilka Jerič, naša someščanka, je univerzi 
zvesta že več let in je po nam znanih podatkih prva občanka Logatca, ki 
se je odločila za takšen način izobraževanja. Povedala nam je, da so jo z 
univerzo seznanili prijatelji iz Ljubljane. Nič ni dosti premišljevala. 
Drugi mesec po upokojitvi je že vpisala umetnostno zgodovino in 
angleščino, ki sta jo že od nekdaj zanimali Pri študiju neizmerno uživa 
in nikakor še ne namerava nehati. Ne gre samo za pridobivanje novih 
znanj; skupine starejših, ki se skupaj učijo, se tudi družijo, navezujejo 
prijateljske stike in si med seboj pomagajo. Leta študija niso omejena, 
znanje se ne ocenjuje, vse je neobvezno, o vsem odločajo sami. Slušatelji 
lahko izbirajo zares raznolike študijske vsebine družboslovne in 
naravoslovne, sam študij pa ni drag. Gospa Tilka je povedala, da 
univerzo obiskuje še nekaj l.ogatčanov. 

Možganom ne smemo dopustiti, da bi predolgo mirovali in najbolje jih 
razgibamo s stalnim učenjem in razmišljanjem Tudi v obdobju po 
upokojitvi moramo vlagati v svoj razvoj in bogatiti samega sebe," je 
prepričana gospa Tilka. V mesecu, ki je posvečen tudi skrbi za starejše, 
le-tem ponujamo svojevrsten izziv: Naredite nekaj zase, posvetite se 
sebi, oživite svoje skrite sposobnosti in odkrijte nove, tiste, za katere 
vam je v mlajših letih vedno zmanjkovalo časa. 

B Levinger 

Oktober-mesec 
požarne varnosti 
Rdeči p e t e l i n p r e s e n e t i 
n e p r i p r a v l j e n e i n p r e d 
v s e m n e p r e v i d n e . Mesec 
o k t o b e r je posvečen požar
n i v a r n o s t i i n v t e m času se 
g a s i l c i še posebe j p r i z a d e 
va jo , d a b i l j u d i o s v e s t i l i i n 
j i h p r i p r a v i l i z a p r a v i l n o 
r a v n a n j e v p r i m e r u požara, 
t e m e l j n i p o u d a r e k p a je n a 
p r e v e n t i v i . Letošnje a k c i j e 
p o t e k a j o p o d g e s l o m : Z a 
v a r n o u p o r a b o p l i n a v 
g o s p o d i n j s t v u . 

Logaški gasilci so se tudi letos 
prizadevno pripravili na različne 
dejavnosti v okviru meseca po
žarne varnosti. V povezavi z 
mediji bodo predstavljali dejav
nosti gasilskega društva, opo
zarjali na vzroke požara ter 
prebivalce preventivno osveščali. 
Organizirali bodo srečanje gasil
cev veteranov, pripravili mla
dinski kviz, potekal bo pregled 
urejenosti gasilskih domov, iz
vedli bodo dve večji sektorski vaji. 
udeležili so se regijskega tekmo
vanja, ki je bilo 30. septembra v 
Borovnici. Na območju Logatca 
bo 27. oktobra potekala re
publiška vaja z naslovom: Ujma 
2001. Predpostavka: ukrepanje 
ob morebitni porušitvi suhega, 
visokega zadrževalnika na 
Marekah. Del vaje bo potekal na 
Marekah, kjer bodo predstavili 
vzdrževalnik; del v kamnolomu 
Smolevec - tam bodo kinologi 
reševali tri zasute osebe; del vaje 
pa bo potekal na Brodu, kjer bodo 
postavili pontonski most in 
evakuirali del prebivalcev Broda, 
je povedala Marinka Cempre 
Turk. predsednica GZ Logatec. 

Janja P Nagode 

Dan 
reformacije 
Konec meseca oktobra - na
tančno 31. oktobra zazna
mujemo dan reformacije. Le-ta je 
posredno povzročila nastanek 
slovenske književnosti, in sicer z 
zahtevo, da morajo biti cerkveni 
obredi vernikom razumljivi in da 
mora vsak vernik v svojem jeziku 
prebirati sveto pismo. 

T r u b a r 

V srednjem veku so nastajali le 
redki zapiski, s protestantskimi 
pisci pa se je začela redna 
književna produkcija. S tem |e 
slovenščina postala knjižni jezik 
in utemeljila se |e lahko prava 
književnost. V tem obdobju smo 
dobili prvo slovensko knjigo 
Primož Trubar je izdal Katekizem 
in nato še Abecednik. Slovenska 
literarno umetniška pol je šla 
nato strmo navzgor. /J.P.N./ 

S i r e n e ( s k o r a j ) n e 

s l i š i m o v e č 

Ni v logaški 
občim 
nobenega 
požara? 
Letos v Loga tcu s i r e n a n i 
b i l a sprožena, v l a n s k e m 
l e tu p a le e n k r a t . Vse bo l j 
se uve l j a v l j a t i h o a l a r m i r a 
n je , saj se s t e m ne v z n e 
m i r j a občanov. Z n a k a z a 
požar n i s m o sl išal i že k a r 
n e k a j časa. In g a t u d i ne 
b o m o , saj so ga u k i n i l i . 

Zakaj je to potrebno, se sprašu
jejo tudi gasilci. 
Odgovorni pa jim odgovarjajo, 
da ga tudi v razviti Evropi nima
jo. Ja, tudi tukaj je težnja po Evro
pi naredila svoje. 

V ve l j av i so le še štirje z n a 
k i z a a l a r m i r a n j e . 

1. opozorilo za nevarnost -
enoličen znak sirene, ki traja 
dve minuti - uporabi se za 
napoved bližajoče se nevarnosti 
visoke vode, požara, ekološke 
nesreče in drugih nesreč. 

2. neposredna nevarnost -
zavijajoč znak sirene, ki traja 
eno minuto - uporabi se ob 
nevarnostih poplave, večjem 
požaru, radiološki in kemični 
nevarnosti, nevarnosti 
vojaškega napada in drugih 
nevarnostih. 

3. konec nevarnosti - enoličen 
znak sirene, ki traja 30 sekund 
obvezno se uporabi po 
prenehanju nevarnosti, zaradi 
katere je bil dan znak za 
neposredno nevarnost. 

4. preizkus siren - zvok sirene je 
enak znaku za konec 
nevarnosti opravi se vsako 
prvo soboto v mesecu ob 12. 
uri. 

Požarov je bilo v logaški občini v 
preteklem letu 22, letos pa že 17-
med drugim so gasilci gasili ve 
čji požar kmetijskega poslopja v 
Rovtah, požara pri Lomu ob že 
lezniški progi, požar na novo
zgrajenem objektu Lom II... 
V vseh primerih so uporabili 
tiho alarmiranje preko pozivni-
kov.V logaški občini jih je razde 
Ijenih 52. Sireno vključijo le v 
primeru, če bi ugotovili, da pO 
trebujejo večjo skupino ljudi za 
gašenje oz. pomoč. 

Janja P. Nagode 

A l i s t e v e d e l i ? 

V a n i l i j a 
Dišavu vonilija izvita iz Mehike, kjer 
so jo Indijanci, ki so živeli ob morski 
obali, uživali skupaj s kakavom. 
Samo dišavo so uporabljali kot 
7(ltavilo /a ženske bolezni ali kot 
omamno stedstvo. 

K r o m p i r 
Španski osvajalec Pizzato, ki je 
uničil inkovsko dtžavo, je lota 1526 
pii Inkih spoznal krompir. Rastlino 
|e prinesel v fvropo, kjer se |e (spiva 
kot okrasno rastlina) najprej 
razširilo v Španiji, nato po Italiji m 
Nomčlji. V času tridesetletne vojae 
( l , pol. 17. stol.), ki je povzročilo 
hudo lakoto, so pričeli krompir 
intenzivno pridelovati Iti kmalu ju 
postni eno najpomembnejših živil. 

Kmet i j sk i na sve t i in 
informaci je 

Naredite v oktobru 
K a k o k v a l i t e t n o k o r u z n o silažo b o m o p r i d e l a l i , je odvisno od 
lastnosti izbranega hibrida (primerna zrelost za siliranje), od pravilne 
nastavitve silokombajna (nož mora zrno načeti), priprave silosa, 
postopka siliranja (čim hitreje - ne več kot dva dni) in dobrega 
zapiranja. 

Sedaj je čas z a a n a l i z o zem l j e . Le na podlagi ugotovljene 
založenosti tal z glavnimi hranili bomo posamezni kulturi lahko dali 
tisto, kar za določen pridelek resnično potrebuje. Analiza zemlje je 
osnova za pripravo gnojilnega načrta, ki je med drugim obvezen za vse, 
ki ste ob vlogi neposrednih plačil za leto 2001 kandidirali za dodatna 
sredstva SKOP - postavka REJ (sonaravna reja domačih živali). 

A p n e n j e z a k i s a n e z e m l j e opravimo, ko travna ruša počiva, od 
pozne jeseni do zgodnje pomladi. 

Setev o z i m n e pšenice i n ječmena še lahko opravimo v prvi 
polovici oktobra. Pri tem je pomembno, da zemljo za setev pravočasno 
preorjemo (vsaj 10 dni pred setvijo). Neposredno pred setvijo 
pripravimo setveni sloj zemlje do globine 2 do 5 cm. drobno grudičaste 
strukture. Prepozna pa tudi prerana setev ozimin je tehnološka 
napaka, ki znatno vpliva na pridelek. 

Na t r a v n i ruš i , p r i z a d e t i z a r a d i p o m a n j k a n j a vode . ki se kljub 
dežju ni obrasla, opustite gnojenje z gnojevko ali gnojnico in tudi 
košnjo. S košnjo bi povzročili le dodatne izgube vlage. 

O b r a s l o t r av in j e l a h k o s i l i r a t e t ud i še jesen i ob uporabi 
ustreznih dodatkov. 

Ev idence o d e l o v n i h o p r a v i l i h S K O P p r o g r a m a : Kdor je ob 
vlogi zahtevka "Neposredna plačila za leto 2001 " na obrazcu D 
obkrožil postavko REJ - Sonaravna reja domačih živali, je dolžan 
izpolnjevati evidence o delavnih opravilih, katere dobite na sedežu KSS. 

Subvenc i j s ke v loge v d r u g e m k r o g u d o p o l n i t v e : kdor je od 
AKTRP dobil poziv za dopolnitev, naj to stori v predpisanem roku 8 dni, 
sicer ne bo dobil izplačila. 

P r e m i j e z a k l a v n e žival i : drugi rok za vlaganje zahtevkov za 
pridobitev klavne premije za bike, vole in klavne telice je od 1 .oktobra 
do 15. oktobra. Obrazce za vlaganje zahtevkov dobite tudi na sedežu 
KSS. 

Kmetijski svetovalec, 
Roman Rupnik, inž.kmetijstva 

Poročni dan na muzejskem vlaku 

Ženin Miran Gosak in nevesta Irena Kogovšek (Foto: Bogo 
Štempihar) 

Le prijatelji "ta mladih" so pred 13. seplembroiu vedeli za poroko na 
muzejskem vlaku oz. na železniški postaji, kakršno sta si, prva v 
Sloveniji, zamislila ženin Miran Gosak in nevesta Irena Kogovšek, oba 
iz Logatca. 
Miran |e navdušen modelar in morda je ravno to v/rok, da se mu |e 
porodila ideja o poroki na muzejskem v laku, za katero je takoj poprljela 
tudi Irena. Cerkveni obred je bil v cerkvi sv. Nikolaja, na železniški 
postaji pa je ženina in nevesto že čakal bogato okrašen muzejski vlak s 
celim vagonom premoga, ki so ga pokurlll na poročni poti v Podčetrtek 
In nazaj, Vlak |e mladi par, svate in novinarje popeljal do Laškega, kjer 
jih je z zvoki poročne koračnice pričakal pihalni orkester železničarjev 
i/. Zidanega Mosta. Tla so pregrizale rdeče preproge, slovesno oblečeni 
čuvaji so postregli s šampanjcem ter s kruhom in soljo, manjkalo ni niti 
laško pivu ... Laški župan je v zakon združil ženina in nevesto in po 
obredu je vlak s svati "odčihpuhal" v Terme Olimja. Slovesno svatovsku 
kosilo |e biln v hotelu Breza, zabava se je nadaljevala ob poskočnih 
zvokih ansambla, svalje pa so se lahko osvežili s kopanjem v bazenih. 
Sledil je veličasten ognjemet, ob pol polnoči pa je muzejski vlak svate 
odpeli.d iin Ljubljane I k 

Aititiam mladamit patu J« /tnlcttuju/t tudi ufdjtiitro 

JJoy*ikih noric. 



P o d n o v o s t r e h o 
Lep čas je t r a j a l o , d a je s t a r a hiša o b g l a v n i ces t i v G o r n j e m Loga t cu , n a Tržaški 1 1 4 , d o b i l a n o v o p o d o b o . P a čas n i b i l v ržen s t r a n : pod je t je P r o l o g , d .o .o . i n Cvetličarna K a r m e n , k i s t a hišo 

k u p i l a i n p o s k r b e l a , d a so jo s t r o k o v n j a k i p r e u r e d i l i , s ta d a n e s p o n o s n a l a s t n i k a o b n o v l j e n e g a p o s l o p j a , v k a t e r e m b o s t a v p r v i p o l o v i c i o k t o b r a o d p r l a nove p o s l o v n e i n p r o d a j n e 
p r o s t o r e . Hiša, s t a r a čez s to let , je p o d spomenišk im v a r s t v o m i n t u d i z a to s ta jo l a s t n i k a m o r a l a i n želela o b n o v i t i s s t i l o m . U s p e l o j i m a je : hišo p r e v e v a d u h nos ta lg i j e , čutimo, k a k o 

izžareva moč, k i i z h a j a i z n jene s to l e tne z g o d o v i n e , h k r a t i p a je p r i j e t e n a m b i e n t t a k o z a z a p o s l e n e k o t t u d i z a s t r a n k e . V s e k a k o r je v r e d n a o g l e d a , četudi le i z r a d o v e d n o s t i . 
L a h k o p a združite p r i j e t n o s k o r i s t n i m . O d letošnjega o k t o b r a da l j e s t a se v hišo n a s t a n i l i dve pod je t j i : P r o l o g , d.o.o. , k i se u k v a r j a z računalniško de javnos t jo , i n Cvetličarna K a r m e n , k i je 

n a n o v o l o k a c i j o n a Tržaški 1 1 4 p r e s e l i l a t u d i l o k a l Lo te r i j e S loven i j e , z a vse žejne p a u r e d i l a h išni b i f e . V z g o r n i h p r o s t o r i h p a je m e s t o našlo podje t je , k i p o n u j a računovodske i n 
k n j i g o v o d s k e s to r i t ve ter davčno i n f inančno svetovan je , A b a k u s , k i g a v o d i Jož ica Žigon, s.p.. In če je r e s , d a se m o r a m o p r a v d o v s a k i h v r a t p r i p e l j a t i z a v t o m , tu ne bos te i m e l i težav, saj so 

n a dvorišču z a hišo u r e j e n i p a r k i r n i p r o s t o r i . 

C v e t l i č a r n a 

K a r m e n 

Enajs to le to že teče, o d k a r je p o d 
j e tna A n g e l a M e n a r t n a N o t r a n j s k i 
cest i 14 o d p r l a Cvetličarno K a r m e n , 
podjet je , k i je r a s t l o i n se r a z v i j a l o . 
P r i d e l u so j i p o m a g a l i domači , 
drugače b i b i l o težko. "Pos ta l i s m o 
p r a v o družinsko podjet je . Ne b i d o 
seg l i tega, k a r s m o , če z a d e l o ne b i 
p o p r i j e l a c e l a družina. Z a r a d i na r a ve 
našega d e l a ne p o z n a m o ne nede l j , 
ne p r a z n i k o v . Če d e l a ne b i o p r a v l j a l i 
z v e s e l j e m , b i b i l o težko; naš t r u d p a 
je poplačan, k o v i d i m o , d a so s t r a n k e 
z a d o v o l j n e , " je p o v e d a l a A n g e l a Me
nar t , s a m o s t o j n a p o d j e t n i c a . 

V Cvetl ičarni K a r m e n je že od vsega za
četka svoj kotiček dobila Lo t e r i j a S love 
ni je , česar so bili najbolj veseli tisti, ki radi 
skušajo srečo. Kmalu pa se je pokazala tudi 
podjetnost direktorice ter njena pripravlje
nost na nove izzive. Danes vam v Cve
t l ičarni K a r m e n poleg pestre izbire rož in 
cvetja ponujajo tudi darila za vsako prilo
žnost, okrasne in nagrobne sveče in, že dolgo 
časa, zlat nakit po zelo ugodnih cenah. 

L o k a l j e p o s t a l p r e m a j h e n 

Prostori na Notranjski 14 so za Cvetličarno 
K a r m e n kmalu postali premajhni in 
Angela Menart je kar nekaj let razmišljala, 
kje bi dobila primeren prostor: "Dejstvo je, da 
se mora vsak podjetnik razvijali; ostati na 
istem mestu me nikoli ni mikalo. Že dolgo 
sem si želela večjega lokala, a kaj. ko v 
Logatcu, na lokaciji, ki bi mi odgovarjala, 
nisem našla ustreznega prostora." Ilisa na 
Tržaški 11 ' i , kamor se bo preselila oktobra, je 
prišla kot naročena. Gledano dolgoročno, 
pravi Angela Menart, lokal ob Tržaški cesti, 
ki je konec koncev zelo prometna, mora 
živeti. Pa se ni bati, da je stranke na novi 
lokaciji ne bi našle. Hiša je tik ob cesti, 
parkirna mesta so zagotovljena... 

V novih prostorih \ Gornjem Logatcu pa 
Cvetličarna K a r m e n svojim strankam 
ponuja še nekaj več. V velikem svetlem 
prostoru cvetličarne bodo lončnice in rezano 
cvetje pisano blesteli, do izraza pa bodo prišli 
ludi raznovrstni d a r i l n i p r e d m e t i , ka 
terlh pestra izbira je kupce zadovoljila Že na 
Notranjski 14. 
Poseben kotiček, ločeno od kraljestva cvetlic, 
i'' dobila Lo t e r i j a S loven i je . Lolo, na 
katerem prodajajo vse igre Loterije. 

Tako za stranke cvetličarne kot hazarderje, 
ki na srečo še čakajo ali imajo dobitek že v 
žepu, je Cvetličarna Karmen uredila Lo to 
Bar , barski kotiček, kjer vam bo osvežilen 
napitek zbistril možgane ali olajšal čakanje. 
Stranke Cvetličarne Karmen pa boste ob 
določenem znesku nakupa prejele tudi 
kuponček za brezplačno kavo. ki si jo boste 
privoščili v Loto Baru, 
Na novi lokaciji na Tržaški 114 vam na izbiro 
ponujajo tudi umetniške slike in skulpture, 
sicer pa vam nudijo vse, česar ste bili vajeni 
že iz lokala v Dolnjem Logatcu: lično zavijajo 
darila, pripravljajo cvetlične aranžmaje za 
vsako priložnost... 

C v e t l i č a r n a K a r m e n n a d v e h 

l o k a c i j a h 

Selitev Cvetličarne Karmen v nove prostore 
na Tržaški 114 v G o r n j e m Logatcu pa 
ne pomeni, da bodo prostori na N o t r a n j s k i 
14 ostali prazni. Le nekoliko bodo 
spremenili ponudbo. Tako boste od sedaj 
naprej Loto pisali le v Gornjem Logatcu. S 
selitvijo prostorov Lota so na Notranjski 14 
pridobili prepotreben prostor, tako da bodo 
lahko razširili cvetličarsko ponudbo, večja pa 
bo tudi izbira zlatega nakita, pri katerem 
velja se posebej omeniti, da je, poleg tega, da 
je nakit kakovosten, tudi cenovno zelo 
ugoden. Nakita v lokalu v Gornjem Logatcu 
ne boste mogli kupiti. 

P o g r e b n i z a v o d M e n a r t 

Zadnjih nekaj let je Cvetličarna Karmen še 
nekoliko razširila svojo dejavnost. Ker v 
Logatcu ni bilo nikogar, ki bi v najtežjih 
trenutkih pomagal svojcem preminulih, so 
se Menartov! odločili, da razbremenijo 
svojce. Tako so v najtežjih trenutkih 
diskretno z vami; uredijo vse potrebne 
dokumente in vse, kar |e potrebno, da bo 
žalna slovesnost v čast preminulemu. 
Pomagajo vam, da se lahko v miru poslovite 
od rajnega, celoletno ali večletno pa urejujejo 
tudi grobove. 

P r i j a z n i z a p o s l e n i , 
z a d o v o l j n i k u p c i 

V Cvetličarni Karmen sta poleg Angele 
Menart zaposleni še njeni dve hčerki, 
Simona in Karmen Velikokrat na pomoč 
priskočijo tudi mož Tone in dve vajenki. 
Čeprav je včasih dela tudi ob nedeljah In 
praznikih čez glavo, jih dobra volja nikdar ne 
zapusti. To dobro vedo tudi njihove stranke. 
ki prihajajo ne le Iz Logatca, pač pa tudi Iz 

širše okolice. In tudi njim je namenjen Loto 
Bar. v katerem lahko posedijo ob osvežilni 
pijači in poklepetajo, recimo, o izidih 
Športne napovedi. Lota, 3x3... In tako kot so 
prijazni zaposleni v Cvetličarni Karmen, so 
zadovoljne tudi stranke. Zato se vračajo 
vedno znova. 
Na otvoritve in do konca leta boste lončnice 
lahko kupovali po otvoritvenih cenah. 

I n f o r m a c i j e 
Cvetličarna Karmen, Logatec 
Angela Menart 041 735 740 
Notranjska 14 (cvetličarna, prodaja daril 
in zlatega nakita) 01 7542 152 
Tržaška 114 (cvetličarna, prodaja daril. 
Loterija Slovenije, Loto bar) 01 756 47 
90,01 7564791. 

P r o l o g d . o . o . , 

L o g a t e c 

Pod je t j e P r o l o g d.o.o. , L o g a t e c je 
b i l o u s t a n o v l j e n o m a r c a 1990, že o d 
začetka p a s e ukvar ja jo s p o p o l n o 
p o n u d b o s to r i t ev s področja raču
nalništva ( s t ro jna in p r o g r a m s k a 
o p r e m a , s e r v i s , s v e t o v a n j e , o b d e l a 
va p o d a t k o v ) . V zadn j i h le t ih p a 
t rend i na t rgu računalniške p o n u d b e 
in s to r i t ev na reku j e j o v s e večjo 
s p e c i a l i z a c i j o določenih s e g m e n 
tov . T r e n d o m s l e d i tud i pod je t j e 
P r o l o g , p o g o d b e n i m pa r tne r j em p a 
p o p o l n o p o n u d b o zago t a v l j a j o s 
p o v e z o v a n j e m v s t r o k i . D a n e s je 
pod je t j e u s m e r j e n o n a štiri področja 
i n fo rma t i ke : p r o g r a m s k a o p r e m a , 
s t ro jna o p r e m a , s e r v i s n e u s l u g e in 
s to r i t ve s področja in te rne ta . 

V prihodnjih letih so bo trend specializacije, 
ki |e zadnje leto zelo prisoten tudi v Sloveniji, 
Se nadaljeval. "Vedno bolj pomembno 
postaja povezovanju z ostalimi ponudniki 
računalniških storitev na trgu in tesno sode
lovanje / izbranimi podjetji, kar s po
godbami izvajamo že sedaj," je razložil 
direktor podjetja, B r a n e Orešn ik 

Zaupanje uglednih 
naročnikov 
Podjetje P r o l o g d .o .o . , Logatec je skozi 
leta beležilo konstantno rast, čeprav so bili 
na nek način prikrajšani, ker je sedež 
podjetja v Logatcu: glavnina prjsla na 
računalniškem trgu pa se odvija v Ljubljani. 
"Kmalu nam je bilo jasno, da moramo, če 
hočemo uspeti, prevzemati posle po vsej Slo
veniji. Danes je naš trg cela Slovenija. 
Zaupajo nam renomirani kupci in naročniki," 
je ponosen direktor Orešnik. Prolog tako 
vzdržuje mrežo računalnikov v K o b i l a r n i 
L i p i c a , računalniško opremo v podjetju 
A v t o K o č e v j e ter mrežo T o p S e r v i s a 
L j u b l j a n a in še mnogo drugih širom 
Slovenije. 

Programsko opremo razvijajo tudi po 
naročilu; zaupali so jim tako ugledni kupci 
kot je I s k r a E m e c o iz Kranja, za njih so 
razvijali programsko opremo za končno 
kontrolo števcev električne energije; za Avto 
Kočevje pa so razvili programsko opremo za 
logistiko transporta. 

Zaupanje uglednih 
proizvajalcev 
Zaposleni v podjetju se trudijo, da bi na trgu 
ponudili storitve na primernem kakovostnem 
nivoju. Izobraževanja na različnih področjih 
so že prinesla rezultate: P r o l o g d .o .o . , 
L o g a t e c Ima status M i c r o s o f t o v e g a 
prodajnega partnerja, pooblaščenega proda
jalca za Nove l lovo mrežno programsko 
opremo in tehnično podporo, status eks-

kluzivnega pooblaščenega prodajalca za 
programsko opremo za Slovenijo ameri
škega podjetja S o f t V e l o c i t v . poleg tega 
so tudi pooblaščeni prodajalci programske 
opreme H P in imajo l i c e n c o IPI - inte-
gratorja Intelovih proizvodov. 

Novi prostori, nov zagon 
Danes je v podjetju P r o l o g d .o .o . , 
L o g a t e c zaposlenih šest strokovnjakov, ki 
se vsak spozna na svoje področje dela. Stari 
prostori v Dolnjem Logatcu so jim postali 
pretesni, zato so bili veseli, da so odkrili staro 
hišo na Tržaški 114, ki so jo skušali obnoviti v 
stilu. V njej so svoje prostor našli uprava in 
komerciala podjetja ter v pritličju trgovina, 
servis in skladišče. "Svoje storitve lahko v 
novih prostorih strankam ponudimo hitreje in 
bolje," pravi Brane Orešnik. Zato upajo, daje 
to še razlog več, da jim bodo v bodoče 
zaupali vsi dosedanji kot tudi novi uporabniki 
njihovih storitev. 

Za vsak okus in za vsak žep 
V podjetju namreč ne ponujajo le raču
nalniške opreme za zelo zahtevne upora
bnike. Zavedajo se, kako pomembno je. da 
so zadovoljni tudi in predvsem najmlajši 
uporabniki. "Pozornost posvečamo učen
cem, dijakom in študentom, Če bodo ti sedaj 
zadovoljni z našo opremo in storitvami, se 
bodo obrnili na nas tudi, ko bodo starejši," 
meni direktor Orešnik. Pri izbiri računalniške 
opreme svetujejo vsakomur in se potrudijo, 
da najdejo tudi cenovno najugodnejšo 
rešitev. 
Poleg računalniške opreme pa v podjetju 
P r o l o g d .o .o . , L o g a t e c dobite tudi ves 
potrošni material in papir za tiskalnike, 
diskete. CDR plošče... 
Svojo ponudbo nameravajo še obogatiti z 
novimi izdelki in jo prilagoditi željam in 
zahtevam kupcev. 
Njihov servis je odprt za končne uporabnike 
kakor tudi za podjetja in obrtnike. Po svojih 
močeh se potrudijo, da bi nastalo napako 
čimprej odpravili, kar pa, zaradi vrtoglavega 
razvoja računalniške tehnike, ni vedno lahko. 
Zelo težko se namreč dobi nadomestne dele 
že za nekaj let staro računalniško opremo. 

Internet je prihodnost 
Računalniški genij BiH Gates je napovedal, 
da podjetja, ki svojih storitev in izdelkov ne 
bodo ponudila tudi na svetovnem spletu, 
kmalu ne bodo več obstajala. Razvoj gre pač 
hitro naprej. V podjetju P r o l o g d .o .o . , 
L o g a t e c podjetjem že sedaj ponujajo 
gostovanje na spletnem strežniku, Spletne 
strani pa vam lahko tudi oblikujejo, jih posta
vijo in vzdržujejo. 

In fo rmac i j e 
Vsi, ki vas zanima, se z aktualno ponudbo 
podjetja Prolog, d.o.o. Logatec lahko vsa
kodnevno seznanjate na njhovih spletnih 
straneh www.prolog.si, lahko jih pokličete 
na telefon 01 7541 106 ali pa se, kar bo še 
najbolje, oglasite v njihovih poslovno 
prodajnih prostorih na Tržašku 114 v 
Logatcu. 

Pripravita Petra Trček 
Soncih/nis/terka: Angela Menart, s.p.. C'retlićarna 

Karmen, Notranjska 14. Logatec in Prolog dot*. 
Logatec. Tržaška 114. Logatec 

http://www.prolog.si
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P o d e l j e n e o b č i n s k e n a g r a d e 
P o d e v e t i h l e t i h s m o Logatčani z o p e t d o b i l i svo j p r a z n i k - 2 0 . s e p t e m b e r . N a t a d a n je namreč Logatec l e t a 1 8 7 5 p o s t a l 

sedež O k r a j n e g a g l a v a r s t v a i n s t e m središče N o t r a n j s k e ter p o m e m b e n p r o m e t n i i n g o s p o d a r s k i cen te r . 
In k e r d a t u m občinskega p r a z n i k a odraža p r i z a d e v a n j e občanov z a v s e s t r a n s k i r a z v o j i n n a p r e d e k občine, je to t u d i d a n , 

k o se p o d e l i j o p r i z n a n j a z a p r i z a d e v a n j a i n dosežene u s p e h e t i s t i m p o s a m e z n i k o m , k i so s s v o j i m d e l o m o d t i s n i l i 
p o m e m b e n pečat r a z v o j u naše občine. 

T a k o so b i l a 2 0 . s e p t e m b r a n a s l a v n o s t n i se j i občinskega sve ta p o d e l j e n a p r i z n a n j a : A n t o n u K o m p a r e j u z a i z r e d n o 
p o m e m b n e dosežke v 20- le tnem d e l o v a n j u v Loga t cu , M i r u Pogačniku z a i z j e m n e u s p e h e i n dosežke p r i o b r a m b i S loven i j e , 
Športno-kulturnemu društvu V r h z V r h a Sv. T r e h K r a l j e v ob n j i h o v i 25- le tn ic i a k t i v n e g a d e l o v a n j a i n Logaškemu o k t e t u o b 

n j i h o v i 3 0 T e t n i c i n e p r e k i n j e n e g a d e l o v a n j a z a p o s e b n e u s p e h e i n dosežke v z a d n j e m o b d o b j u . 
S l a v n o s t n a se ja je b i l a t o k r a t prvič o d p r t a t u d i z a j avnos t i n za to še posebe j s l o v e s n a . D o g o d e k so ob i z v i r n i d e k o r a c i j i 

p o p e s t r i l i t u d i s a m i n a g r a j e n c i : Logaški ok te t z Z d r a v l j i c o i n S K D V r h z o d l o m k o m i z Jurčičevega Desetega b r a t a , ob k o n c u 
p a so s l o v e s n o s t začinila še d e k l e t a i z s k u p i n e K a t r i n a s . S s v o j i m o b i s k o m so nas m e d d r u g i m počastil i t u d i p o s l a n e c 

državnega z b o r a , g o s p o d S t an i s l a v Brenčič, g o s p a P a v l a J e r ina-Lah častna občanka občine Logatec i n župan p o b r a t e n e 
občine R e p e n t a b o r g o s p o d A l e k s i j K r i žman . 

A n t o n K o m p a r e , č a s t n i 
o b č a n o b č i n e L o g a t e c 

Anton Kompare je bil rojen v 
Mengšu 5. Avgusta 1949. Po kon
čani osnovni šoli v domačem 
kraju, je obiskoval gimnazijo v 
malem semenišču v Vipavi. Nato 
se je odločil za študij bogoslovja na 
Teološki fakulteti v Ljubljani. 
Novo mašo je daroval v rojstnem 
Mengšu leta 1974. Prva štiri leta je 
kaplanoval na Jesenicah, dve leti 
pa v Stari Loki. Nato mu je lju
bljanski nadškof dr. Alojzij Šuštar 
dodelil župnijo v Logatcu, kjer je 
polnokrvno živel in ustvarjalno 
delal polnih 20 let. Sedaj 
župnikuje v Domžalah. 
Anton Kompare je v letih svojega 
delovanja v Logatcu dodobra ra
zgibal duhovno, društveno in 
družabno življenje. Zaslužen je za 
uspešno izvedene naložbe, kot so 
popolna prenova župnišča, iz
gradnja mladinskega doma sv Ni
kolaja, prenova farne cerkve in 
podružnične cerkve na (levici, po 
stavitev prvega župnijskega vrtca 
s koncesijo v Sloveniji, izgradnjo 
prvega Karitasovega doma osta
relih na Slovenskem itd. 
Njegova monografija Logatec -
Črtice življenja kraja in obeh 
župnij, knjižna trilogija Bogo-
služno leto A H C. ustanovitev cer 
kvenega pevskega zbora Adora-
mus in organiziranje zdaj že tradi 
cionaliuh farnih dnevov so le ne 
katere izmed delavnosti, ki pričajo 
o bogati kulturni in publicistični 
zapuščini, ki ju je zapustil bogatiti. 
Na širše nacionalnem področju pa 
je omembe vredno tudi njegovo 
prevajalsko delo iz italijanščine, 
njegova učinkovita dejavnost v ož
jem odboru za organizacijo prve 
ga obiska papeža Janeza Pavla II v 
Sloveniji ter vplivno članstvo v 
krovni republiški komisiji za pred 
šolsko vzgojo pri Ministrstvu za 
šolstvo Republike Slovenije. 
Za svoje delo |c gospod Kompare 
letos spomladi prejel tudi sila 
pomenljiv častni cerkveni naziv 

monslgnor. 

L o g a š k i o k t e t , d o b i t n i k L i s t i n e O b č i n e L o g a t e c 

Logaški oktet praznuje letos 30-letnico svojega delovanja. Še kot Pevski oktet 
Logatec se je prvič oglasil leta 1971 in se nato hitro uveljavil ne samo na 
Logaškem, temveč tudi v širšem slovenskem ter takratnem jugoslovanskem 
prostoru, med zamejci na Tržaškem in Koroškem, med zdomci na 
Hrvaškem, v Belgiji ter med rojaki v daljni Argentini. 
Oktet je pod umetniškim vodstvom Marcela Štefančiča, Janeza Gostišč in 
Tomaža Tozona vseskozi ostajal zvest slovenski narodni pesmi. Sodeloval je 
tudi z drugimi okteti, svoje koncertne nastope pa bogatil z mnogovrstno 
pevsko literaturo: od harmonizacij in priredb narodnih pesmi pa prek 
renesančnih, baročnih, romantičnih ter vse do skladb sodobnih avtorjev 
slovenske in evropske zborovske glasbe. 
Rezultat njihovega dolgoletnega plodnega delovanja so številna priznanja, 1. 
mesto na radijskem tekmovanju, srebrna plaketa mariborske Naše pesmi in 
bronasta plaketa na mednarodnem tekmovanju v Italiji. 
Njihove pesmi preveva govorica srca. za kar je v veliki meri s svojim 
izostrenim občutkom za sporočilnost pesmi zaslužen umetniški vodja 
Tomaž Tozon, 
Oktet je imel poleg rednih koncertov več kot 700 koncertnih in priložnostnih 
nastopov, posnel pa je tudi 't plošče in 2 kaseti. 

Š p o r t n o k u l t u r n o d r u š t v o V r h , d o b i t n i k L i s t i n e 
O b č i n e L o g a t e c 

SKD |e s svojo ustanovitvijo leta 1976 po 2(1 letnem zatišju ponovno oživil 
gledališko dejavnost. Tako letos beležimo 25 letnico njegovega plodnega 
delovanja tako na kulturnem kot tudi športnem področju, \ tem obdobju, za 
katerega lahko rečemo, da je najbolj plodno, so člani kulturne sekcije [tod 
režiserskim vodstvom Albina Bercica, Jakoba Kokalja, Marka Zusta m 
Francija Jereba vsako sezono uprizorili vsaj eno gledališko delo. Doslej so jih 
uprizorili že 28, nov mejnik v krajevnem kulturnem življenju pa predstavlja 
letošnja uprizoritev Desetega brata na prostem, v katerem je sodelovalo kar 
85 članov društva, 
V okviru SKD je zelo dejavna tudi športna sekcija, v katero |e vključenih več 
kot l.W članov. Zadnjih I š let vsako leto prirejajo košarkarski 

M i r o P o g a č n i k , d o b i t n i k 
s p o m i n s k e p l a k e t e 

Miro Pogačnik, major slovenske 
vojske, je bil rojen v Logatcu, 24. 
oktobra 1952. Po šolanju za 
ekonomista PIT prometa in 
končani šoli za rezervne častnike 
se je zaposlil pri slovenski pošti, 
kjer je 10 let delal na strokovno 
odgovornih delovnih mestih. 
Leta 1981 se je z.a|toslil na Občini 
Logatec kot poveljnik Občinskega 
slaba za teritorialno obrambo in 
se v osamosvojitveni vojni leta 
1991'izkazal kot sposoben orga
nizator m spoštovan poveljnik 
takratnih teritorialcev. Posebne 
zasluge ima za preprečitev 
odvzema orožja m zaustavitev 
napredovanja tankov na Cesar 
skem vrhu proti Logatcu in s tem 
preprečitev velike človeške in ma 
lenalue škode za prebivalce 
Logatca. 
Po uspešni osamosvojitveni vojni 
nadaljuje delo v slovenski vojski 
kot poveljnik vojaško teritorial 
nega poveljstva. Danes je povel
jnik pehotnega polka slovenske 
vojske na področju občin Loška 
dolina, Logatec, Cerknica in 
Bloke 
Za izredne zasluge |c poleg drugih 
priznanj prejel tudi medaljo gene 
rala Maistra. 

organizirajo 24 ur košarke. S tem je košarkarska ekipa Vrha zaslovela tudi 
izven občinskih meja 
Ze tradicionalni pa so postali tudi športno zabavni popoldnevi krajanov in 
faranov, saj ima od leta 1989 vsaka vas svojo tekmovalno ekipo, 
SKD Vrb je tako skozi kulturno ustvarjanje in športno aktivnost uspelo 
povezati krajane ter ohraniti polnost in pristnost življenja V teh. sicer 
nekoliko odmaknjenih, a lepih krajih 

M/ 

VEM,/ 
VEČ A 

v V , 

LOG 

Napov ednik prireditev 

5 . 1 0 . ob 2 0 . u r i 
3 3 . P e v s k a r e v i j a m a l i h v o k a l n i h s k u p i n 
v avli P0Š Hotedršica 
Org. in info.: 01JSKD Logatec in POŠ Hotedršica 

7 . 1 0 . ob 2 0 . u r i 
P r e d t e k m o v a l n i k o n c e r t P i h a l n e g a o r k e s t r a 
v Narodnem domu v Logatcu 
Org. in info.: Pihalni orkester Logatec 

1 4 . 1 0 . o b 16 . u r i 
Z a p o j m o p o d T a b o r s k o l i p o 
pri cerkvi sv. Križa na Taboru. Gor. Logatec 
Org. in info.: Ženski pevski zbor KD Tabor 

2 0 . 1 0 . ob 15 . u r i 
V tednu vseživljenjskega učenja: 
Družabno p o p o l d n e ob s t a r i h kmečk ih o p r a v i l i h 
pred Domom Medved na Medvedjem Brdu 
(Če bo deževalo, prireditev odpade) 
Org. in info.: Folklorna skupina Trate in Andragoški center Slovenije 

3 . 1 1 . o b 2 0 . u r i 
D o b r o d e l n i k o n c e r t K a r i t a s 
v Domu krajanov Rovte 
Org. in info.: Župnijska Karitas Rovte 

V s a k četrtek i n pe tek ob 17. u r i i n v sobo to ob 9. u r i , v 
o k t o b r u 2 0 0 1 , 
V i d e o f i l m s k a d e l a v n i c a z a s n e m a l c e 
v prostorih LEP, Notranjska 14 
Org. in info.: KI) Drevored v sodelovanju s TV LEP in 01JSKD Logatec 

o 
T R G O V I N A IN SERVIS K O L E S 
Andrej Potrebuješ S.p, orodjmstvo tet trgovina in servis koles in motornih koles 

P o d Hruševco 3 4 b, 1 3 6 0 V r h n i k a , 

T E L : ( 0 1 ) 7 5 5 2 5 9 8 , 

F A X : ( 0 1 ) 7 5 4 9 5 3 0 , 

G S M : 0 4 1 7 0 8 4 5 6 

ODPRTO: 9.00 - 12.00 in 14.00 - 19.00, 
sobota: 8.00 -12.00 

^ E R E ^ A 
L O G A Š K E 
- N O V I C E 

P e s t e r I z b o r z i m s k i h 

k o l e s a r s k i h o b l a č i l , 

k o l e s a r s k i h v a l j e v , 

s o b n i h k o l e s , 

p o h o d n i h p a l 1 c . . . 

P o p u s t i n a l e t n o 

k o n f e k c i j o 

1 n o b u t e v 1 z z a l o g e ! 

P o s e b n o u g o d n o : 

v m e s e c u o k t o b r u 

i n n o v e m b r u 

1 0 % p o p u s t p r i 

g e n e r a l n e m 

p r e g l e d u k o l e s a ! 

( P . S . : n e p o v e j n a p r e j , b o z m a n j k a l o ! ) 
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P e s e m z 

g o v o r i c o s r c a 

Logaški ok t e t je s s l o v e s n i m k o n c e r t o m počastil 
svo j 30-letn i j u b i l e j . Čestitke župana, p e v s k i h 

p r i j a t e l j ev i n navdušenega poslušalstva. 

V s o j u s v e č k 

Večer 15. septembra je Logaški oktet namenil proslavitvi svoje 
tridesetletnice. In nedvomno ima logaški osmerec kaj slaviti: 
razsežno obdobje vztrajnega razdajanja pevstvu, predvsem 
bogatenje pevske kulture na Logaškem in Slovenskem pa tudi 
raznašanje pesmi med poslušalstvom po domačih logeh pa 
vse do ruskih step in argentinskih pamp. Velja pripomniti, da 
se je v Logatcu tudi prej kar lepo oglašala zborovska pesem. 
Oktetu pa je šlo še za nekaj več, kot bi se temu lahko reklo: več 
poglobljenega dela, širšega repertoarja, kakovostnejšega 
prepevanja. Vsemu trojemu smo lahko sledili tudi na 
jubilejnem koncertu. 
Umetniški vodja Janez Gostiša ni želel s koncertnim sporedom 
tvegati prav v ničemer; izbral je skladbe, ki sodijo z nekaterimi 
izjemami že kar v oktetov ustaljeni in preizkušeni fond: od 
Vrabca, prek Gallusa, Mokranjca, Di Lassa, Ipavca, Prelovca, 
Ježa. Hafnerja, Bučarja in Simonitijado raznovrstnih priredb 
narodnih pesmi. Nekoliko drugače od železnega repertoarja 
se je slišala predvsem sodobna Kumrova skladba V noči brez 
nje, za katero bi smeli zapisati, da je izvedbeno veljala za 
najboljši umetniški dosežek večera. Dosti stran ni bila niti 
Mavrijeva Kraška vas. To pa pomeni, da oktet zmore še novih 
in silnejših izzivov, ki bi se jim moral kar predajati. Solistični 
prispevki tenoristov Petra in Andreja Groma ter Cveta Mačka, 
baritonista Franca Pupisa pa basistov Marka Škrlja in Toneta 
Žlgona so bili prijazno zvočni; smemo pa pričakovati še 
tehtnejšcga muziciranja, zlasti pri "mlajših''. 
Jubilejni koncert je dal priložnost tudi podelitvi dveh zlatih 
Gallusovih odličij za 25 let prepevanja; prejela sta ga oba 
basista. Marko Škrlj in Tone Žigon. 
Jubilantu, ki si je za moto prazničnega koncerta izbral geslo 
30 let pojemo pesem z govorico srca, so bile namenjene 
laskave čestitke iz pobratenega Hepentabra, Okteta bratov 
Pirnat, Ljubljanskega okteta. Kvarteta Louisa Brailla, zborov 
Notranjska, Adoramus, Glasbena Matica pa Pevskega društva 
Logatec ter Barbare Modic v imenu argentinskih prijateljev. 
S posebnim nagovorom je logaški župan Janez Nagode že ob 
začetku koncerta oktetu priznal, da je pomembno 
zaznamoval logaško pevsko kulturo, In pevcem zaželel, da bi 
ostali še naprej ambasadorji slovenskega petja doma in na 
tujem. 

Nedvomno, jubilejni koncert je dostojno počastil oktetovih 30 
let iu temu je veljalo tudi praznično razpoloženje, ki je 
odobravajoče zajelo mnoštvo navdušenih poslušalcev v veliki 
dvorani Narodnega doma - prav zagotovo. 

Marcel Stefančii 

O g l e d a l a i n z r c a l a 

N a t a š e P r e s t o r 
Od 12. s e p t e m b r a je v G a l e r i j i Lo te r i j e S l o ven i j a v 

L jub l j an i na og l ed r a z s t a v a o g l e d a l in z r c a l 
Nataše P r e s t o r , keramičarke in k i p a r k e , k i živi v 

L a z a h , k j e r i zde lu j e m a l o lončeno p l a s t i k o i n 
t a k o nada l j u j e t r ad i c i j o s l o v e n s k i h lončarjev, 

o b l i k o v a l c e v f i g u r a l n e k e r a m i k e . 

Gradivo za razstavo keramike je Prestorjeva imela 
pripravljeno že več let; svetel, z. velikimi steklenimi 
površinami opremljen prostor Galerije Loterije Slovenija pa 
je bil pobudnik prav za ogledala iu zrcala Stene so krasili 
motivi z dimniki in rozetnimi zračniki Izpod stresnih 
slemen, obiskovalci so občudovali ogledala, uokvirjena s 
ligami in listi, z živalskimi in pravljičnimi prizori ... Pred 
ogledala |e avtorica poslav ila keramične figure: upodobila je 
Urško in povodnega moža, Adama iu Evo pod smokvo, 
medveda s panjem, nagajivega krojačka, ki jaha polža ... 
Vsebino razstave so na otvoritvi dopolnjevale ljudske pesmi 
pevke Ljube Jenče iz Dolenje vasi pri Cerknici. Priznanje 
kiparkinemu delu so Izkazali nekateri strokovnjaki, 
kulturniki in sodelavci iz. Ljubljane in Logatca, ki so se poleg 
številnih drugih udeležili otvoritve. Razstava bo odprta 

mesec Ul 
\aht\a 1'reslnr 

V tej številki Logaških novic s 
Prispevki sodeluje 18 novinark, 
novinarjev, dopisnic in dopisnikov 
in drugih sodelovcev. 

V začetku septembra so v Galeriji Tržnica v Logatcu otvorili 
jesenski ciklus razstav. Nekaj del iz svojega repertoarja so 
predstavili umetniki Anica Perpar, Andrej Žigon, Jože Jerina 
ml. in Tone Mihevc. 
Zbrani so ob soju svečk v spokojnem ambientu Galerije z 
zanimanjem ogledovali izdelke Toneta Mihevca - zanimive 
slike in avtoportret, reliefe v glini in bakru, ki predstavljajo 
logaške znamenitosti in glinene skulpture človeških teles v 
gibanju. Večer pesmi in lepe besede pa so krojile misli o 
človekovem iskanju, modrosti, upanju in hrepenenju. 

/KaO/ 

Arhitekturna dediščina 
Sklad za kulturne dejavnosti 01 Logatec je že na malega 
šmarna dan priglasil 1. območno likovno srečanje na temo 
Arhitekturna dediščina občine v risbi. Svoje krajinske in 
ambiantalne upodobitve pa so na medobmočni izbirni 
razstavi v dvorani logaške Glasbene šole razstavili slikarji z 
območja Ivančne Gorice (Sandi Zalar in Vladimir Kovač), 
Ljubljana-okolice (Marjan Lautar in Poldka Rahne), Ribnice 
(Milan Cirovic-Gira), Vrhnike (Vincencij Cankar - z 
iskanjem sodobnejšega likovnega izraza); iz domačih logov 
pa dobra znanca: Matej Pečenik, ki še vedno išče samega 
sebe s prizkušanjem barvne govorice, in Franc Musec, ki se 
je udejanjil s primerom čiste risbe (Kašča); na novo pa sta 
razstavljala Lea Županc-Mežnar in Jur Samec, ki je 
presenetil s podobami takorekoč grafičnih zaznav. Po 
mnenju recenzorja, akad. kiparja Borisa Prokofjeva, je 
vsaka razstavljena slika kvaliteta zase. 
Na vsak način pa je lepo. da krajinskost in arhitekturna 
dediščina vzpodbujala ideje in poskuse novih likovnih 
zastavkov. Razstava, ki je bila odprta 25. septembra, bo na 
ogled do 19. oktobra. /mAš/ 

K U L T U R N E I S K R I C E 

V dvomiti GŠ Logatec se je 8. septembra predstavil eden najboljših 
logaških saksofonistov, Lev Pupis, tokrat v zasedbi Dua Infiniti - s 
svojo glasbeno prijateljico, pianistko Ano Gacevo iz Skopja.Za sicer 
maloštevilno občinstvo sta pripravita štiti skladbe C. Debusvja, 
Schumanna, Desenclosa in Crestona, Z igranjem sta izrazila 
lahkotnost, muziciranje tet dobro skupno, uglašeno in čutno igro. 
Lev Pupis sicer pogosto nastopa pred domačim občinstvom, a vedno 
v tn/ličnih zasedbah. /A. Ž./ 

Po šestih letih se Pihalni orkester Logatec zopet vrača na 
mednarodno tekmovanje v Osfravo no Češko, kjer je prod leti osvojil 
zlato odličje. Že sredi avgustu so ptičeli s pripravami, na katerih so 
se podrobneje seznanili s tekmovalnim programom. Vaje so in bodo 
stopnjevali do zadnjih dni pred 18. oktobrom, ko gredo na Češko, še 
prej pa jih bomo lahko poslušali tudi doma. /A. I/ 

Ob svoji 25-letnici je Športno kulturno društvo z Vrha Sv. Treh Kraljev 
uprizorilo diamiitizndjo Jurčičevega Desetega brata s 
spektakularnimi odmevi. Za uprizoritev je bilo potrebnih 43 voj. 
Vloge so bile razdeljene med 36 igralcev, 19 pa je bilo pevcev in 
plesalcev. Z odrsko tehniko se jih je ubadalo 20. Redarskim in 
bilieterskim nalogam je streglo 32 vaščanov. Za sceno, ki je merila v 
dolžino 50 m, v širino 13 m, v višino do 7,5 m so na kovinske 
konstrukcije vgradili 25 m3 lesa, razsvetljevalo po jo je prek 20 Kw. 
Zvrstilo se je 8 predstav (ena je odpadla zaradi vremenskih 
okoliščin), katere si je skupno ogledalo 4600 ljudi (največ naenkrat 
kar 1100!)./mAš/ 

K o s e s t e k l o r a z ž i v i v 

i n t i m n o s a k r a l n e m 

b a r v n e m s i j a j u 
V notranjščino f a r n e c e r k v e sv. N i k o l a j a v D o l n j e m Loga t cu o d s e v a ba r v i t o s t 

s t e k l e n i h u m e t n i n a k a d . s l i k a r k e Vese l ke Šorli-Puc. 

Letos poleti so mengeški 
mojstri prenovili štukatute 
in oplesk, ki v svetlih pastel
nih odtenkih poudarja pro-
storskost farne cerkve sv. 
Nikolaja. Nad glavnim in 
obema stranskima oltarje
ma pa se preliva božajoča 
svetloba mehkih barvnih 
linij, ki presinjajo skoz 
umetniške vitraje, ki jih je 
ustvarila akad. slikarka 
Veselka Šorli-Puc. 
Umetnica je bila rojena v 
Kranju leta 1949, slikarstvo 
je študirala na Akademiji pri 
prof. Gabrijelu Stupici, post
diplomski študij pa opravila 
pri prof. Francetu Berniku. 
Od leta 1979 je samostojna 
umetnica, ki se je slikarsko 
izražala z oljnimi platni in 
akvareli, ki jih je predstavila 
na več skupinskih in 
samostojnih razstavah. Za 
vitraj (fr. vitrail - izg. vitraj -
barvasto cerkveno okno; 
umetniška smer. sprva do
ma na Francoskem) jo je 
navdušil arh. Franc Kvater-
nik, potem ko si je ogledal 
njeno samostojno razstavo 

1984. leta. Tehniko vitraja je 
osvajala pri mojstru Stojanu 
Višnarju, ki je svoje znanje 
prinesel z Nizozemskega, kjer 
je vitraj zelo priljubljena ume
tniška zvrst. Doslej je izdelala 
že prek 100 vitrajev. Med naj
bolj znanimi so v cerkvi sv. 
Duha v Celju in pa v bovški 
gotski cerkvi Device Marije v 
polju; od tod tudi motiv za prvo 
slovensko božično znamko -
Marija z detetom. 

In kaj je sploh bistvo vitraja? 
Veselka Šorli-Puc pravi, da gre 
pri vitraju za umetniško 
oblikovanje okenske površine, 
ki je sestavljena iz koščkov 
barvastega stekla (redkeje se 
lahko barva tudi nanaša na 
steklo). Pri vitraju gre v prvi 
vrsti za ambientalno umetnost, 
ki se mora prilagajati prostoru, 
ki mora prostor nekako 
poslušati. 
Ker je, denimo, v cerkvi 
temeljna govorica oltarjev, v 
logaški cerkvi torej baročna 
govorica, se je morala umetni
ca odpovedati osebni ideji, svo
jo pozornost pa je morala 

prilagoditi sozvočju v ambi
entu. 
Ker je torej osnovna teža 
oltar, niso smela okna spre
minjati, temveč spremljati, 
harmonizirati prostor: še 
vedno pa je moralo ostati 
baročno razpoloženje. 
In tako se v barvni skali 
cerkvenega ambienta odsvi-
tava svetloba, ki se poigrava 
skoz vitraje. Toplina barv. ki 
zlasti v linijah spominja na 
akvarel, le nadgrajuje post-
baročni prostor, ki ga prav 
igra barv še posebej oživlja. 
Umetnici je uspelo, čeprav z 
uporabo kar najbolj skrče
nih simbolov, oblikovati vi
traj tako, da v odsvitu meh
kih linij in skladnih barv 
jirepoznamo četvero evan
gelistov (levo in desno nad 
glavnim oltarjem), odrešenj-
skost križa in vesoljskost 
cerkve (nad levim oziroma 
desnim stranskim oltarjem). 
Z vitraji slikarke Šorlijeve ni 
cerkev le ambientalno pri
vlačnejša, je predvsem ume
tniško bogatejša. 

Marcel Štefančič 

90,9 MHz 97,2 MHz 99,5 MHz 103,7 MHz 

Novosti v programski ponudbi Radia Cerkno! 
od 1. julija dalje je Radio Cerkno z vami v živo ves dan, od 6. do 19. ure. V programu najdete 
svoje vsebine tudi občani občine Logatec. Teme z. vašega območja pogosto predstavljamo v: 

- Dnevno informativni oddaji ob 11. in 17. uri; 
Kulturnih utrinkih vsak dan ob 7.30; 
Turistični oddaji v četrtek ob 10. uri; 
Aktualni temi ob sredah ob 10. uri; 

- Kroniki tedna ob nedeljah ob 12. uri; 
- Črni kroniki ob nedeljah ob 12.45. 

Prisluhnite nam in se pridružite številnim novim poslušalcem. 

Po podatkih CAT centra iz Ljubljane je poslušanost 
Radia Cerkno v letu in pol poskočila za skoraj 300 % H! 
N a R a d i u C e r k n o t u d i L o g a š k e n o v i c e v s a k č e t r t e k o b 8 . 1 5 . 

file:///aht/a
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Z a l j u b l j e n v a v i o n e 
Letališče v P o s t o j n i , k i je m n o g i m bo l j z n a n o p o p r i j e t n e m b i f e j u , je v z a d n j i h l e t i h d r u g i 

d o m Logatčana F r a n c a J ak l i ča . P r e d šestimi l e t i se je namreč l o t i l o b n o v e l e t a l a K u r i r , 
n a r e j e n e g a l e t a 1 9 5 9 ( n e k d a n j e l e t a lo J LA ) . Le tos je d e l o dokončal , K u r i r p a je p o s t a l p r a v 

t ak k o t p r e d d o b r i m i 4 0 . l e t i , z j u g o s l o v a n s k i m i o z n a k a m i i n za s t a vo . 

F r a n c J ak l i č , med letalci Jaka, je 
na postojnsko letališče prišel leta 
1983 in se zaposlil kot upravnik 
letališča. Kurir pa je bili tam 
pravzaprav vsem v napoto, saj je v 
hangarjih že nekaj časa sameval, 
obsojen, da konča na smetišču. 
Obnove letala se je lotil pred 
šestimi leti. po tem. ko so ga k 
temu s podobnimi projekti 
vzpodbudili nekateri letalski 
kolegi. "Avion sem razstavil na 
prafaktorje. popolnoma ga je bilo 
treba obnoviti. Večino sem 
popravil sam. a mi ne bi uspelo, če 
mi na pomoč ne bi priskočili 
prijatelji, ki se na določene stvari 
bolj spoznajo kot jaz". Vseh šest 
let. kolikor je rekonstrukcija 

trajala, je Jaka vodil gradbeni 
dnevnik, v njem je zapisanih več kot 
4000 ur dela, prav tako pa je ob njem 
ves čas bedel kontrolor gradnje, 
l.ogatčan Tomaž Meze . ki mu je 
tudi priskočil na pomoč. Obnova 
takega letaki niti denarno ni mačji 
kašelj. Prostore je v majhnem 
hangarju res da odstopilo postojnsko 
letališče, vendar je samo nakup in 
obnova delov (nekatere dele motorja 
je poslal v obnovo celo na Češko) 
stala več kot 20 tisoč nemških mark. 
"Kljub vsemu Kurir leti. Resda ima 
sem in tja manjše težave, včasih 
slabo vžiga, a to bomo rešili; bolj me 
skrbi, da bom moral z njega izbrisati 
vse jugoslovanske oznake, saj so naši 
predpisi tako togi, da ne dopuščajo 

N e v e r j e t n a 

v z t r a j n o s t k o l e s a r j e v 

Kole 
prev 

svoje jeklene konjičke in izbrali druga 
idi samokolnico. 

X. septembra se je pri gostilni Stara pošta na 11 r ušici ob zaključku akcije 
Deset vzponov s kolesom na llrušico zbrala pisana druščina ljubiteljev 
kolesarjenja, ki so od 1. maja letos dokaj strmo pot s Kalc.Cola in drugih 
smeri premagali vsaj desetkrat. 
V akciji je sodelovalo okoli 380 udeležencev, kar 170 pa jih je opravilo 
po deset ali več vzponov. Najvztrajnejši In hkrati eden najstarejših, 
Štefan A l b r e h t iz Logatca, je izpolnil kar devet kontrolnih lističev 
kar pomeni, da je strmine llrušice v dobrih štirih mesecih prekolesaril 
devetdesetkral. LogatčanJane/.CIgale je svojevrsten rekord postavil /. 
desetimi vzponi v enem samem dnevu, sicer pa niso bili redki tudi drugi 
udeleženci, ki so zahtevno pol opravili po več desetkrat. 
Pobudnik akcije, gostilničar Jože I .tišina, ki je skupaj z. ženo Nevenko 
najvztrajnejšim podelil diplome, medalje in pokale, je bil nad odzivom 
prijetno presenečen, po veselem srečanju kolesarjev, ki se je zavleklo 
pozno v noč, pa je obljubil, da bo akcijo prihodnje leto še razširil. 

Marki > ŠbrIJ 

niti tega. da je avion videti tak, kot 
je bil prej." razočarano dodaja 
Jaka. misel pa mu že preskoči k 
letalu poleg Kurirja, ki, vsaj 
zaenkrat, ne izgleda nič kaj letalu 
podobno. Pred nekaj meseci sta se 
skupaj s prijateljem odločila 
obnoviti še jadralca, imenovanega 
Vaja, zgrajenega leta SS, devet let 
pred spektakularno nesrečo Jake 
Jakliča, ko se mu je na podobnem 
jadralnem letalu zlomilo krilo, on 
pa je iznajdljivo pristal na zelenem 
pasu med obema voznima 
pasovoma sredi av toceste. Strahu 
mu. kot kaže, ta dogodek ni 
nagnal v kosti. 

Materi 1'odjed 

P o k a l o s t a l 

v L o g a t c u 

Člani logaškega Makctorsko-modelar-
skega kluba so 1 S. septembra organi
zirali tretje, sedoj že tradicionalno, te
kmovanje v maketnistvu civilnih potni
ških letni. V Galeriji Tržnica se je pome
rilo 12 tekmovalcev iz 3 slovenskih 
klubov, najuspešnejši pa so bili prav 
logatčani, soj je Samo Štempihar 
zmagal, Neja Štempihar je biki druga, 
peti pa Avgust Kladušek. S tem uspe
hom |e logaški ekipi doma uspelo 
ZodrŽoU tudi prehodni pokal tekmo
vanja. /M. P. / 

VEM** 
VEČ J 

dtli vemo kako ... 

... (opokažemo vsaK mesec! 
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6 . i n 7. 1 0 . P o h o d p o 
p o g o r j i h K o r o š k e 
M C sv. N iko la ja 

7. 1 0 . K o č e v s k a 
p l a n i n s k a p o t 
PD Logatec 

2 1 . 1 0 . P o l h o v G r a d e c 
- G r m a d a - Tošc - Črn i 
v r h 
PD Logatec 

Tabornik je 
delaven 
T a b o r n i k i t u d i p o l e t i n i s o 
počival i i n so p r i d n o u re 
j a l i o k o l i c o taborniške 
koče n a N a k l u . Zda j , k o je 
p o g o d b a z Občino s k l e n j e 
n a i n so p r a v n o g l e d a n o -
s t v a r i u r e j ene , s i želijo, d a 
b i i z p e l j a l i t u d i večje p r o 
jek te , če le b o d o s r e d s t v a 
to omogočala. 
Koča na Naklu, ob kateri je pro
stor za balinanje in veliko ze
lenja, je pravi raj za vse logaške 
tabornike. Po tem. ko je Občina 
Društvu tabornikov Rod Srnjak 
Logatec dovolila uporabljati za
puščeno poslopje, so taborniki 
kočo v nekaj mesecih obnovili: 
slabi dve leti jo uporabljajo za 
vodove sestanke, občne zbore, 
sestanke rodove uprave in za 
prijeten klepet po napornem 
delu. Takoj, ko so kočo za silo 
uredili, so se. taborniki pač, 
zapodili v urejanje okolice. Že 
nekaj časa se trudijo postaviti 
prepoznavni taborniški pionir
ski objekt na vhodu, na začetku 
dovoza; zravnali bodo dostop 
do koče, posejali travo in posta
vili kako mizo in klop. 
Želijo se lotiti večjih in težje 
izvedljivih projektov, ki so po
vezani z elektriko in vodovo
dom, še najbolj pa. da bi čim 
prej prekrili in obnovili dotra
jano streho. Ker je to za njih 
velika investicija, bodo morali s 
tem verjetno počakati do na
slednje pomladi, če ne celo jese
ni. Čeprav veliko dela opravijo 
sami, sodelujejo tudi s komu
nalnim podjetjem in Občino 
Logatec. Upajo, da jim bo kmalu 
uspelo tudi uradno otvoriti ob
novljeni Dom tabornikov. 

Anja Sedej 

Moderni 
skakalnici za 
napredek 
v sklopu praznovanja občinskega 
praznika so 22. septembra uradno 
otvorili obnovljeni is In 2S 
metrski skakalnici pod Sekirico. 
Na ta način so se članom smučar 
skega skakalnega kluba uresničile 
večletne želje, saj je bila plastika 
na obeh skakalnicah ze precej do 
trajana. Investicij;! je vredna slabe 
3 milijone tolarjev; 900 tisoč je 
prispevala logaška športna zveza, 
(»00 tisoč občina, ostalo pa klub in 
sponzorji. Kot prav Ijo V klubu, gre 
za veliko pridobitev, ki bo mladini 
skakalcem omogočila boljše pogo
je za trening in tekme. Žal pa so 
skakalnice obnovili nekoliko pre 
pozno, da bi še letos lahko orga
nizirali državno tekmo za fante do 
12 let, tako da so skakalnico 
tekmovalno preniieruo preizkusi
li ravno ob otvoritvi. Sicer pa bodo 
v klubu še letos pripravili tudi vse 
potrebno za plastifikacijo velike 
SO metrske skakalnice, za katero 
pa bi potrebovali še enkrat toliko 
denarja kot za obnovo obeh 
manjših. 

Če denar bo, naj bi bila "pet 
desetka" ttared že naslednjo polet 
no sezono. Skakalci z, optiiin 
zmom pričakujejo tudi zimsko se
zono, za katero upajo, da bo nadal 
jevanje uspešne poletne, v kateri je 
domai m J a k a Rus z. drugim 
mestom na mednarodni tekmi na 
Češkem dosegel iz|cincn rezultat. 
'M . P./ 

P r e m a l o t e r m i n o v z a 

k o š a r k a r j e 
V t eh d n e h se začenja t u d i s e z o n a d v o r a n s k i h športov. 

Košarka , n o g o m e t , o d b o j k a i n n a m i z n i ten i s so t i s t i e k i p n i 
športi , k i v Loga t cu p r i t egne jo največ p o z o r n o s t i . Kakšno je 

s tan je v teh športnih k l u b i h , kakšna so pr ičakovanja, 
kakšne so t i he želje v prihajajoči s e z o n i ? 

V logaškem koša rka rskem k l u b u imajo letos precej težav, saj 
imajo popolnoma nov igralski kader, ki po besedah novega trenerja 
G r e g o r j a P o k l e k e ni enakovreden stari ekipi. Košarkarji so tako novo 
sezono zečeli z nastopom v Pokalu Slovenije in s prvim porazom proti 
nižjeligašu Gorenji vasi napovedali boj za obstanek v 2. SKL. "To je naša 
rednost, enostavno imamo premalo terminov za trening, predvsem pa 
me ob prihodu v Logatec moti. da imamo vsi lokalni športni klubi tako 
različna stališča do športa: ne držimo skupaj," pravi Pokleka in dodaja: 
"Premalo se je delalo z domačimi fanti, sedaj jih moramo pa "uvažati". 
Letos bo spet potrebno graditi od začetka." (Na to smo opozarjali v 
Logaških novicah že ob začetku lanske sezone, a so nas na kri l ih zmag, 
predvsem igralci in trener, v neformalnih pogovorih, malodane linčali 
zaradi tega.) Kljub vsemu košarkarji pričakujejo obstanek v 2.SKL. 
Status quo pa se že kar zadnjih nekaj let vleče pri članski odbojkarski 
ekipi, saj ekipa ni doživela kakšnih revolucionarnih sprememb med 
igralci, tako da jih tudi letos verjetno čaka sredina v tretji odbojkarski ligi, 
čeprav si igralci želijo med prve tri klube. Prišlo pa je do spremembe na 
trenerski poziciji, saj jih letos ne bo vodil Gašper P o d j e d , pač pa bo 
vlogo trenerja prevzel igralec Boštjan Martinčič. ki je po novem tudi 
predsednik kluba. Potrebno pa je omeniti, da v o d b o j k a r s k e m k l u b u 
veliko časa, energije in denarja namenjajo vzgoji mlajših igralcev, člani 
se z odbojko ukvarjajo pravzaprav le še ljubiteljsko in bodo. kot pravijo v 
klubu, vztrajali še toliko, da jih zamenjajo mlajši. 
Kadrovske spremembe so tudi pri namiznoteniškem k l u b u . 
Začasno je namreč kariero prekinil odlični Sebas t i j an K r e u h , tako da 
bodo v 2. ligi sila težko ponovili lansko tretje mesto. Letošnja moška 
članska ekipa bo tako nastopala v postavi Kogoj, Malic, Kojadinovič, 
Baudek in Strle, v drugi polovici sezone se jim bo morda pridružil tudi že 
Kreuh. Sicer pa imajo v klubu še vedno veliko finančnih težav, tako da so 
morali pred dnevi na Občino celo oddati prošnjo, da jim Občina pokrije 
stroške registracije klubskega kombija, saj, kot pravijo, v klubu tega 
denarja nimajo. 

Po poletnem premoru so s tekmami ponovno pričeli tudi nogometaši. V 
medobčinski nogometni ligi letos nastopajo tri selekcije N o g o m e t n e g a 
k l u b a Logatec. Starejši dečki bodo letos igrali z. mlado ekipo, ki bo v tej 
konkurenci nastopala namesto dve leti vsaj tri. zato od njih tudi ne 
pričakujejo takih uspehov, kot so jih dosegali v lanski sezoni. Kadetska 
ekipa pa bo po vsej verjetnosti perjanica kluba. V prvih treh kolih so 
dosegli dve visoki zmagi, še posebej je pomembna tista nad sosedi z. 
Vrhnike. Tudi rezultati članske ekipe so neprimerno boljši kot lani, 
vendar vodstvo kluba z njimi še ni zadovoljno. Toda prvenstvo se je šele 
dobro pričelo. 
Kaj v resnici zmorejo logaški ekipni šport i bo jasno že po nekaj odigranih 
kolih, kakšnih senzacionalnih prodorov proti slovenskemu vrhu v 
katerem koli tekmovanju pa ne gre pričakovati. Najverjetneje bo tako 
vsaj še nekaj let, do takrat, ko bomo v Logatcu z novo dvorano dobili tudi 
boljše pogoje za delo. 

Materi 1'adjed 

Invalidi na pohodu in izletu 
Pohodništvo je ena od dejavnosti Društva invalidov, ki pomaga pri 
ohranjanju telesne pripravljenosti in siri duha ob pogledu na 
prečudoviti svet visokogorske narave. Letos se je 21 logaških invalidov, 
med njimi se |ili je kar nekaj pohoda udeležilo prvič, prepustilo objemu 
mogočnih smrek pokljuških gozdov: iz Pokljuke so se napotili do 
Blejske koce na Lipanjski planini. V prijetnem vzdušju so po krajšem 
poruku nadaljevali puhnil do lipanjskih vrat nad dolino Krme, večina 
jih je osvojila tudi Lipanjski vrh (1968 m), trojica najbolj zagnanih pa še 
vrh Debele peči (2007 in). Prav vsi so preživeli lep dan m uživali v 
razgledu na mogočne vršace triglavskega pogorja in pokljuške planote. 
Društvo invalidov pa vsako leto organizira tudi izlet za težje invalide. 
Lani so sli v Kamniško Bistrico, letos pa so se odpravili na Rakitno. Ob 
lepem, morda nekoliko prevročimi dnevu sredi avgusta so se odpeljali 
čez. Bloško Polico, Novo vas in Sv. Trojico do Topola ter se dvignili proti 
Rakitni. Pri brunarici s pogledom na jezero so preživeli nekaj lepih uric, 
nato odšli na kosilo v Preserje In se na željo udeležencev izleta zapeljali 
še do Iskega Vintgarja. Izlet je bil, kol vedno, prijetno doživetje, saj so 
težji invalidi s svojo neverjetno energijo in vedrino poskrbeli, tla je bilo 

'enkratno. Mi 

v 

informaciji:: 
Dare B rus 

GSM : 
041 122 9 6 7 

PLEZALKI K L U B E X T R E M 

O R G A N I Z I R A Š O L O 

Š P O R T N E G A P L E Z A N J A . 

V S E KI JIH Z A N I M A IN I M A J O 
V S A J 14 LET V A B I M O 

V PETEK, 12 . 10 . 2 0 0 1 , 

O B 1 7 . 0 0 ur i . 

PRED P L E Z A L N O STENO V 
HOTEDRSICI! 



Civilna zaščita v Logatcu 

D r ž a v l j a n s k a d o l ž n o s t 
L j u d i , k i s o u s p o s o b l j e n i z a reševan je i n nuđen je pomoč i , p o n a v a d i s p o z n a m o i n j i h c e n i m o šele t a k r a t , k o pomoč 

p o t r e b u j e m o s a m i . S i c e r p a i m a m o vse p revečk ra t občutek, d a je n j i h o v o d e l o s a m o u m e v n o o z . se sprašu jemo, k a j t i 
l j u d j e s p l o h d e l a j o , i n če je o b s t o j n j i h o v e d e j a v n o s t i s p l o h p o t r e b e n . P r a v n j i h o v o d e l o v a n j e p a večkra t p r i p o m o r e k 

t e m u , d a se živjenje spe t v r n e v n o r m a l n e i n u s t a l j e n e v o d e . 

Pri varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami moramo vsi državljani v okviru državljanskih dolžnosti sodelovati v Civilni zaščiti. Dolžnost 
sodelovanja se začne z 18. letom in traja do 63. leta za moške, oziroma 55. leta za ženske. 

In k a k o je v L o g a t c u ? 

Zaščito in reševanje v občini Loga
tec sestavljajo poveljnik Civilne 
zaščite, občinski štab. enote civil
ne zaščite ter prostovoljne in po
klicne organizacije. Le-ta se akti
vira v primeru poplav, potresov, 
požarov, zemeljskih plazov, viso
kega snega, pozebe. radioloških 
nesreč... "Temeljno načelo je, da 
se pri nesrečah stvari poskuša 
sanirati v okviru rednih služb 
(komunalno podjetje, zdravstveni 
dom, gasilci ...), če pa je nesreča 
večjega obsega se aktivira tudi 
Civilno zaščito, ki deluje na 
prostovoljni bazi," nam je 
povedala M a r i n k a C e m p r e 
T u r k - namestnica poveljnika Ci
vilne zaščite, s katero smo se 
pogovarjali o temeljnih nalogah 
in sestavi Civilne zaščite v Logat
cu. Evidentiranih je približno 225 
članov. Poveljnik civilne zaščite je 
J ože G o v e d n i k , sestavljajo pa jo 
še štab, v katerem deluje 7 članov 
in se sestane v primeru naravnih 
nesreč ter izvaja ukrepe v skadu s 
svojo pristojnostjo; poverjenikov 
je 15 - le-ti so zadolženi za določen 

Regijsko preverjanje enot, tg 1997 

del teritorija naše občine; oddelek za 
tehnično vzdrževanje - tu je aktivnih 
22 ljudi - te enote se aktivirajo, če se v 
okviru rednih služb posledic ne da 
odpraviti; služba za vzdrževanje 

zaklonišč - v logaški občini 5 ljudi 
skrbi za dve zaklonišči: najački in v 
Narodnem domu, zaklonišče na Pav-
šičevi pa ne služi svojemu namenu, 
saj je neprimerno, vanj bi bilo potre

bno v primeru obnove vložiti veliko 
sredstev; služba za podporo je sestav
ljena iz 23-ih članov; sestavljajo pa jo 
med drugimi kuharji, ekonomi, avto-
prevozniki, računalničarji. elektri-

čarji ... - le-ti nudijo logistično 
podporo enotam, ki so dalj časa na 
terenu in prebivalstvu; enoto za prvo 
pomoč sestavlja 35 članov, ki imajo 
opravljen 80-urni tečaj za bolničarje 
in se redno letno usposabljajo: služba 
za radiološko-kemično-biološko za
ščito deluje pri nesrečah večjega 
obsega; operativne enote so sesta
vljene iz članov prostovoljnih gasil
skih društev, članov mora biti 115-
glede na število prebivalcev in stop
njo ogroženosti v naši občini. 

K a k o p o s t a t i č lan C i v i l n e 
zaščite? 

V Civilno zaščito se lahko vključi 
vsak, ki je pripravljen sodelovati, je 
zdrav in primerne starosti. Opraviti 
pa mora ustrezno izobraževanje. 
Prošnjo za članstvo lahko pošljete na 
Občino Logatec, s pripisom - za štab 
Civilne zaščite. Fantje, ki so opravili 
civilno nadomestno služenje, pa so 
neposredno vključeni v eno izmed 
enot Civilne zaščite. 

P o t r e b u j e t e pomoč c i v i l n e 
zaščite? 
Če ste priča naravnim in drugim 
nesrečam, obvestite o dogodku Regij

ski center za obveščanje na tel. št. 
112. Le-ti posredujejo informacije 
in aktivirajo občinske enote Ci
vilne zaščite, če je to potrebno. 

D e j a v n o s t i v le tošn jem l e t u 

Marinka Cempre Turk je pove
dala, da so izvedli že veliko aktiv
nosti. Popravili so prevoze pitne 
vode zaradi zamašenih cevi 
meteorne kanalizacije, posredu
jejo pri požarih, evidentirajo 
najdena eksplozivna sredstva, 
pomagajo pri odstranjevanju in 
posledicah žleda, visokega snega-
npr. na Medvedjem Brdu, Vrhu Sv. 
Treh Kraljev, posredovali so pri 
poplavah v lanskem letu na 
območju Laz... 

To je drobec iz mozaika delovanja 
Civilne zaščite. Morda vas bo 
članek spodbudil, da tudi sami 
ponudite roko pomoči ali pa vas 
pomiril, da so tudi v Logatcu 
določeni ljudje budno na preži v 
primeru naravnih in drugih 
nesreč. 

Janja /'. Nagode 
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V zamenjavo kotla centralne 
kuriave smo prisiljeni, če pušča 
voda ali če pride do večje okvare. 
Kotel pa menjamo tudi pre
ventivno, pri spremembi energen-
ta (prehod iz trdih ali tekočih 
goriv na zemeljski ali utekočinjeni 
naftni plin), pri dodatnih termo-
izolacijah, pri razširitvah in adap
tacijah ali zaradi manjše porabe 
vedno bolj dragih energentov. 
Velikokrat je razlog tudi zasta
relost kotla (slab izkoristek, ne 
ustreza predpisom glede toplotnih 
izgub in ekologije) ali kaj drugega 
(ločeno ogrevanje - več družin, 
obrt, trgovina...). 

I zbe r i t e s o d o b e n k o t e l 

Zastarele izvedbe kotlov imajo v 
primerjavi s sodobnimi slab izko
ristek in visoke toplotne izgube že 
pri polni obremenitvi. Še slabše je 
pri nizkih obremenitvah v preho
dnem obdobju in pri morebitni 
pripravi tople vode zunaj kurilne 
sezone. Zato pri zamenjavi izbe
remo sodoben kotel enega od 
uglednih proizvajalcev, ki ima 
ustrezne ateste, rezervne dele. 
dober servis ter navodila za 
vzdrževanje in obratovanje v slo
venskem jeziku. Zelo priporočljivo 
je, da nam kotel montirajo poo
blaščeni instalaterji. 

V zadnjem času je razlog za 
menjavo kotla tudi opuščanje 
ogrevanja na trda goriva. Ljudje se 
redko odločajo za kombinirano 
ogrevanje (npr. drva in kurilno 
olje), saj je večini znano, da zaradi 
slabšega izkoristka v obeh 
primerih, to ni dobra rešitev. Bolje 
je instalirati dva samostojna kotla, 
z ločenim bojlerjem za toplo vodo. 
ki jih povežemo z avtomatsko 
regulacijo. 

Z a m e n j a v a k o t l a c e n t r a l n e k u r j a v e 
Razl ični so r a z l o g i z a r a d i k a t e r i h m o r a m o (hočemo, žel imo) z a m e n j a t i k o t e l c e n t r a l n e k u r j a v e . D o b r o je, d a s i p r e d m e n j a v o 
v z a m e m o čas z a r a z m i s l e k i n p o g o v o r s s t r o k o v n j a k o m : i z b o r p r i m e r n e g a k o t l a b o zmanjšal p o r a b o e n e r g e n t a i n podaljšal 

živl jenjsko d o b o s i s t e m a . T a je o d v i s n a o d i z v e d b e , m a t e r i a l a , k a k o v o s t i i z d e l a v e , načina o b r a t o v a n j a , g o r i v a , d i m n i k a , 
vzdrževanja. . . V n o r m a l n i h p o g o j i h i m a j o k o t l i živl jenjsko d o b o d o 15 let , l itoželezni v o p t i m a l n e m o b r a t o v a n j u d o dvajset , 

daljše i z k l a p l j a n j e k o t l a (ponoči a l i v o d s o t n o s t i ) p a m u življenjsko d o b o krajša. 

Ne k u p u j t e " n a p a m e t " 

Ob zamenjavi v obstoječih objektih 
praviloma instaliramo kotel manjše 
moči od starega. To je nujno, ko smo 
na stanovanjski hiši naredili ener
getske izboljšave (tesnjenje ali me
njava oken. termoizolacija fasade, 
tlakov, strehe ali stropa proti hladni 
podstrehi). Pri menjavi kotla mo
ramo preveriti tudi drugo opremo 
sistema centralne kurjave (črpalke, 
ekspanzijsko posodo, bojler, radia
torje, termostat, termostatske venti
le). 

Najbolje je, da se za pravilno izbiro 
toplotne moči obrnemo na proje
ktante ali energetske svetovalce. 
Tako izbran kotel bo cenejši, obra
toval bo z višjim izkoristkom in 
manjšo porabo energenta. 
Kupovanje "na pamet" ali na pripo
ročilo prodajalca, brez projekta ogre
vanja in toplotnega izračuna je 
nedopustno. Največkrat so tako 
izbrani kotli močno predimenzi-
ornirani, prevelikih moči in obra
tujejo s slabim izkoristkom. Če ste 
zgradbo, na primer, na novo 
toplotno izolirali (obnovili), se 
razmere popolnoma spremenijo. 
Novi kotel ima lahko od 30 do SO 
odstotkov, ali še več, manjšo moč, 
odvisno od posameznega primera. 

Regu l a c i j a o g r e v a n j a 

V sistemu centralne kurjave je pravi
loma na rob potisnjena regulacija 
ogrevanja; najboljše rezultate daje 
popolna zvezna regulacija v kom
binaciji s termostatskimi ventili, za 
kakršno pa pogosto zmanjka de
narja oz. so ljudje prepričani, da ni 
potrebna. Ljudje pa še vedno 
(pre)pogosto vgrajujejo regulacijo z 
ročnim uravnavanjem položaja me
šalnega vedla. Zato so toplotne 
izgube neprimerno večje, saj stalnim 
spremembam zunanje temperature 
ni moč slediti z ročnimi nastavitvami 
na podlagi ocene. Videti je, da je 
energija pri nas še vedno prepoceni, 
saj prihranki (pribl. 30 %) ob urejeni 
regulaciji ogrevanja še niso zadosten 
razlog za izboljšavo. 
Na slovenskem trgu je na voljo zelo 
kakovostna in sodobna oprema 
svetovno znanih proizvajalcev', tudi 
domačih. Občani se prevečkrat odlo
čijo za opremo z nizko ceno, premalo 
pa cenijo kakovost, bližino dobrega 
servisa, obratovalne izkušnje, zalo-
ženost z nadomestnimi deli in drugo 
(atesti, garancija, dokumentacija z 
navodili itn.). 

Za podrobne informacije se oglasite 
na osebni razgovor v ESP Logatec. 

Brezplačne nasvete učinkovite ra
be energije (tesnenje oken in vrat, 
učinkovito prezračevanje, termo-
izolacije, sistemi CK, dimniki. . . ) , 
obnovljivih virov energije (spreje
mniki sončne energije, toplotne 
črpalke, zimski vrtovi, kotli na 
biomaso, energija vetra) in sub
vencij dobite v ENSVET pisarni 
Logatec, Notranjska 14. 
Za pogovor z energetskim sveto
valcem je obvezna predhodna 
prijava. Prijavite se lahko vsak 
delovni dan od 7.00 do 15.00 na 
tel. 70 96 020. Le podvizajte se! 

Energetski svetovalec: 

Bojan Žnidaršič. univ. dipl. 
inž. krajin, arh. 

G L E D A L I Š K I 

A B O N M A 

Občina Logatec 
vabi nove 
abonente k vpisu 
Gledališkega 
abonmaja 
2001/2002. 

Cena abonmaja: 
parter 7.200 SIT, 
balkon 6.800 SIT. 

Vpis in 
informacije: 
Silvia Uič, 
Tržaška 13/2. 
nad., tel.: 01/ 
7590-608. 
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Z E L E Z O K R T V S T V O 
in izdelovanje armaturnih mrež 

S r e č k o B R U S s . p . 
Obr tna cona Logatec 26 
1370 Logatec, tel.: 01 756 42 74 

TRGOVINA 
z g r a d b e n i m m a t e r i a l o m 
in železnina 

Š t e f k a B R U S s . p . 
prodaja na drobno 
Kalce 21 a, 1370 Logatec 
tel,/fax:01 754 21 21 

& ® m m \ m m m a m ® ® 

Možnost prevoza materiala s hiab kamionom 
O D P R T O : vsak dan od 8. do 17. ure, sobota od 8. do 12. ure. 

K O f l P H K T f l 

Knjigovodski servis z več kot 20 letno tradicijo ima še nekaj prostih 
kapacitet za vodenje kompletnega knjigovodstva za mala, srednja in 
velika podjetja. 
Možen je tudi dogovor za posamične storitve (OD, OS, DDV ...). 
Storitve opravljamo na lastnih programskih rešitvah, kjer lahko s 
pomočjo najsodobnejših komunikacij omogočamo sprotni vpogled v 
lastne podatke. 
Storitve opravljamo hitro in kvalitetno - smo konkurenčni. 
Ob avansnem plačilu odobravamo popust. 
Odprli smo novo poslovalnico v Logatcu. 

Informacije na G S M : 041 615-436 ali 041 520-225 

KOMPAKTA, d.o.o., Pražakova 4, Ljubljana (poslovna stavba KOMPASA) 

A S T R A C L A S S I C 

Z E 1 0 U G O D N O ! 

C O R S A 

• P E L C R E D I T 

K r e d i t i , s t a r o z a n o v o 

a v t o t e h n a 

K r e d i t n a p o l o ž n i c e . 

in U r b a s d.o.o. 

Postojnska 37, 1381 Rakek; tel.: 01/ 7051 725, 7051 735 

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil O P E L . 

Gregor Šubic s.p, Polnjenji' kemičnih in kozmetičnih izdelkov ter montaža drobnih kovinskih predmetov. Tržaška c. 34.1.370 Logatec 

o d 1. o k t o b r a d o 2 0 . o k t o b r a 

pri n a k u p u sveč v delavnici na Tržaški c-. 34 
ali v imovini na Notranjski c. 14 v Lo ja l en 

V SODELOVANJU Z T MICRA*lfASINS 
- KREDITI NA POLOŽNICE 
- FINANČNI NAJEM 
- OPERATIVNI LIZING 
- HITRI LIZING 

(ure jen v e n e m d n e v u ) 

BERLING0 - AKCIJA - M0DUT0P 
2.990.000 SIT 
A K C I J A S A X 0 PLUS letnik 2001 

klii.'nlpakel.soivovolon knvilrt ivu • m m m A A A { I * 
DARIE.0: AVTO RADIO I . 3 I 3 . W W W » I I 

AVTO PRODAJA 
MEHANIKA 
KLEPARSTV0 
LIČARSTV0 

C I T R O E N 

ME KLAK 
Anton Mri lak s.p. 
Drenov Grič 99,1360 Vrhnika 
tel./tax: (01) 7551 007, 7553 807 

NEPREMIČNINE 
REAL ESTATE 

SVET NEPREMIČNINE, 
d.o.o., Ljubljana 
Enota Vrhnika 
Cankarjev trg 3 
1360 Vrhnika 
Tel.: 01/7505-194 
Fax.: 01/7504-393 

N A J C E N E J Š A N O V A S T A N O V A N J A 

1 . 6 0 0 D E M + d d v 

N O V A H I Š A 

2 4 5 - 0 0 0 D E M 
SMO NEPREMIČNINSKO PODJETJE, KATERO: 

PRODAJA NOVA IN STARA STANOVANJA, KLASIČNE IN 
MONTAŽNE HIŠE TER POSLOVNE PROSTORE 
KUPUJE ZAZIDLJIVA ZEMLJIŠČA, STAREJŠE HIŠE IN 
STANOVANJA 
MENJA VSE VRSTE NEPREMIČNIN 
UREDI VSE POTREBNE POSTOPKE IN DOKUMENTE PRI 
PRODAJI, NAKUPU ALI MENJAVI NEPREMIČNIN 
SE PRILAGODI VAŠIM MOŽNOSTIM PLAČILA (VZAME V 
RAČUN VAŠO NEPREMIČNINO, PLAČILNI POGOJI PO 
DOGOVORU, ZAMIK PLAČILA, PLAČILA S POSOJILOM) 

INFORMACIJE IN OGLEDI B R E Z P L A Č N I 

PRAVI NASLOV ZA PRAVE ODLOČITVE 
internet: http://www.svet-re.si 

http://www.svet-re.si
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zikom 

ZASTOPANJE, INŽENIRING IN TRGOVINA d.o.o. , Betajnova 51, 1360 Vrhniko, Slovenija 

P R O D A J N I S A L O N P O H I Š T V A 
OC LOGATEC 7, LOGATEC 

POHIŠTVO 

IN VRATA 

ZA VAS NA 

VAŠEM 

PRAGU 

pom!+ DO12. tO. 2001 

VAM NUDIMO DELOVNO W 

ZAŠČITNO OPREMO PO ™ 

AKCIJSKIH CENAH! ^ r j f l * 

i 

VABLJENI VSAK DAN OD 9.00 DO 13.00 URE IN OD 15.00 DO 18.00 URE 
IN SOBOTO MED 9.00 IN 12.00 URO. 

TELEFON. 01 756 43 53, FAX. 01 756 43 54, GSM: 031 212 209 

v s e z a c e n t r a l n o k u r j a v o 

v o d o v o d n o i n s t a l a c i j o 

k e r a r n i ć f j j B p l o š č i c e 

a r n o k e r a m i k o 

o v o d n e a r m a t u r 

p a l n i s k o p 

AKCIJA VELJA V MESECU SEPTEMBRU IN OKTOBRU ZA GOTOVINSKO PLAČILO! 

t_r g cev 
1 

gradbeništvo i n t r g o v i n a , d .o .o . 
O b r t n a c o n a L o g a t e c 2 5 , 

1 3 7 0 L o g a t e c 
t e l . : 0 1 / 7 5 4 3 3 9 8 , 7 5 4 2 4 8 5 . 

f ax : 0 1 / 7 5 4 3 5 2 2 

ODPRTO: 
od It. do 19. ure 
s o b o t a 

od 11. do 13. m«' 

H š o l a d . o . o . 

č i s t i l n i s e r v i s 
TEL./FAX: 05 72-62 272 
JENKOVA 20, POSTOJNA 

11 let č i ščenja poslovnih prostorov 
Opravljamo tudi generalna č i ščenja 
po gradnji 

Čiščenje pred vselitvijo 

AVTOŠOLA A - ŠOLA, d.o.o., POSTOJNA 

S E R V I S I Z P U Š N I H S I S T E M O V 

C A S E R M A N - V R H N I K A 
cji&sftf P O D H R U Š E V C O 14 E i i H A S A F 

T E L . : ( 0 1 ) 7 5 5 4 8 1 0 W A L K E R 

M o n t a ž a in servisiranje 
i z p u š n i h sistemov za vsa: I z d e l a v a š p o r t n i h 
- osebna vozila, i z p u š n i h s i s t e m o v ! ! ! 
- mala dostavna vozila, 
- kombinirana transportna vozila. 

CASERMAN PAVEL s.p. 
UjjgJ VRTNARIJA 16 
S"« 1360 VRHNIKA 

TEL. (»1) 755 24 M 
FAX (Of)755 51 M 

pon. 
b u n i tor. 

sre. 
čet. 
pet. 
sob. 
ned. 

Uradne ure: 
7-15 
10 -18 
12 -18 
7- 15 
12-18 
8- 12 
zaprto 

• CD 
n 

» l i m u * UUBUAHA -

M E R K U R 
Ustvarjamo zadovoljstvo 

PRODAJNI PROGRAM: 
vijaki, iicniki, drugi žični izdelki, 
stavbno in pohištveno okovje, 
Izdelki trne metalurgije, 
ročno orodje, 
elektrKno ročno orodje In stroji, 
kmetijski In gozdarski program, 
stroji In oprema, strojno orodje, 
bela tehnika, keramika, 
brusni material, 
barve, laki In pribor, 
varilno-tehnlcni material, 
elektromaterlal, 
vodovodni material. 

K o n e v e s t e k a j p o d a r i t i , 

p o d a r i t e d a r i l n i b o n . 

* * 1 1 g 

RADIATOR - e l e k t r i č n i HONEYVVELL 
Slike so simbolične 

I 
WM M K M Kil 

Za vas imamo na zalogi radiatorje, kaloriferje ... 
... za hladne jesenske dni in večere. 

Prodajalna KOMPLET d.o.o^ Obrtna cona Logatec 23, Logatec 
Tololon: 1011 78 49 91». Dolovni imoi mod lodnom od ». do 19. un, v »oholo od 9. de 12. uro. 
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P r o i z v o d n j a k l i m a s i s t e m o v , d . o . o . 

IMP Kl ima , Proizvodnja k l ima sistemov d.o.o., Godovič 

išče novega sodelavca za vodenje organizacijske enote Projektiva. 

NAZIV: Projektant - prodajni manager za področ je projektiranja 

D E L A I N N A L O G E : 
- svetovanje projektantom 
- poslovno sodelovanje s projektivnimi biroji, investitorji, izvajalci, ... 
- zbiranje informacij o projektih 
- nadzor nad izvajanjem projektov 
- vodenje OE projektiva 

P o g o j i : 

a) strojni/elektro tehnik V., oz. inženir VI. a l i VIL stopnje 
b) znanje programskih orodij 
c) komunikativnost in veselje do tovrstnega dela 
d) znanje a n g l e š k e g a a l i nemškega jezika 

Nudimo dinamično delo, možnost osebnega razvoja in napredovanje, 
stalno izobraževanje in stimulativni osebni dohodek. Zaposlitev je za 
določen čas, z možnostjo sklenitve delovnega razmerja za nedoločen čas. 

Pisne prijave pošl j ite v kadrovsko s lužbo do 15.10.2001 na naslov: 
IMP Klima d.o.o., Godovič 150, 5275 Godovič, Kadrovska s lužba 

R E N A U L T 
-• 

I Z R E D N O U G O D N A P O N U D B A 

F I N A N C I R A N J A N A K U P A 

V O Z I L T V V I N G O , C L I O , T H A L I A I N K A N G O O 

- P O S E B N I P O P U S T I O B N A K U P U T V V I N G A I N T H A L I E 

- M E G A N E - V S I M O D E L I P O P U S T D O 4 5 O . O O O S I T 

Prodaja i is in ih vozu (oml j ln l količini) : 
Lagunu grandtour 1,8 exsprcsion 
Megane breake 1,6 air 
Megane classic 1,6 air 
Megune coupe 1,6 air 
C lio dynamique 1,6 3v 

(vsa vozila so opremljenu /.: ABS zavorami, klimo, el. paketom, 
varnostnimi bla/iiuimi, letnik 2001, lepo ohranjena) 

PSC d.o.o., Pooblaščeni prodajalec in serviser RENAULT, Poljubinj 89f, 5220 Tolmin 

PE T O L M I N 
0 5 / 3 8 0 0 0 2 4 

PE IDRI JA 
0 5 / 3 7 3 4 0 41 

PE L O G A T E C 
0 1 / 7 5 9 01 9 0 

Y0RIA 
M O T O R S d . o . o . 

S p o d n j a I d r i j a 

OBVESTILO 
Podjetje Ydria Motors Spodnja Idrija, bo zaradi 
selitve v nove poslovne prostore v Podskrajniku 
pri Cerknici zaposlilo večje število delavcev 
različnih strok; 

• D E L A V C E V PROIZVODNJI , 
DELOVODJE, VZDRŽEVALCE, 

• D E L A V C E V N O T R A N J E M 
T R A N S P O R T U I N SKLADIŠČU, 

• D E L A V C E Z A ZAGOTAVLJANJE 
KAKOVOSTI I N K O N T R O L E 
KVALITETE TER V TEHNOLOGIJI , 
R A Z V O J U I N LOGISTIKI. 

Vse zainteresirane kandidate vabijo, da oddajo 
pisne prijave z ustreznimi dokazili na kadrovsko 
službo Ydria Motors d.o.o., Spodnja Idrija na 
naslov: 

Y D R I A MOTORS d.o.o. 
Sp. Kanomlja 23 
5281 SPODNJA IDRIJA 

V O Z I L A O P E L 

V A R Č N A V A R N A Z A N E S L J I V A U D O B N A 

O P E L A S T R A Ž E O D 2 . 2 2 5 . 0 0 0 S I T 

PRODAJA VOZIL, STARO ZA NOVO, MOŽNOST KREDITA, LEASINGA 
SERVISIRANJE VOZIL, KLEPARSTVO IN LIČARSTV0 

PRODAJA NADOMESTNIH DELOV, DODATNE OPREME, AVTOPLAŠČEV 

a v t o t e h n a m S e v e r d.o.o. 

S i n j a G o r i c a 1 1 2 , 1 3 6 0 V R H N I K A , T e l . : 0 1 / 7 5 0 6 3 3 0 , 7 5 0 6 3 3 7 

O P E L C R E D I T K R E D I T N A P O L O Ž N I C E 

P o o b l a š č e n i p r o d a j a l e c i n s e r v i s e r v o z i l 
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K a p e l i c a v K o v a č e v i h d o l i n c a h 

Že kar odmaknjeno v gozdu, 
kamor nas iz Hotedršice pripelje 
poljska pot z živo opaznimi 
markacijami, ki kažejo v smer 
planinske poti najavornik, stoji v 
zavetju razkošnega drevja na 
obzidani skalini (visoka 110 cm in 
široka 140 cm: v višino vodi petero 
stopnic) Kovačeva kapelica ali kot 
ji tod najčešće pravijo: kapelica v 
Kovačevih dolincah. Popotnik, ki 
se tod nameri k enemu najlepših 
notranjskih vršacev. ne more 
mimo znamenja, ki ga je pred 
kakimi 130 leti postavil Jože Božič, 
imenovan Pepče (stari oče Ančke 
Petrovčič, ki je pomagala temu 
zapisu z ustnim izročilom), prav z 
namenom, da bi se gozdarji in 
naključni popotniki priporočali v 
varstvo Božji milosti ob priprošnji 
Matere Marije. Pepče. ki je šel 
kasneje v Ameriko s trebuhom za 
kruhom, je kot ljudski rezbar 
upodobil tudi prvotni leseni kip 
Žalostne Matere Božje - polaganje 
križanega Jezusa Mariji v naročje. 
Kapelica je nekoč imela še svojsko 
posebnost, za katero je poskrbela 
Kovačeva babica. Na notranjo 
stran zamreženih vratic je dala 
vgraditi kovinsko pušico. v katero 
so popotniki devali kak drobiž. 
Tako nabrani denar je babica 
namenjala za maše na vernih duš 
dan (2. november). Potlej so 
nekoč zlikovci pospravili nabrani 
drobiž s pušico vred. 
Dotrajano Pepčevo pieta je na 35 
cm visokem oltarčku čez čas 
zamenjal 4S cm visok kipec 
Rožnovenske Matere Božje, ki ji je 
posvečena sedanja kapelica 
(dimenzije: dolžina 12S cm. širina 
1IS cm, višina - do slemena 190 

Kovačevo kapelica (Foto: Fr. Bogataj) 

cm. dokapa 120 cm: obočna ostrešje z opečno kritino. V 
kovinsko zamrežena odprtina proti prednjih svislih je vdelan kovinski 
oltarni niši je široka dO cm. visoka križ. Za prenovo, ki jo je 
105 cm). Prvotna zidana kapelica s blagoslovil tedanji hotenjski 
kamnitim podkapnim simsom je, župnik Franc Simončič. so 
očitno, precej spremenila obličje ob poskrbeli Kovačevi, lastniki 
prenovi letal98S. Na obojestransko kapelice, ki zanjo tudi pridno 
ometanih in opleskanih stenah je skrbijo, 
postavljeno leseno dvokapno Marcel Stefančič 

B R E Z P L A Č N I 

O G L A S I 

POGOJI OBJAVE 
Zadnji rok za objavo malih 
oglasov je 25. v mesecu. Oglase 
lahko pošljete po pošti na na
slov Logaške novice, Mali ogla
si, Čevica 4,1370 Logatec ali po 
l'axu 01 750 96 64. Pripisati 
morate ime in priimek, naslov 
in telefonsko številko. Male 
oglase lahko ob sredah od 8. do 
12. ure sporočite po telefonu 01 
750 9660. 
Naročniki Logaških novic, ra
zen podjetja, imajo brezplačen 
mali oglas, dolg največ 20 be
sed. 

• 4 0 lepos lovnih knjig v 
srbohrvaškem jeziku 
poda r im . Tel.: 7 5 4 4 
0 7 2 . 

• Radiator Klimat, nov, 
z a p a k i r a n , z vsemi 
priključki, d imenz . 
1 1 0 0 / 2 0 0 po ugodn i 
ceni p r o d a m . Tel.: 0 4 0 
7 3 5 1 3 6 . 

• V o d n o biserno masažo 
z a v kad u g o d n o 
p r o d a m ; priporočljiva 
z a prekrvavitev, 
rab l jena dve leti. Tel.: 
0 4 0 5 7 2 1 0 6 . 

• Podar im z a d n j o steno 
prtljažnika z a A u d i 8 0 , 
letnik 1 9 8 5 . Tel.: 7 5 4 4 
0 7 2 . 

• Rolerje A l p i n a Z 5 št. 
42-44 , nove, u g o d n o 
p r o d a m . Tel : 0 4 1 6 2 5 
6 8 8 . 

Z a h v a l a 

Spoštovani sorodniki, sosedje, 
prijatelji, sodelavci in znanci. 
Ob zvokih Tišine smo se jasno 
zavedli, da naš dragi ata. mož, 

ded in praded 

J a n e z T r č e k 

; Petkovca odhaja na večno 
pot... 

Spoštovali ste ga in ga imeli ra
di, hvala vam. Prinesli ste veli
ko sveč, prelepega cvetja, nas 
tolažili z izrazi sožalja. 
Zahvalo smo dolžni gospodo
ma duhovnikoma Klemenu in 
Jakobu za lepo opravljen obred 
ter sosedu za poslovilne besde. 
Iskrena hvala vsem. ki ste se od 
njega poslovili in ga pospre
mili na zadnjo pot. Hvala 
vsem, ki ste nam pomagali v 
težkih trenutkih. 

Vs i n jegov i 

Z a h v a l a 

Ob boleči izgubi naše mame, 
babice in prababice 

P a v l e I v a n č i č , 

roj. Gram leta 1930, 

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, prijate
ljem, sodelavcem in znancem 
za darovano cvetje, sveče in 
izrečena sožalja. 
Posebna zahvala velja vsem 
zaposlenim Doma upokojen
cev Vrhnika in njihovim stano
valcem, dr. Heleni Rozmane 
Drašler ter dr. Darji Likar 
Modie za zdravniško pomoč v 
času njene bolezni. 
Hvala tudi g. župniku Janezu 
Kompareju za pogrebni obred 
ter Pogrebnemu zavodu Me
nart, pevskemu zboru za za
pete žalostinke in g. Albrehtu 
za zaigrano Tišino. 

O t r o c i z druž inami 

z a s t o p s t v o i n p r o d a j a 

24.900 SIT 
3 0 P n e f k i : T J l » 

1 Al 24 HM o,i Mm/s 

36.900 SIT 
3 D f > r i O P k E T 4 5 0 0 

ij/kmiii 
r r l i l ; vinrt: 

AGP/PCI 
r e v o l u c i o n a r n a z a s n o v a , v s i k o n e k t o r j i s e n a h a j a j o 
v l o č e n e m " r a č k u " ; o m o g o č a p r i k l o p 4-ih a l i 6-ih 
zvočn ikov ( d o l b y d i g i t a l ) n a poz lačen ih k o n e k t o r j i h , 

o m o g o č a p r i k l o p razl ičnih i g r a l n i h p r ipomočkov 
(MIDI a l i U S B ) , e m u l a c i j a v s e h z n a n i h zvočn ih 

3 D s t a n d a r d o v ( E A X 2.0, A 3 D , S e n s a u r a , D 3 D ) , 
i z j e m n o m o č a n Y a m a h i n D S P p r o c e s o r z 8 M B m i d i 

v z r o c e v , p o d p o r a z a W i n 9 x , VV inMe i n W i n d o w s 2 0 0 0 

Y U A W > 

r n i a c o 
O p e k a r s k o 5 1 f l , L jubl jana 
T:01/2839315 F:01/2839314 
proc ta jQ@mlQcofn . s i , h t tp ://u ju juu.mlQcorn.s i 

g r a f i č n e k a r t i c e z, 

g e f o r c e 2 mx/pro 

M X 4 0 0 3 2 m b S D R t v o u t 

2X200 sit 
P R O 3 2 m b D D R t v o u t 

34.900 s/t 
d o o P R O 6 4 m b D D R 

36.200 sit 
PRO 64mb DDR tvout 

39.200 sit 

o d a v g u s t a 2 0 0 0 A M D > ! 

u r a d n i z a s t o p n i k i n p r o d a j a l e c 
750MHz /3.90O sit 
SOOMHz /6.2O0 s/t 
850MHz /7.700 sit 
950MHz 23*200 sit 

A M D 9O0MHz 2/200 s/t 
^^^/000/266MHz 29.600 sit 

*i /200/266MHz 34.400 sit 
/333/266MHz 3S./00 sit 

V s e c e n e v s e b u j e j o D D V ! 
2 8 . September 2 0 0 1 

^ / 1 3 , . -

Duron 
AMD Duron 800 

Is KTfl PRO ata 100 
128mb ram 

20gb 5400 ata 100 
Vuan mx400 32mb 

tvout, fdd 
midi touicr 

cdrom 52x idc 
sound 32bit sterco 3d 

speakers 240UJ 
modem 56kb v90 

cherru g83 slo 
logitech pilot uihcel 

1 3 6 . 9 0 0 s i t 

A l l l f l l l v t r l * r wm W 

AMD Thundcrbird 900 
€lite K7S5A atalOO 
AGP 4X, 133MHz 
256mb ram DDR 

20gb 5400 ata 100 
Hercules mx400 32mb 

midi toujer, fdd 
cdrom 52x idc 

sound 32bit stereo 3d 
speakers 240UJ 

modem 56kb v90 
cherru g83 slo 

logitech pilot uihcel 

144-900 s i t 

T H E R M A L T H A K G 

mjrcri • — j ^ 3 
v o l c a n o 5 

Y ( K f t ) r p m 

volcano GCu 

J r p m 

d r a g o n o rb 
n a r o č e n o p o š i l j a m o t u d i p o h i t r i p o š t i ! 

mailto:proctajQ@mlQcofn.si
http://ujujuu.mlQcorn.si
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Kristina Brataševec, s.p., Gostilna Baron, 

Stara cesta 8, 1370 Logatec, Tel.: 01 7541 2 9 7 

LOČILO NA 
KONCU 
STAVKA 

IZVAJALEC 
POPEVK 

PUŠKA 
REPETIRKA 
AVSTRIJ
SKE PRO
IZVODNJE 

VELIKAN, 
KOLOS 

UREJEN 
DEL 

OBALE ZA 
KOPALCE 

KAČJI 
GLAS 

INOSLAV 
(KRAJŠE) LOGAŠKE NOVICE 

ANTON 
VODNIK 

BELJAKO
VINA V 

CELIČNEM 
JEDRU JE 
HISTON. 

OPRTNICA, 
NARAMNICA 

GIORGIO 
VASARI 

MESTO NA 
DANSKEM 

OTOKU 
LANGELAND 

JAMA ZA 
STROJENJE 

KOŽ 

ATA, OČE 

PODOLGOVATO 
OBLIKOVAN KRUH 

G E S L O 

DEL GORIL
NIKA, IZ 

KATEREGA 
IZSTOPA 
PLAMEN 

IZDELKI ZA 
ZAŠČITO 

NOG 
ORODJE ZA 
VRTANJE 

DEBELA 
USTNICA 

RTV 
VZHODNI 
ŠPANIJI 

NAPOR, 
PRIZADE
VANJE 

TEŽKA 
VOLNENA 
TKANINA 

ZA PLAŠČE 
IVAN ČARGO 

DEBELEJŠI 
SPODNJI 

DEL SNOPA, 
RITINA 

KANON 
NA TREH 
NOGAH 

SLOVENSKI 
FILOZOF 
(ANDREJ) 

KOVINA 
MODRI
KASTO 

SIVE BARVE 
(ELEMENT V) 

PODOLGO
VAT VOTEL 
IN VALJAST 
PREDMET 

PRIPADNIK 
INDIJAN. 
PLEMENA 

INKOV 

ANTON 
CEBEJ 

AMERIŠKA 
FILMSKA 
IGRALKA 
(SANDRA. 
r. 1942) 

PRITOK 
ILMEN-
SKEGA 
JEZERA 
JE MSTA. 

KONČNI 
REZULTAT 

IVAN 
NAPOTNIK 

KOS BLAGA 
ZA ZAKRI

VANJE 
OBRAZA 

METRIČNI 
POUDAREK. 

IKT 
DANILO 
LOKAR 

SUNEK. 
UDAREC, 
PORIV 

GRIČ, 
HRIB ZASTEKLENA 

ODPRTINA 
V ZIDU 

JED ŠT, 1 
(NADALJ.) 

EDVARD 
(KRAJŠE) 

NAMEN, 
NAKANA 

ČASOVNI 
TERMIN 
GOSTIL
NIČARJI, 
OŠTIRJI 

ČRTA, KI 
DELI ZEMLJO 
NA SEVERNO 

IN JUŽNO 
POLOBLO 

MESTO NA 
V, ŠVEDSKE 

KEM.ZNAK 
ZA NATRIJ 

NAPRAVA ZA 
PREVOZ PO 
NAPETI VRVI 

GOSPO
DINJSKA 

POMOČNICA 

MNOŽINSKI 
OSEBNI 
ZAIMEK 

RIBIŠKA 
MREŽA 
V OBLIKI 
VREČE 

BISTVO, KATJA 
BIT V i TRATNIK 

FILOZOFIJI 
JE ENS , RABELJ RAE 

DEBILCN 
ČL OVE K 

BELJAKO 
VINA V 

CELIC. JEDRU 

OLIVER 
AVERY 

MADŽ. IME 
PREHODA 
HODOŠ 

MESTO V 
SRBIJI 

JED 
ŠT. 2 

SLOV 
POPEVKAR 

FLISER 

MAJHNA 
ODDAL

JENOST^ 
PREPROSTI 

PLUGI 

DIVJE 
MAČK! 

VRANE 
NAJVEČJE 
MESTO V 

S. NIGERIJI 

BARVILO 
V CELIC. 

SOKU 
RASTLIN JE 
ANTOCIAN 

STAROKO-
PITNEŽ 
PRITOK 

ILMENSKE-
GA JEZERA 

VALENTIN 
VODNIK 

PLOŠČATA 
RIBA 

SIPEK 
PESEK 

KEMIJSKI 
ZNAK ZA 
KALCIJ 

KITAJSKI 
DRŽAVNI 
URADNIK! 

I BISTVO V 
FILOZOFIJI 

NASA 
LOKACIJA ̂ P* 

DRUGO 
IME ZA 
TROJO 

ZEMLJA, 
Ki JO 

ODDAJA 
VODA 

RDEČE ALI MODRO 
BARVILO V 

CELIČNEM SOKU 
RASTLIN 

DESNI 
PRITOK 
SEINE V 
FRANCIJI 
JE OISE 

MESTO V 
KAZAHSTANU 

PRI KARAGANDI 

ZA POL 
TONA 

ZVIŠAN 
TON C 

ORIGI
NALNA 

KRATICA 
ZDA 

DRUGO 
IME ZA 

TROJO JE 
ILION 

KEMIJSKI 
ZNAK ZA 
ERBIJ 

DESNI PRITOK 
REKE SEINE 
V FRANCIJI 

JAMA ZA 
STROJENJE 

KOZJE 
VSAD 

MESTO 
V KAZAH
STANU JE 
SARAN 

KDOR SE POKLICNO 
UKVARJA Z 
VZREJOIN 

VODENJEM PSOV 

U g a n k a r j e v 
a b e c e d n i k 

EAMES Charles, amcr. arhitekt 

EBIONIH pripadniki palestinske ver. 

sekte v i . in 2. si. 

ECO Umberto, it. filozof in pisatelj 

EDDA zbirka iz storoislondskego 

slovstva 

EFEB v st. Grčiji mladenič med 18. in 

20. letom v času vojaškega urjenja 

EGER ljublj. tiskarska družina iz 18. si. 

EGIDA Zevsov ali Atonin ščit 

EJRENE gr boginja miru 

EKRAZIT vrsto razstreliva 

EIBRUS najvišji vrh Kavkaza v Gruziji 

EMMEN1AL pokrajino v Sviti (sir 

ementoloc) 

ENIJ eden najstarejših lat. pesnikov 

(Anali) 

EREMIIAŽ muzej v St. Pelcrburgu 

ESKVILIN oden sedmih gričev v st. Rimu 

ETSCH nem. ime za reko Adižo 

Š a l a m e s e c a 

Vdova pripoveduj« 

/nauki: "Moj mož je umrl 

pol leta po poroki." 

/nauka ji odvrne: 

"Potem pa res ni dolgo 

trpel." 

Pravilno rešena gesla iz prejšnje križan

ke so: Okrepčevalnica Zvonček, Pizze iz 

krušne peči tudi na dom. 

I zžreban i n a g r a j e n c i s o : 

1. nagrada bon za 

gostinske usluge v 

vrednosti 5000 sit: Matej 

Vidmar, S.V. 2790/3,3. GČ 

1. vod, Ljubljana, p.p. 

5145; 

2. nagrada bon za 

gostinske usluge v 

vrednosti 4000 sit; 

Francka Cuk, Hotedršica9 

a, lloledršica; 

i. nagrada bon za 

gostinske usluge v 

vrednosti .3000 sit: Milka 

Zupan, 1'avšičeva 36, 

Logatec. 

Nagrade lahko dvignete no uredništvu 

logaških novit, Cevka 4, Logatec. 

Tokratna križanka prinaša no 

ve nagrade, ki jih za pravilno 

rešena gesla podarja Gostilna 

Baron, Kristina itrataši-

vec, s.p.. Stara cesta S, Loga 

tcc. 

1., 2., in 3. nagrada 

nedeljsko kosilo /a dve 

osebi. 

Pravilne rošilvo pošljite najkasneje do 

25. oklobro 2001 Polog imena, 

priimka in naslova pripišite ludi svojo 

davčno številko Pri žrebanju bomo 

upoštevali pravilno rešena gesla, ki 

bodo prispola po pošli (Logaške novice, 

Rešitev križanke, Cevka 4, 1370 

Logatec), po faxu (750 96 64) ali 

r niiiiln (novke@mali.si). 

Č i š č e n j e - p o m o č n a d o m u 

Natalija Poženel s.p. 
Godovič 26 

5275 Godovič 

gsm: 041 730 524 
041 459111 

AH M M1 navrlit'ili mcij skupai s pršit ami. ki domu)«')« v vasi 
preprogi, ledeinl garnituri, avtowddih?! 
Poiićile nas in uspeinn bomo odstranili, hkrati pa osvetili tkanino tn 
odstranili matlclr m umazanijo. 

Opravljamo vsa redna m Rrncralna cttfrnia Minevanj in poslovnih 
prosinrov 
M M okna. tolirnje, oorrvmo uvnt, 

• iirojno čistimo irdr lalnc površini1, PVC, marmor, uranu ,., 
iHlstranjujcmo start' pnmim' in nanašamo nove, 
or&timo ludi poliiiivtj i negovalnimi sredstvi, 
opravimo generalna čišćenja novih ([railrni m adaptiranih stavb 

wmmmmmkwmmmm 

K L E P A R S K A I N 

Jgĵ l L I Č A R S K A D E L A 

0 V L A S T N I 

Pooblutt.nl prodajalec In Mrvi 
05 374 32 08 
05 374 32 07 

D E L A V N I C I 

PRI NAS VAM NUDIMO IZBOR VSEH 
ORIGINALNIH DELOV ZA VSE MODELE ZNAMK 

V o I k s w a g e n in A u d i 
HITRO IN UČINKOVITO (24 UR) VAM PRESKRBIMO 

KATERIKOLI DEL, KI GA V TISTEM TRENUTKU 
NIMAMO NA ZALOGI. REZERVNE DELE 

VAM STROKOVNO VGRADIMO IN ZANJE NUDIMO 
ENOLETNO TOVARNIŠKO GARANCIJO, VAŠE VOZILO 

PA BO OHRANILO PODALJŠANO GARANCIJO 
ZA DOIOČENE DELE VOZILA TUDI DO 5 LET. 

S SODOBNO AVTOOPT1KO NASTAVIMO 
PODVOZJE AVTOMOBILA, AVTOMOBIL 

"OBUJEMO" V KAKOVOSTNE AVTOPLAŠČE ... 

C e n a , k i n a v d u š u j e ! 

J u b i l e j n i G o l f ž e o d 2 2 . 8 8 0 D E M ( 2 . 5 7 5 . 8 3 0 S I T * ) d a l j e . 

otto k" 

Jasnima Krajino Kramar s.p, 
Cankarjeva 19.1370 Logatec. Slovenl|a 

lelelon: 01 / 7542 115 

Zfl VSE MAJHNE 

IM VELIKE PALČKE 

JESENSKO ZIMSKA KOLEKCIJA 

OBLAČIL OD O 8 LET 

IGRAČE IM OTROŠKA OPREMA 

KOZMETIKA 

Novi delovni čas: 

od ponedeljka do petka 

8.30-12.30 In 15.00-19.00 

v soboto: 8.00-12.00 

Slika je simbolna 

J u b i l e j n i p r i h r a n e k : 3.325 D E M (374 .329 S I T * ) 

G o l f p r a z n u j e ! 

20 mi l i jonov izdelanih Go l fov ! O b tej priložnosti smo pr ip rav i l i posebnega Go l f a 

z električnim dvižno-pomičnim strešnim o k n o m . 

Navdušil vas bo še z. ostalo opremo in seveda z, jubi le jno ceno. 

Posoj i lo tudi n a 72 mesecev ! 

V e č informaci j pri v a š e m p o o b l a š č e n e m 

t rgovcu z vozil i Volksvvagen 

•enjava s t a r o z a n o v o , s t a r o z a s t a r o . 

L W 0 
P E L J H A N 

PRODAJNO SERVISNI CENTER ZA VOZILA AUDI IN VOLKSVVAGEN 

IDRIJA, Vojkova 14, tel.: 05 37 43 202, taks: 37 43 219 

POSTOJNA, Tržaška 84, tel.: 05 72 10 160, (aks: 72 10 170 

Delovni čas: 8. - 17. ure 

S t r a n p r i p r a v i l a i n 

u r e j a J e ž e S e l š c k 

mailto:novke@mali.si
http://Pooblutt.nl
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Naj naj sosed ... Eksplozija v obrtni coni 

8. septembra so v Domu starejših v Grapočniku povabili svoje sosede iz okoliških hiš na "spoznavno 
popoldne". Lepa gesta, kateri se je odzvalo kar nekaj sosedov, ki so skupaj s stanovalci doma in zaposlenimi 
pokepetali in se posladkali s palačinkami. /Foto: F. Bogataj/ 

Na gradbišču v obrtni coniZapoljeseje 10. septembra sprožila povozna mina iz časov Kraljevine Jugoslavije, 
na katero je zapeljal rovokopač. Eksplozija je poškodovala zadnjo desno stran stroja, voznik pa jo je odnesel 
brez posledic. Naslednji dan so pod gosenicami rovokopača odkrili še dve mini, ki na srečo nista 
eksplodirali. Pripadniki Civilne zaščite so območje pregledali, a drugih min niso odkrili. Foto: P. Trček 

Hrup 300-tih motorjev... 
M e m o r i a l M a t e v ž a H a c e t a ... 

Po več mesecih... 
J 

Na parkirišču podjetja KLI Logatec je bilo 16. septembra gasilsko 
tekmovanje za memorial Matevža Haceta, ki se ga je udeležilo okrog 
300 starejših in mlajših gasilcev iz društev Gasilske zveze Logatec. 
Najuspešnejši PGD so bili: med pionirji Rovte, med mladinci Petkovec, 
pri mladinkah in članih A Medvedje Brdo, med članicami A 
Laze-Jakovica, med člani B in veterani (petčlanska ekipa) Gornji 
Logatec, pri veteranih Dolnji Logatec in med članicami (petčlanska 
ekipa) Vrh Sv. Treh Kraljev. /Tekst in foto: F. B./ 

14. septembra dopoldne je Logatčane presenetil hrup 300-tih 
motorjev, ki so na progi Krauser Rallvja prečkali tudi logaško občino. 
Rellvja, ki ga nemški motoristi organizirajo vsako leto v drugi evropski 
državi - letos so se odločili za Slovenijo, seje udeležilo 500 motoristov 
iz vse Evrope, med njimi dva Slovenca. V treh dneh so prevozili okrog 
1100 km./Foto: P. Trček/ 

Čudoviti vitraži 
končno urejeno avtobusno postajališče. Foto: P. Trček 

Malomarnost ali 

SLOVENI|A 

* 
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V Rovtah je pokalo ... ; I 

Se je Občina že odločila za novega izdajatelja? 

V obnovljeni cerkvi sv. Nikolaja v Dolnjem Logatcu lahko občudujete 
vitraže, čudovite steklene umetnine, ki jih je ustvarila akademska 
slikarka Veselka Šorli Puc. Cerkev tako ni le ambientnlno privlačnejša, 
je predvsem umetniško bogatejša. Foto: F. Bogataj 

L o g a š k e nov ic« , glasilo Občine Logatec Ustanovitel j Občina Logale<; Izdajatelj Mali d.o.o., založniško in trgovsko podjetje Logatec G r a f i č n a 
p r i p r a v « In t i ik Mtili t lu u li>i|uti>c G l a v n a in o d g o v o r n a urednica PeJro Trcek Stalni sodelavc i (ke) lanja P Nagode, Joie Seliek, Franc 
Bogataj, Bojana Levinger, Branka Novak, Karmen Osredkar, Muki Zupančič, A|da Žiiek, Roman Rupnik, Marcel Štefančič, Anja Sede|, Bernarda Rudoll, 
Katarina Čuk, Stanislav Nagode, Matevž Podjed Nas l o v u r edn i š t v a logaške novice, Mali d.o o., Čevica 4, 1370 Logatec, tel. 01 7509 660, fax: 01 7509 
664, e-mail noviceOmali.si - Ponatis celote ali posameznih delov In n|ihova uporaba v drugih medijih je dovoljena le s pisnim dovol|enjem Po I. točki 43. člena 
7.DDV se plačuje DDV po stopnji 8%. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Pridružujemo si pravico do kra|šan|a prispevkov Nenaročenih prispevkov ne 
honoriramo. Fotografije brez navedbe avtorja • arhiv logaških novu ONL INE novice http://www.mall,ti D E Ž U R N I N O V I N A R VSAKO SREDO OD 8 00 
DO 12 00 NA TELEFONU: 01 7509 660 š tev i l o i i v o d o v 1500 Novice izidejo do sedmega v mesecu 

V počastitev občinskega pra/nika je Lovska družina Rovte 8. 
septembra priredila /e tradicionalno tekmovanje v streljanju na 
glinaste golobe, streljanju v tarčo srnjaka in balinanju. Pomerilo se je 
47 lovcev iz Rovt, Logatca, Vrhnike, Zirov, Dol in Šentjošta, Mod 
posamezniki se je najvišje uvrstil Boris Volje i/ LD Vrhnika, ekipno pa 
domača lovska dru/ina. /brani so se lahko okrepčali / izvrstnim 
lovskim golažem in dan zaključili 2 zabavo in plesom. /Foto: F. 
Bogataj/ 
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